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Mestské zastupiteľstvo v Košiciach 

 

Zápisnica 

z XXII. (mimoriadneho) zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Košiciach, 

zo dňa 27. augusta 2024 

 

Prítomní: podľa prezenčných listín 

 

Rokovanie Mestského zastupiteľstva v Košiciach otvoril a viedol primátor mesta Košice 

Ing. Jaroslav Polaček vo veľkej zasadačke v budove Magistrátu mesta Košice. 

 

Úvod rokovania 

 

p. Polaček, primátor mesta: Dobré ráno prajem všetkým. Prosím, prezentujete sa, ak ste tak ešte 

neurobili. Ďakujem pekne. Vážené poslankyne, vážení poslanci, milí hostia, kolegovia, 

otváram XXII. zasadnutie mestského zastupiteľstva, na ktorom vás všetkým vítam. Je to 

také slávnostné zastupiteľstvo, lebo verím, že body, ktoré máme, sú naozaj také, ktoré by 

mohli priniesť osoh všetkým tým, ktorí sú zahrnutí do dnešného zastupiteľstva. Či už 

športové kluby, zvieratká alebo kultúra. Tak verím, že to bude milé a pekné 

zastupiteľstvo. V úvode mi dovoľte ospravedlniť zo zasadnutia mestského zastupiteľstva 

pani poslankyňu Súkeníkovú, Petra Múdreho i pána poslanca Martina Semana. Prosím 

prezentujete sa. Konštatujem, že bolo prezentovaných 35 poslancov, čo je nadpolovičná 

väčšina všetkých poslancov a sme teda uznášania schopní.  

- - - 

 

K programu rokovania 

 

p. Polaček, primátor mesta: Vážené poslankyne, vážení poslanci, program dnešného zasadnutia 

ste dostali v pozvánke, prejdime teda k pracovnej časti.  

- - - 

 

Návrhová komisia  

 

p. Polaček, primátor mesta: Prosím predsedov poslaneckých klubov, aby navrhli svojich 

zástupcov do návrhovej komisii, nech sa páči. Pán poslanec Ihnát. 

 

p. Ihnát, poslanec MZ: Áno, ďakujem pekne pán primátor. Ja navrhujem pani poslankyňu 

Zemkovú. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Ďakujem. Pani poslankyňa Gurbáľová, pani námestníčka. 

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Za poslanecký klub Spolupráca pre Košice 

navrhujeme do návrhovej komisie pána poslanca Berbericha.  

 

p. Polaček, primátor mesta: Ďakujem pekne. Sú ešte nejaké doplňujúce návrhy? Ak nie, 

ďakujem pekne. Dajme teda hlasovať o návrhovej komisii, ktorá by mala teda pracovať 

po schválení v tandeme pani poslankyňa Zemková a pán poslanec Berberich. Nech sa 

páči, prosím, hlasujte. 

 

Hlasovanie č. 1 -  za: 33, proti: 0, zdržalo sa: 0 
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p. Polaček, primátor mesta: Oznamujem, že na XXII. zasadnutí mestského zastupiteľstva bude 

návrhová komisia pracovať v zložení pani poslankyňa Zemková, pán poslanec Berberich. 

Ďakujem pekne. Zároveň žiadam členov návrhovej komisie, aby zaujali svoje miesta  

vo vyhradenom druhom rade. Ostatným poslancom oznamujem, aby svoje návrhy  

k jednotlivým bodom programu rokovania predkladali písomne tejto návrhovej komisii 

po ústnej informácii prítomných poslancov.  

- - - 

 

Overovatelia zápisnice:  Mgr. Matej Kundrát a JUDr. Beáta Zemková 

- - - 

 

K programu rokovania 

 

p. Polaček, primátor mesta: Teraz otváram rozpravu k návrhu programu, ktorý bol uvedený 

v pozvánke. Prosím vaše návrhy, ktoré sa majú týkať vypustenia bodov. Nech sa páči. 

Pán poslanec Karaffa. 

 

p. Karaffa, poslanec MZ: Dobrý deň všetkým. Vzhľadom na to, že a pre mňa prekvapivo, 

program nám bol doručený 23. augusta, to je piatok o tretej poobede, ani sme nestihli 

zvolať komisiu, sú tu zaradené body, ktoré neboli prerokované v majetkovej komisii  

a ja keď som sa informoval, ani na referáte nemali o tom informáciu, tak ja si myslím, 

žeby to všetko malo prejsť riadnym procesom a preto, keďže ide o dôležité majetkové 

otázky, navrhujem vypustiť z programu rokovania body č.1, 2, 3, 8, 9, 10. Čiže ešte raz 

body č. 1, 2, 3 a 8, 9, 10. Koniec návrhu. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Ďakujem pekne. Pán poslanec, vy ste predseda, tak je na vás, aby 

ste zvolávali a riešili veci, keď chcete a chodili ste na právne a máte dostatok informácií 

o tomto zastupiteľstve. Tak isto, aj keď sme ukončili zastupiteľstvo koncom júna, tak pani 

námestníčka tento termín oznámila, čiže všetci vedeli, že tento termín bude. Nech sa páči 

samozrejme faktické v tomto prípade nie je dôvod dávať, dali ste návrh, my ho 

rešpektujeme. Sú ešte nejaké doplňujúce návrhy? Ak nie, ďakujem pekne. Pán poslanec 

Karaffa, ešte máte doplňujúci návrh? 

 

p. Karaffa, poslanec MZ: Pán primátor, ani na tých rokovaniach, ktoré som strávil na MMK 

vyše 6 hod., neodzneli tieto informácie. Posledná komisia bola, myslím, 29. júla. Nikto 

mi nedal informáciu, že na mimoriadnom zastupiteľstve sa budú riešiť tieto veci. 

Hovorilo sa o dotáciách pre šport. Takže toľko len k tomu. Takže to bolo jasné. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Určite pravdu nemáte. Vždy bola dohoda o tom alebo rozprávanie 

o tom, že dnešné zastupiteľstvo bude o tom, aby sme nastavili šport, školstvo nielen 

smerom dotácií, ale aj smerom nastavili im také podmienky, aby tieto kluby mohli 

využívať telocvične a všetky naše športové zariadenia a využívam to, že to vieme nastaviť 

tak, aby sme týmto klubom urobili naozaj obrovskú službu, aby už od 1. septembra vedeli, 

ako by mohli svoje kluby manažovať tak, aby čo najviac detí vedeli do svojich klubových 

činností zaviazať. O tom je dnešné zastupiteľstvo, aby sme pomohli klubom, aby vedeli 

od 1. septembra, čo môžu, čo nemôžu, koľko dostanú peňazí a aké športoviská, telocvične 

budú môcť využívať. Takže verím, že si rozumieme. Ďakujem krásne. Pán poslanec dal 

návrh, hlasujeme teda o jeho návrhu o vypustení bodov, ktoré navrhol. Nech sa páči, 

hlasujte. 
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Hlasovanie č. 2 -  za: 14, proti: 11, zdržali sa: 8 

 

p. Polaček, primátor mesta: Tento návrh prijatý nebol. Ďakujem pekne. Teraz pristúpime  

k zmenu poradia bodov. Nech sa páči, v prípade, že je návrh vymeniť body navzájom, 

máte slovo. Nech sa páči. V prípade, že nie, ďakujem pekne. Teraz budeme hlasovať  

o pozvánke tak, ako bola teda vám dodaná. Nech sa páči, hlasujme o pozvánke a následne 

budeme hlasovať ešte o doplňujúcich bodoch. Nech sa páči. 

 

Hlasovanie č. 3 -  za: 34, proti: 1, zdržalo sa: 0 

 

p. Polaček, primátor mesta: Tento návrh bol prijatý. Pozvánka je schválená. A teraz vás žiadam 

v prípade, že máte záujem doplniť body, prišla tá chvíľa, nech sa páči. Pán poslanec 

Horenský, nech sa páči. Aha pardon, prepáčte, nech sa páči, pani poslankyňa. 

 

p. Blaškovičová, poslankyňa MZ: Ďakujem veľmi pekne. Ja mám procedurálny návrh, aby na 

tomto zastupiteľstve, ktoré pán primátor pomenoval ako neobvyklé a možno slávnostné, 

neboli pridávané do programu žiadne ďalšie body. Zastupiteľstvo máme riadne  

o 2 týždne, ja by som bola rada, keby toto zastupiteľstvo prebehlo podľa programu tak, 

ako sme ho dostali. Ďakujem. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Ďakujem veľmi pekne. Procedúra bola vyslovená, nech sa páči, 

hlasujte. 

 

Hlasovanie č. 4 -  za: 19, proti: 8, zdržali sa: 7 

 

p. Polaček, primátor mesta: Tento procedurálny návrh bol prijatý, tzn. v rokovacom poriadku  

v tejto chvíli bude platiť pravidlo, že nebudeme rokovať o doplňujúcich návrhoch. Ideme 

teda ďalej. 

- - - 

 

Bod č. 1 

Výpožička nafukovacej haly a atletického areálu v objekte ZŠ Nám. L. Novomestského 2 

v Košiciach pre nájomcu Atletika Košice o.z., Dúhová 26, 040 01, Košice 

 

p. Polaček, primátor mesta: Už sme to práve urobili. Ďakujem pekne. Budeme pokračovať 

bodom č. 1, ktorým je Výpožička nafukovacej haly a atletického areálu v objekte 

Základnej školy na Námestí Laca Novomeského 2 v Košiciach pre nájomcu Atletika 

Košice o.z., Dubová 26, 040 01, Košice. V rámci Laca Novomeského ide o objekt novej 

nafukovačky, ktorú ste určite mnohí spozorovali. Pred rokom bola skolaudovaná  

a potrebujeme, aby táto nafukovačka bola prijatá. Atletika OZ je vedená sestrami 

Velďákovými, olympioničkami, čiže ide o tento bod. Nech sa páči. Otváram rozpravu. 

Pán poslanec Špak má procedurálny návrh. 

 

p. Špak, poslanec MZ: Dobrý deň, kolegyne, kolegovia, pán primátor. Ja by som poprosil  

k predchádzajúcemu hlasovaniu vysvetlenie právneho, lebo určité vedomosti mám z toho, 

čo môžeme poslancovi zakázať a čo nemôžeme, ale my sme práve zakázali poslancom 

prednášať návrhy a ak takáto procedúra je v súlade so zákonom, tak ho chcem vedieť, 

lebo sa chcem niečo nové naučiť. Ďakujem. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Tak ako si procedúrou môžeme zakázať diskutovať, tak ako 



4 

procedúrou vieme odobrať slovo poslancovi a povieme, že už ho nechceme počúvať, tak 

takisto procedúrou predsa môžeme si povedať, že nebudeme dávať ďalšie návrhy, 

nebudeme diskutovať, nebudeme dávať procedurálne, resp., pardon, nie procedurálne, ale 

faktické poznámky, čiže tu nie je o čom. Viete, myslím si, že my sme tu už dokázali 

urobiť si 10 procedúr na procedúru a vtedy to vyhovovalo tým, ktorí to takto chceli, zrazu 

to niekomu, pán poslanec, nevyhovuje a hádžete sa o zem, nerobte zbytočne z toho trmu 

vrmu. Väčšina rozhodla. Ďakujem krásne. Sme v bode č. 1, pokračujeme. Pán poslanec 

Lörinc má procedurálny návrh, nech sa páči. Potrebujete pokaziť naozaj prázdninové 

zastupiteľstvo, ktoré má byť prijateľné, ľudské, ktoré má pomôcť množstvu deťom, 

deťom, Košičanom, klubom, kultúre. O to vám ide. Ničiť. Pán poslanec Lörinc, nech sa 

páči.  

 

p. Lörinc, poslanec MZ: Poprosím, keďže mi bol zobratý čas, aby mi bol vrátený. 

 

p. Polaček, primátor mesta: To je procedúra. Takže procedúru, nech sa páči.  

 

p. Lörinc, poslanec MZ: Procedúru vyslovím, ale v úvode sa domnievam... 

 

p. Polaček, primátor mesta: Pán poslanec, procedúru vás poprosím. 

 

p. Lörinc, poslanec MZ: ...že došlo k porušeniu demokratických princípov. O to viacej som 

rozčarovaný, že je to poslankyňa, ktorá zastáva demokratické princípy, zasiahli ste  

do môjho práva poslanca vykonávať môj mandát a predkladať návrhy. Rokovací 

poriadok hovorí a štatút, ktorý sme my mimochodom menili a sme umožnili dopĺňať 

body aj do mimoriadneho zastupiteľstva. Čiže tento váš návrh skončí na prokuratúre, pani 

Blaškovičová, a ja osobne som veľmi sklamaný z vás, že ste to predniesli. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Pán poslanec sa nevyhrážajte. Ste to prehnali.  

 

p. Lörinc, poslanec MZ: K procedurálnemu návrhu. Neskáčte mi do reči, prosím. Ja vám tiež 

neviem skákať do reči. K môjmu procedurálnemu návrhu. Chcel by som sa vyjadriť 

súhrne k bodom 1 až 10 mám pripravený príspevok, ktorý bude... 

 

p. Polaček, primátor mesta: Vyslovte procedurálny návrh.. 

 

p. Lörinc, poslanec MZ: ... ktorý bude... 

 

p. Polaček, primátor mesta: Oháňate sa rokovacím poriadkom. Vyslovte ho. 

 

p. Lörinc, poslanec MZ: Môžete mi prestať skákať do reči, prosím.  

 

p. Polaček, primátor mesta: Pán poslanec oháňate sa rokovacím poriadkom. 

 

p. Lörinc, poslanec MZ: Pán primátor, prosím buďte... 

 

p. Polaček, primátor mesta: Je tam jasne napísané. 

 

p. Lörinc, poslanec MZ: ...pokojný, chcem ísť...  

 

p. Polaček, primátor mesta: ...že máte vysloviť procedurálny návrh. 
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p. Lörinc, poslanec MZ: Neskáčte mi do reči, prosím. Mám pripravený súhrnný príspevok 

k všetkým 10-tim bodom, ktorý plánujem prečítať ako raz, bude to trvať 6 min. a chcel 

by som poprosiť ctené zastupiteľstvo, aby mi procedurálnym návrhom umožnilo mať  

6 min. vstup na to, aby som dokončil prečítanie celého návrhu, k ostatným bodom  

1 až 10 sa tým pádom nebudem vyjadrovať. Ďakujem veľmi pekne. Procedurálny návrh 

bol vyslovený. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Ďakujem pekne. Teda pán poslanec Lörinc žiada pre seba v tomto 

bode č. 1, aby mohol vystúpiť v jednom príspevku 6 min. Rozumiem tomu správne pán 

poslanec?  

 

p. Lörinc, poslanec MZ: Áno, áno. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Tak nech sa páči, hlasujte.  

 

Hlasovanie č. 5 -  za: 29, proti: 1, zdržali sa: 4 

 

p. Polaček, primátor mesta: Ale budeme teraz pokračovať podľa programu, teda nasleduje pán 

poslanec Lörinc. Nech sa páči.  

 

p. Lörinc, poslanec MZ: Ďakujem veľmi pekne. Dovolím si prečítať stanovisko za seba  

a za poslanecký klub Košický klub. Spravili sme si analýzu toho, čo sa tu dnes bude diať 

a hlavne, čo sa týka výpožičiek. Chcem na úvod konštatovať, že nie je problém  

s podporou športu, nie je problém s podporou dotácií, nie je problém s tým, aby športové 

kluby mali zvýhodnené ceny, ale problém je s tým, akou formou sa toto vedenie mesta 

rozhodlo uberať. Takže právna úprava. Zákon č. 138/1991 Z. z. o majetku obcí v znení 

neskorších predpisov výslovne nezakazuje užívanie majetku mesta na základe zmluvy  

o výpožičke avšak neupravuje formalizovaný postup ani podmienky, kedy toto mesto 

môže urobiť. Postup prenechávania majetku do užívania, teda do výpožičky má byť  

v zmysle ods. 9 alebo § 9 ods. 1 písm. c) zákona o majetku obci podrobnejšie upravený  

v zásadách hospodárenia s majetkom, v našom prípade mesta Košice, v Štatúte mesta 

Košice. Ak si pozrieme Štatút mesta Košice VI. hlava, Iné užívanie majetku,  

§ 88 Výpožička. 1) majetok mesta možno prenechať do výpožičky len v prípade, ak bola 

zostatková cena hnuteľného majetku je nižšia ako 3 500 EUR, b) ide o krátkodobé 

užívanie majetku. Čiže v krátkodobých prípadoch, ak je nutné preklenúť nejaký problém 

a rýchlo jednať, pán primátor môže rozhodnúť o výpožičke. Dôležitejší je ale bod 2.  

V ostatných prípadoch možno so súhlasom MZ prenechať majetok mesta do výpožičky 

len výnimočne. To znamená, štatút a zákon nám to umožňuje, môžeme to odhlasovať. 

Zdôrazňujem pre poslancov, slovo na konci, len výnimočne. To, že či 10 prípadov, ktoré 

dnes máme na stole a dostali sme ich v piatok je výnimočný prípad, nechám na svedomí 

každého jedného z vás. 3) Dojednaná doba výpožičky nemôže presiahnuť 3 roky, 

výpožičku môžu dohodnúť aj opakovane. K materiálom. V materiáloch MZ je predložený 

aktuálne 10 materiálov týkajúcich  sa výpožičky nehnuteľného majetku športovej 

infraštruktúry. V zásade, čo sa týka výpožičiek pre školy, nie je tam problém, ale poviem 

jeden príklad, kedy môže nastať problém. Veľmi zaujímavé sú bezplatné poistky  

pre eseročky, ktoré sú zriadené za účelom podnikania. Ako vyplýva z vyššie uvedeného 

v ustanovenie § 88 Štatútu mesta Košice, výpožička majetku mesta je možná v prípadoch 

podľa ods. 1 bez súhlasu zastupiteľstva, teda v kompetencii primátora. Všetky predložené 

materiály odkazujú na § 88 ods. 2 štatútu, keďže nie sú splnené podmienky ods. 1, teda 

prenechanie do výpožičky so súhlasom MZ. Z nášho pohľadu a názor poslaneckého klubu 
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s názvom Košický klub je, že nie je splnená podmienka takéhoto postupu, ktorou je 

výnimočnosť a veľmi rád by som počul v tomto aj názor pána kontrolóra a takisto aj názor 

pani Zemkovej, ktorá je predsedníčka legislatívno-právnej komisie a mala by vysloviť 

svoj názor. Z predložených dôvodových správ nevyplýva, na základe akých skutočností 

mesto navrhuje riešiť užívanie športovej infraštruktúry formou výpožičky na úkor nájmu 

z dôvodu hodného osobitného zreteľa, ako bola doterajšia zaužívaná prax voči športovým 

klubom, resp. zverenie do správy školám v prípade, ak sa predmet užívania nachádza 

priamo v areáli škôl. Z nášho pohľadu aktuálne štatútom upravené dôvody hodné 

osobitného zreteľa sú pre tento prípad aplikovateľné a pripúšťajú nájom z dôvodu 

hodného osobitného zreteľa podľa § 84 a), bod c), ktorý hovorí, že prenajímaný majetok 

bude slúžiť na verejnoprospešný účel, v bode je) náš štatút hovorí, na účely poskytovania 

starostlivosti, ale aj na účely vzdelávania, športu a telovýchovy. Máme teda za to, že ak 

mesto chcelo riešiť osobitný zreteľ, ktorý si vieme predstaviť pri športových kluboch, tak 

malo postupovať osobitným zreteľom a nie neštandardnou formou výpožičky, kedy nám 

chýba výnimočnosť týchto prípadov, obzvlášť keď ide o 10 prípadov. Ako je uvedené 

bližšie v materiáloch, absentuje vysvetlenie dôvodov navrhovaného postupu a teda 

možno sa len domnievať, že ide o potrebné kvórum pre schválenie. Upozorňujeme, že 

súlad s výpožičkou vyžaduje iba súhlas nadpolovičnej väčšiny prítomných poslancov, 

pričom osobitný zreteľ vyžaduje nevyhnutnú 3/5 väčšinu všetkých poslancov, teda je 

oveľa ľahšie v zastupiteľstve presadiť výpožičku ako osobitný zreteľ. Jednalo by sa teda 

o uľahčenie situácie pri hlasovaní a takzvanú politickú obštrukciu. Ak účelom výpožičky, 

teda poskytnutie bezodplatného užívania majetku podpora športových klubov,  

resp. športu ako takého, ako to bolo prezentované, tak nájom z dôvodu hodného 

osobitného zreteľa so znížením nájomného na minimálne nájomné, sa dosiahne rovnaký 

efekt bez toho, aby sa plošne uplatňovali postupy, ktoré majú byť aplikované len  

vo výnimočných prípadoch. Drahí kolegovia, máte teda za to a obzvlášť upozorňujem 

alebo dávam do pozornosti tým, ktorí máte právnické vzdelanie, že takto vytvárame 

vcelku nebezpečný precedens. Ak sme chceli dosiahnuť výsledok podpory športu, malo 

to ísť bežným postupom cez osobitný zreteľ, ktorý bol zverejnený, schvaľovaný 

dvojkolovo. Aj ostatné kluby by mali možnosť sa prihlásiť, lebo momentálne sa bavíme 

len o konkrétnych kluboch, ale v týchto športoch pôsobí viacero klubov, ktoré možno 

nedostali šancu sa prihlásiť. Aby som to teda zopakoval, nie sme proti športu nie sme 

proti tomu, aby športové kluby mali zvýhodnené ceny. Sme proti postupu, ktoré zvolilo 

toto vedenie mesta, lebo absentuje výnimočnosť. V 10-tich prípadoch to asi nie 

výnimočné. Prečo to nerobíme tak, ako doteraz? Je to spravodlivé voči ostatným klubom, 

ktoré pôsobia rovnako v športe, ale možno nedostali tú šancu, neboli oslovené? My sme 

preto za to, aby sa tieto veci schvaľovali osobitným zreteľom, dvojkolovo, aby boli 

zverejnené a aby všetky kluby v meste mali rovnaké spravodlivé podmienky a rovnaké 

prostredie pre všetkých. Čiže nie je možné, ak máme 10 futbalových klubov na 10-tich 

majetkoch mesta Košice, aby mali rôzne podmienky. Jeden výpožičku, jeden osobitný 

zreteľ, jeden osobitný zreteľ s povinnosť investovania. To nie je spravodlivé prostredie  

a to je to, čo na tom celkom namietame. Ďakujem veľmi pekne.  

 

p. Polaček, primátor mesta: Neviem, koľko máte právnikov vo svojom klube, ale politikárčite, 

tvárite sa, že chcete pomôcť športovým klubom, ale hľadáte spôsob obštrukcie, spôsob 

ako zmariť, ublížiť a poškodiť. Toto je vaša teória. Toto je vaša chuť vstupovať  

do procesov mesta. Bolo vám to niekoľkokrát vysvetlené na komisiách a poprosím pána 

riaditeľa v krátkosti, lebo to je naozaj to vysvetlenie má rácio a je dlhé, tak skúsme naozaj 

do minútky si to ešte raz pre tých, ktorí nechcú počúvať, aby ešte raz si to vypočuli.  
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p. Čop, riaditeľ MMK: Ďakujem veľmi pekne. Jedná sa vlastne o prenájom novo 

sprevádzkovaných alebo športovísk, ktoré sú zverené vlastne do správy oddelenia športu. 

To čo je vlastne podstatné, je a na čo narážame pri tomto, v tomto prípade a to pán 

poslanec povedal jasne, krásne, bavíme sa o krátkodobom riešení vzniknutej situácie. 

Cieľom mesta je, aby dané športoviská boli využité od 1. septembra, neboli prázdne, 

neboli nevyužité, aby sme vlastne náklady, ktoré s tým mali, máme s týmito 

športoviskami boli minimalizované alebo optimalizované. To, čo je základný problém 

a tu sa vlastne bavíme o tom osobitnom zreteli je, že vzhľadom na zmenenú legislatívu 

dneska záujemca o osobitný zreteľ musí predložiť znalecký posudok. Nebavíme sa  

o znaleckom posudku na všeobecnú hodnotu majetku, ale keďže si chcú prenajať vlastne 

vybraný počet hodín, potrebujeme znalecký posudok na nájomné na tie ranné hodiny  

a bohužiaľ znalci, vzhľadom na to, že nie je dneska metodika, nie sú k tomu referenčné 

prípady, nie sú schopní vypracovať takýto znalecký posudok. Garantujem vám, že keby 

tieto kluby disponovali znaleckým posudkom na určenie hodnoty nájmu, tak si požiadajú 

o osobitný zreteľ, pretože ten osobitný zreteľ štandardne prideľujeme na dobu neurčitú. 

Mesto hľadalo technické riešenie, ako dostať deti na naše športoviská, ako využiť našu 

novo zrekonštruovanú športovú infraštruktúru. Nie je pravda, že by o tom kluby nevedeli, 

pretože sme s nimi komunikovali. To, čo dneska máme je vlastne dohoda klubov o tom, 

ako sa využijú dané hodiny, ktoré sú k dispozícii a bavíme sa a to treba rozlíšiť, ako bolo 

povedané, 6 športových klubov, pri ktorých dávame vlastne výpožičku na dobu určitú  

1 rok a dovtedy si vlastne veríme, že si vyriešia otázku znaleckých posudkov, samozrejme 

predpokladáme, že keď to budú mať, tak obratom si požiadajú a druhá vec je, že nie je 

pravda ani, čo sa hovorí, že sú to eseročky. Prevažná väčšina sú občianske združenia, 

jeden z tých klubov je eseročka, ktorý si rieši investície do areálov a podobných 

záležitostí, ale sú to občianske združenia. Čiže bavme sa o tom a tu je ešte dôležitá vec, 

že nie je to, že to majú kluby zadarmo, toto poprosím nepoužívajme. Kluby normálne 

platia prevádzkové náklady spojené s danými hodinami, ktoré sú spojené elektrika, voda 

a upratovanie. Všetky tieto veci sú započítané v týchto prevádzkových nákladoch. Čiže 

máme tuná krátkodobé riešenie na preklenutie vzniknutej situácie, v žiadnom prípade sme 

nevyužili tú maximálnu možnú hodnotu, ktorá bola 3 roky. Išli sme do jedného roka  

a veríme, že kluby dokážu si vyriešiť túto záležitosť, čo sa týka znaleckých posudkov. 

Tam sa pozrime na ten jeden základný problém. Na to, aby klub mohol požiadať  

o osobitný zreteľ, áno jedna z podmienok je, že musí predložiť znalecký posudok. Toto 

zatiaľ nevedia splniť. A čo sa týka vlastne pri školských zariadeniach, tak bavíme sa  

o výpožičke pre školy, na ktorých území sa nachádza, alebo v ktorých areáloch sa 

nachádza daná športová infraštruktúra, ktorá je zverená dneska do správy oddelenia 

športu a predsa je úplne normálne, že sa snažíme optimalizovať náklady, ktoré sú s týmto 

spojené a predsa keď zverujeme našim školám, ktorých zriaďovateľom je mesto, tak 

predsa je zbytočné, aby sme uplatňovali a platili si nájom, áno. Či nájom – pardon, 

znalecké posudky. Čiže snažíme sa optimalizovať a nájsť najvhodnejšie riešenie. Čiže 

rozlíšme dve veci, je prenájom alebo výpožička pre športové kluby tak, aby sme mohli 

využívať tieto školské športové zariadenia pre deti a mládež a na športovanie mládeže  

a potom rozlíšme druhú skupinu a to sú naše školy tak, aby mohli v čase od 7:00 do tej 

14:00-14:30 využívať na výchovnovzdelávací proces a krúžkovú činnosť, ktorá sa 

realizuje priamo týmito školami. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Ďakujem pekne. Verím, že je to už v tejto chvíli všetkým jasné. Pán 

poslanec Matoušek, nech sa páči, procedurálny návrh.  

 

p. Matoušek, poslanec MZ: Ďakujem pekne. Chcem vás požiadať, aby bolo udelené slovo 



8 

pánovi kontrolórovi, keďže bol vyzvaný aj v rámci tejto našej výzvy.  

 

p. Polaček, primátor mesta: Myslím, že netreba hlasovať, pán kontrolór dostane slovo potom 

ako prejdú faktické k tomuto príspevku. Ak dovolíte. Pán poslanec Ihnát, nech sa, ak teda 

súhlasíte, pán Matoušek, takto. Prejdú faktické a potom kontrolór. Nie, chcete hlasovať. 

Nech sa páči, hlasujte.  

 

Hlasovanie č. 6 -  za: 33, proti: 0, zdržal sa: 1 

 

p. Polaček, primátor mesta: Teda prebehnú faktické a pán kontrolór vystúpi všakže. Nech sa 

páči. Pán poslanec Ihnát, nech sa páči. 

 

p. Ihnát, poslanec MZ: Faktická poznámka. Ďakujem veľmi pekne pán primátor. Dobre, 

v poriadku, môžem. Ako pán riaditeľ magistrátu, pán magister Čop vlastne vysvetlil 

úplne všetko. Zúčastnil som sa MR, zúčastnil som sa RS, kde sme dopodrobna tento 

problém rozobrali, ako pomôcť týmto športovým klubom. Samozrejme som za šport 

a zahlasujem za. Som bol rozhodnutý aj na RS, aj na MR. Bol som prekvapený, že z klubu 

pána Lörinca, práve jeden ako nemenovaný člen, tvrdil vlastne, že ako nespravodlivo 

vlastne podali žiadosť a nemali ju riešenú dokonca tú žiadosť. Nakoniec sa prišlo na to, 

to som bol šokovaný, že žiadna žiadosť podaná nebola. To som bol šokovaný, poviem 

pravdu pán kolega Lörinc, že takéhoto člena mate v klube, u seba Košický klub. Ja som 

bol úplne, by som povedal, ako vyšinutý z toho, že pozeral som vlastne, že jak je možné, 

že bola daná žiadosť a tá nebola riešená a nakoniec sa preukázalo pán Lörinc, že žiadosť 

podaná vôbec nebola a stratili sme takto hodinu rokovacieho času. Taká bola pravda.  

 

p. Polaček, primátor mesta: Pán Ihnát ďakujem.  

 

p. Ihnát, poslanec MZ: Faktická poznámka. Taká bola pravda.  

 

p. Polaček, primátor mesta: Ďakujem pekne. Pán poslanec Kundrát, nech sa páči. Nasleduje 

potom pán poslanec Vrchota.  

 

p. Kundrát, poslanec MZ: Faktická poznámka. Ďakujem pekne. Ja by som sa možno 

dodatočnou otázkou opýtal pána riaditeľa, že máme teraz na rok na stole zmluvu 

o výpožičke? Vy vravíte, že nie sú znalci, ktorí by boli schopní ohodnotiť ten nájom tak, 

aby sme dokázali postupovať tak, ako doteraz, teda na osobitý zreteľ a že do toho roka  

sa nájdu tí znalci, alebo sú v školení, alebo akým spôsobom budeme postupovať, keď ani 

po tom roku nebudeme mať znalecké posudky, že predlžíme zase o rok, lebo je tam tá 

možnosť, hej. Ja sa len pýtam kvôli tomu, aby sme mali nejaký štandardný postup, lebo 

všetko, čo sa vymyká tomuto štandardu, je nejaký tieň podozrenia, že niečo je za tým. 

Preto by som bol rád, aby sme aj športovým klubom, ale aj komukoľvek inému pomáhali 

v nejakých medziach, ktoré teraz sú a osobitný zreteľ môže byť aj zadarmo, hej.  

 

p. Polaček, primátor mesta: Pán riaditeľ vysvetlí.  

 

p. Čop, riaditeľ MMK: Áno, to potvrdzujem áno. Aj pre tie kluby je inštitút osobitného zreteľa 

zaujímavejší, pretože im to dáva dlhodobejšiu stabilitu, aby si nastavili veci. V ich záujme 

je a táto povinnosť začala platiť od jesene minulého roka, keď sa vlastne zmenila 

legislatíva, kde je jasne dané, že k danému osobitnému zreteľu je žiadateľ povinný 

predložiť práve tento znalecký posudok. Bohužiaľ a to je prax, ktorú máme vlastne 
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s klubmi, nevedeli zabezpečiť takýto znalecký posudok. My vlastne od mája s nimi 

komunikujeme, keď bol schválený štatút, áno, komunikujeme, ako vyriešiť danú situáciu 

a zároveň vlastne viem, že sa odvolávajú aj znalci na to, že im chýba zatiaľ metodika, 

čiže na tejto úrovni sa to komunikuje. Toto nie je naša parketa, do toho my nevieme 

zasiahnuť, ale hľadali sme technické riešenie. Čiže podľa informácií, ktoré mám  

od klubov, ich záujem je, čo najskôr mať práve štatút osobitného zreteľa, áno, ale aj  

v tomto okamihu nie sú schopní to zabezpečiť. Začína nám školský rok, máme dokončené 

športoviská. Chceme, aby tie deti to využívali, čiže otázka znela, akým spôsobom tam 

vieme dostať tie deti a toto bolo krátkodobé riešenie, kde sme využili legislatívne 

možnosti, ktoré mesto má a v najkratšom možnom termíne sme to takto spracovali, čiže 

dali sme maximálne jeden rok, čiže bavíme sa o dobe určitej na vyriešenie danej situácie. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Pán poslanec Vrchota. 

 

p. Vrchota, poslanec MZ: Faktická poznámka. Pekný dobrý deň. Ja si myslím, že a vyzerá to 

tak, že naozaj všetkým nám ide o jednu spoločnú vec a to, aby deti mohli športovať  

od septembra, lebo zrejme nie sme úplne, ako klub spokojný s tým, že akým spôsobom 

sa to rieši. Treba ešte povedať to, čo hovoril aj pán riaditeľ, že sa jedná o nájom. Nie je 

to celkom nájom, je to naozaj výpožička, pretože nájom je za odplatu, hoci by to bolo len 

1 EUR-o. To, že kluby platia za energie, tie nie sú príjmom mesta. Čiže mesto má z tejto 

výpožičky nulu, ale to je úplne v poriadku. Jedná sa o šport pre deti. Je potrebné však 

vyriešiť technický problém s tými znaleckými posudkami. Jedna vec, ktorá mi na tom 

celom trošku prekáža, že tá ročná lehota je príliš dlhá a mám obavu z toho, aby sa z toho 

nestalo pravidlo, že budeme tu robiť výpožičky miesto toho, ako sa to má robiť  

cez osobitné zretele a cez nájomné zmluvy. Ďakujem pekne. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Ďakujem pekne. Viete, keby to bolo pravdou, že my hľadáme 

nejakú obštrukciu a my robíme niečo zlé, tak vám tie výpožičky nastavíme na 3 roky tak, 

ako hovorí štatút. My sme úmyselne to stiahli na rok. A prosím, uvedomme si, to bremeno 

znaleckého posudku je na strane žiadateľa, ktorý nie jeden, ale mnohí prišli za nami, že 

nevedia nám ten znalecký posudok dodať. Proste berme to ako riešenie, my nevieme 

predvídať, či sa táto situácia stabilizuje za 3 mesiace alebo za pol roka, ale každopádne 

máme ambíciu, aby od 1. septembra toho ďalšieho roka, tieto veci už boli za nami, ale 

cieľom je, aby sme sa posunuli a nebránili a nehľadali spôsob ako sa škrabať nejak inak. 

Toto je legálny, zdravý spôsob. Pani poslankyňa Kovačevičová, nech sa páči. 

 

p. Kovačevičová, poslankyňa MZ: Faktická poznámka. Dobrý deň kolegovia, kolegyne, čiže ja 

by som chcela len doplniť, že tento materiál komplet všetky výpožičky ako sú uvedené  

v jednotlivých poradiach boli prerokované vo finančnej komisii a boli schválené. Boli 

prerokované v komisii športu, tiež boli schválené, odporúčané na prerokovanie MZ. Ďalej 

boli v komisii vzdelávania a tiež boli prerokované a schválené. Tak isto boli prerokované 

na MR, kde boli odporúčané na MZ a takisto boli prerokované a schválené a odporúčané 

na prerokovanie MZ na RS, čiže na tých dotknutých komisiách boli prerokované. Tak, 

ako bolo spomínané jedná sa o výnimočný stav, pretože tie osobitné zretele sa už potom 

nemohli schvaľovať, pretože sme ani nemali upravený štatút a preto sa začiatkom jari 

štatút musel upraviť, doplniť. Čo sa týka znaleckých posudkov. Je to pravda, vystúpim 

potom v tom veľkom príspevku. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Pán poslanec Lörinc, nech sa páči. 
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p. Lörinc, poslanec MZ: Faktická poznámka. Bolo povedané, že pán riaditeľ obchodil komisie 

a informoval a bolo to vydiskutované. Aj moja predrečníčka mala podobný prístup, tak 

sa chcem opýtať, kedy ste pán riaditeľ informovali legislatívno-právnu komisiu, ktorá by 

v prvom rade mala riešiť tento výnimočný postup v zmysle štatútu a majetkovú komisiu, 

keďže sa jedná o prenájom majetku mesta Košice. To je prvá otázka. A druhý taký postreh 

alebo reakcia na vaše vystúpenie. Ja by som - aj to beriem, lebo tie argumenty sú fajn, že 

nechýbajú, ale veď zmena legislatívy ohľadne štatútu sa udiala v novembri 2023, čiže 

minimálne už 9 mesiacov vieme o tom, že je upravený štatút osobitého zreteľa, že to treba 

riešiť. Na jar sme prijali my zmenu štatútu, odvtedy ste o tom vedeli. Vy ste nechali 

problém vyhniť a na poslednú chvíľu teraz ideme sa hrať na hrdinov a ideme zachraňovať 

výnimočnými postupmi. Vytvárame dosť závažný precedens a kľudne mohlo byť aj to, 

že do konca roka sme mohli dávať výpožičku s tým, že nový rok nech si zoženú znalecké 

posudky. Ale toto nedáva vôbec žiadnu garanciu, že o rok budú mať tie znalecké posudky, 

lebo však zadarmo, za výpožičku každému vyhovuje.  

 

p. Polaček, primátor mesta: Pán poslanec prestaňte sa hrať a predvádzať. Problém je na strane 

znalcov, nie mesta, nie mesto je orgánom, ktorý dáva znalecké posudky, ale znalci ich 

vydávajú. Nie mesto prichádza s tým, že to nevie podať, ale tí, ktorí chcú s mestom 

spolupracovať a teda športové kluby nevedia ich dodať. Prečo z toho robíte teraz nejaký 

jadrový problém? Potrebujete politikárčiť, potrebujete rozosievať zlo. Pán Kundrát, nech 

sa páči. 

 

p. Kundrát, poslanec MZ: Faktická poznámka. Ďakujem pekne. Nedostal som úplne konkrétnu 

otázku, teda odpoveď na moju otázku a v princípe to, čo povedal aj kolega Lörinc je, že 

9 mesiacov bol nejaký stav a teraz, ako môžete vy garantovať to, že budúci rok sa 

nebudeme rozprávať presne o tom istom a presne o tom istom budeme predlžovať, lebo 

je to možné aj podľa štatútu, aj podľa zákona predlžiť výpožičku zase o rok a potom 

budeme predlžovať zase o rok, lebo nie sú znalci. Keď za 9 mesiacov neboli znalci, budú 

za rok? Alebo budú možno rok a pol, takže ešte potom na rok predĺžime? Ja sa pýtam nie 

kvôli tomu, aby som chcel niekomu zabrániť vykonávať činnosť, ale kvôli tomu, aby sme 

čo najviac išli do toho, čo už sme mali zaužívané a teda do vecí, ktoré už boli odskúšané. 

Ďakujem. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Pán riaditeľ vám to skúsi ešte raz. 

 

p. Čop, riaditeľ MMK: Tak, ako tuná bolo povedané, áno, v apríli sme prijali nový štatút,  

na základe toho vlastne začali kluby si zabezpečovať podklady pre žiadosti na osobitný 

zreteľ. Vzhľadom na dané skúsenosti, alebo tie informácie, ktoré sme dostali od klubov, 

nie mesto zháňa tie znalecké posudky, to nie je úloha mesta. Legislatíva jasne hovorí, 

áno, aj štatút náš hovorí, že žiadateľ o osobitný zreteľ je povinný priložiť prílohy, ktoré 

sú nedeliteľnou súčasťou, zároveň takýto znalecký posudok musí byť zverejnený 

najneskôr 15 dní pred zasadnutím MZ. Čiže mesto to nemalo prečo riešiť, áno, riešili si 

to žiadatelia. Keď prišli s tým, že nevedia toto legislatívne alebo nevedia si zabezpečiť 

takéto znalecké posudky, tak sme hľadali inú možnosť, ako preklenúť obdobie, kým bude 

vyriešená táto otázka v rámci posudkov, pretože vlastne aj tá novela, ktorá prišla, tak 

postavila vlastne aj tých znalcov do pozície, ako má pripraviť znalecký posudok  

na prenájom, hodinový prenájom športového zariadenia. Proste chýbajú im k tomu 

podklady. Čiže ja verím, že táto záležitosť bude vyriešená, bude znalec, ktorý sa 

povedzme na túto oblasť bude špecializovať a následne to potom pripraví pre tie 

jednotlivé kluby. Komunikujeme, hľadáme, snažíme sa nájsť takéto riešenie, ale keďže 
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vlastne je to voľný trh, my znalcov nemôžeme donútiť k tomu, aby spravili nejaký 

znalecký posudok. Na druhú stranu sa im nečudujem, keď takýto znalecký posudok príde 

a už sa teším, ako budeme diskutovať o tom, či ten znalecký posudok je fajn alebo je 

podhodnotený, neohodnotení tak, ako vlastne tuná rozoberáme všetky znalecké posudky, 

čiže smerujeme len k tomu, že dávame neskutočnú pozvánku znalcom, aby sa tejto oblasti 

vyhli na 3 km.  

 

p. Polaček, primátor mesta: Pán poslanec Karaffa. 

 

p. Karaffa, poslanec MZ: Faktická poznámka. Ďakujem za slovo. Obaja klamete. Faktická 

poznámka je na vás pán primátor. Keď je taký veľký problém znalecký posudok, pričom 

ja som presvedčený o tom, že znalci ani neboli oslovení, len každý klub zavádza, fňuká, 

že nevie osloviť znalca. Samotného znalca môže osloviť mesto ad 1. Ad 2, už aj keby 

znalci neboli, lebo by všetci vymreli, právna úprava, platná právna úprava ešte pozná takú 

možnosť, ktorou je obchodná verejná súťaž a tam nie je potrebný znalecký posudok. My 

sme si kľudne mohli stanoviť pravidlá, ktoré máme aj v zmysle tej prílohy štatútu, ktorá 

stále je a mohli sme povedať, áno, toto je minimálna suma a pozor, takýmto spôsobom 

by sme umožnili zapojiť sa všetkým klubom, nie tým, na ktorých niekto ukázal prstom, 

že tí sú tí vyvolení. Dajú sa v rámci obchodnej verejnej súťaže zadefinovať kritériá, čo sa 

týka počtu, čo sa týka veľkosti toho klubu atď. a ešte raz opakujem, nie je potrebný 

znalecký posudok, to hovorí zákon, to som si ja nevymyslel. Takže možnosť tu bola, len 

sa touto možnosťou nechcelo ísť. A na každú jednu telocvičňu ste mohli robiť samostatnú 

súťaž. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Pán poslanec Matoušek. 

 

p. Matoušek, poslanec MZ: Faktická poznámka. Ďakujem veľmi pekne za slovo. Je dávno 

známe to, že ak niekto má inakší názor, tak politikárči, no my naozaj máme inakší názor 

a pozeráme sa na túto vec na základe tejto právnej analýzy trošku inakším spôsobom. Už 

len keď sa pozriem na tie žiadosti, ktorých 6 subjektov žiada, ktorí nie sú 

v zriaďovateľskej spôsobnosti mesta Košice, z toho sú 2, resp. je 1, ktorý žiada  

na 2 telocvičniach. No pozrime sa na to, no nejedná sa tu o nejaké privilegovanie určitých 

záujmových skupín, ktoré si žiadajú tu? Konkrétne vieme o viacerých subjektoch, ktoré 

nebolo vyhovené v rámci toho. To znamená, vytvárame netransparentný systém 

prideľovania týchto hodín pre jednotlivé kluby a my sa snažíme zaviesť tento 

transparentný systém tak, ako to povedal aj pán Karaffa, ako sme povedali v našom 

vyhlásení. Ďakujem pekne. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Pán riaditeľ, ak správne rozumiem. 

 

p. Čop, riaditeľ MMK: Ďakujem veľmi pekne. To, že jeden subjekt bude rozložený  

v 2 zariadeniach alebo v 2 školských telocvičniach nie je preto, že by bol preferovaný, 

ale preto, že sme mu nedali alebo neboli schopní dať v 1 telocvični plný počet hodín, 

ktoré požadoval. Zároveň sme to nastavili po dohode s klubmi tak, aby sme tam nemali 

prázdne hodiny, aby tá telocvičňa bola maximálne v možnej miere vyťažená. Zároveň, 

keď sa bavíme o tomto subjekte. Je to subjekt, prečo potrebuje toľko tréningových hodín? 

Lebo má toľko aktívnych detí v klube. To sú registrované deti, ktoré každé dieťa má 

registračný preukaz na zväze. Keď sa pozriete v podkladoch, ktoré vám kolegovia 

pripravili, tak tam budete vidieť koľko juniorských a mládežníckych kategórií tento klub 

zastrešuje. Nemôžeme porovnávať kluby, ktoré majú širokú základňu detí, čo je našťastie, 
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lebo tuná sa bavíme o výbere, nie o nábore. Čiže bavme sa o tom, ako chceme tie deti 

dostať, aby športovali. Netrestajme kluby za to, že sú úspešné. Ja viem, úspech sa 

neodpúšťa, najmä v Košiciach, ale vážime si každý subjekt, ktorý sa venuje našim deťom, 

mládežníkom a dosiahne, že tie deti po školskom vyučovaní idú na tréning a neflákajú sa 

nám po meste. Tuná sa bavíme o deťoch, ktoré po škole, keď skončia školu, krúžky, 

aktívne sa zapoja do kolektívnych športov, resp. individuálnych športov. To nie sú nové 

kluby, ktoré vznikli včera. To sú dlhoročné kluby s bohatými výsledkami, čo budete 

vidieť, že sú aj medzi klubmi, ktoré vlastne na základe transparentných pravidiel dostali 

v dotačnej schéme určitý balík peňazí, kde jednou z podmienok sú áno, počet detí, ale sú 

aj úspechy na celoslovenských súťažiach. Čiže o tomto sa bavíme, áno. Čiže to, že ten 

subjekt je v 2 zariadeniach, je práve preto, že tá kapacita toho jedného je obmedzená. A je 

to dohoda medzi klubmi, kde sme si povedali, vy budete mať 2 tréningovej jednotky, ten 

druhý klub dostal 1 tréningovú jednotku, pretože sa bavíme o čase od 14:30 do 18:30, 

áno, tam vojdu 3 tréningové jednotky. To nedokážeme nafúknuť. To je všetko. 

Nehľadajte za tým nič. A tak, ako hovoríte, pán poslanec, že niekto nedostal nejaké 

tréningové jednotky, tak ešte včera sme tomu pánovi volali, ktorého opakovane 

spomínate a sám nám potvrdil, že stále na mesto nepodal žiadosť. Vyzvali sme ho 

opätovne, nech podá žiadosť a budeme hľadať voľné tréningové jednotky na iných 

školských zariadeniach, ale musí zadefinovať, čo chce, kedy chce, v akom rozsahu chce. 

Nemému ani vlastná mater nerozumie. A preto by som nerád hovoril o tom, že niekto 

nedostal, keď si ani nepodal žiadosť.  

 

p. Polaček, primátor mesta: Ďakujem veľmi pekne. Faktické na pána Lörinca prešli, teda 

nasleduje pán kontrolór.  

 

p. Gallo, hlavný kontrolór mesta: Dobrý deň, ďakujem pekne za slovo. Na úvod by som mal 

dve poznámky. Prvá poznámka sa týka príspevku pani poslankyne Blaškovičovej. Naozaj 

aj ja mám obavy a som v rozpakoch, že či takýmto riešením nedošlo ku porušeniu zákona 

o obecnom zriadení, ale to nechám na našich právnikov, aby sa na to pozreli. A druhá 

poznámka smeruje k tomu, že počul som od pani poslankyne Kovačevičovej, kde všade 

a akým spôsobom tieto návrhy boli prerokované. Mňa mrzí len jedna vec. Možno 12, 

možno 14 rokov platí jedna smernica, na ktorú si nikto nepamätá, ale tam bolo povedané, 

že by bolo lepšie niektoré veci vopred prerokovať s hlavným kontrolórom, aby potom 

zbytočne nemal pripomienky. Takže možno keby niekto zobral tieto materiály, prišiel  

za mnou a spolu by sme ich prebrali, tak by som nemal pripomienky, ktoré teraz poviem. 

Ďakujem pekne za to, že tu odznel dôvod, v čom spočíva výnimočnosť užívania, pretože 

ani v jednom materiáli tento dôvod nebol jednoznačne uvedený. Ďalej chýba mi v každom 

jednom materiáli to, kto je správcom toho majetku, ktorý budeme dávať do užívania. 

Samozrejme vychádzame z toho, že to je oddelenie športu, ale predsa, čo keď náhodou 

niečo je iné. To znamená, mám vlastníka, mám správcu a mám potom subjekt, ktorému 

to dávam do užívania a aj v materiáloch sa neustále prelína pojem prenájom a danie  

do užívania. Sám pán riaditeľ sa pomýlil, čiže aj tu by sme si mali po formálnej stránke 

dať pozor a v materiáli nepísať, v materiáloch nepísať na jednej strane, že to dávame  

do výpožičky a na druhej strane hovorí o tom, že to prenajmeme na 24 hod., napr. čo mi 

ešte chýba, napr. chýbajú mi formy, právne formy jednotlivých žiadateľov. Vám sa to 

nezdá, ale je to dôležité, keby ste si napr. zobrali register účtovných závierok tak zistíte, 

že množstvo športových klubov, množstvo občianskych združení, ktoré zastrešujú 

športové kluby, nemajú zverejnené účtovné závierky. Ja to považujem za porušenie 

zákona o účtovníctve a možno do budúcnosti by sme sa mali na to lepšie pozrieť. Ďalšie 

drobné veci - poistenie majetku, zodpovednosť za škody, poškodenia, neprimerané 
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opotrebenie, ďalšie riešenia, akým spôsobom bude riešená údržba, upratovanie.  To sú 

síce všetko pod pojmom prevádzkové náklady, ale možno by bolo dobré bližšie to 

vysvetliť. A čo je pre mňa najdôležitejšie. Pred 2. mesiacmi som hovoril o tom, koľko 

nás stoja športoviská a že mesto utŕžilo 70 tis. na prenájmoch športovísk a náklady len 

tie, ktoré boli oficiálne vyčíslené v záverečnom účte boli vyše 0,5 mil. Rád by som videl 

v materiáli finančné dopady na rozpočet mesta, zvlášť v tejto situácii, keď vieme, že 

nenapĺňame príjmovú stránku rozpočtu z pohľadu výnosu z podielových daní. No  

a najdôležitejšie, čo považujem, naozaj riešme túto situáciu tak, aby nik žiaden iný 

športový klub nemohol povedať, že týmto sa vytvárajú diskriminačné podmienky  

pre tých, ktorí nebudú mať majetok a nebudú majetok využívať na základe výpožičiek  

a hlavne poprosím ešte, naozaj ujednoťme tie materiály, pretože keď som tu vstupoval, 

hneď som sa rozprával s jedným pánom, ktorý hovorí, vidíte, aký je rozdiel medzi 

návrhom, ktorý je predložený za náš športový klub a ostatnými návrhmi. My sme napr. 

zabudli aj na to, že tie telocvične môžu mať aj iné príslušenstvo, šatne, sprchy a podobne. 

Je to predmetom výpožičky, alebo bude to predmetom výpožičky, alebo nie. Len  

v jednom jedinom prípade v predloženom materiáli sa uvádza, že áno vrátane 

príslušenstva. Ďakujem. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Pani poslankyňa Blaškovičová, nech sa páči. 

 

p. Blaškovičová, poslankyňa MZ: Faktická poznámka. Ďakujem pekne pán kontrolór, že ste mi 

dali možnosť povedať, prečo som dala taký návrh. Dala som taký návrh na začiatku 

zastupiteľstva kvôli tomu, že naozaj som si myslela, že bude nejaké normálne 

zastupiteľstvo, ktoré aj mne umožní riadny výkon môjho poslaneckého mandátu tak, ako 

sa dožadoval pán Lörinc. Pán Lörinc viete, vy ste starostom a nikto z vás starostov sa 

neohradil voči tomu, akým spôsobom sme mali zastupiteľstvá v starom meste celé leto. 

Ja tiež by som rada vykonávala mandát aj teraz, ale ja žiaľbohu neprenesiem zadok  

z jednej stoličky v kancelárii na druhú stoličku, pretože ja mám trošku inú prácu a nie je 

nás tu tak veľa. Na mňa teraz v divadle čaká 17 ľudí. Ja som dúfala, že toto zastupiteľstvo 

absolvujem celé, že môžem byť do konca. Zatiaľ sa mi to nedarí, pretože keď o 11-tej  

v noci mi príde nejaký ďalší poslanecký návrh, ja by som ho rada prejednala predtým. 

Takže ospravedlňujem sa, ja budem musieť odísť do riadnej práce, pretože moja riadna 

práca ma živí. Toto robím rada, ale tento mandát žiaľ mi nie je umožňovaný. Ďakujem. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Ďakujem pekne. Pani poslankyňa, nemusíte sa ospravedlňovať a tak 

isto ten váš návrh i napriek tomu, že ma zaskočil, viem, že bol myslený dobre a bol aj 

právne správny, čiže nemusíte mať žiadne výčitky. Pani poslankyňa Kovačevičová, nech 

sa páči. 

 

p. Kovačevičová, poslankyňa MZ: Možno vystúpim 2-krát. Nebudem žiadať o 6 min., čiže ak 

mi dôjde čas, znova sa prihlásim. Čiže kolegovia, kolegyne, dokolečka počúvame, že ako 

chceme podporovať šport, ale, ale, ale. Stále nejaké ale, no tak aktuálne máme takúto 

situáciu na stole. Začína školský rok, inak právne sa to, počuli sme vyjadriť, ani nedá 

vyriešiť, čiže buď budú tie výpožičky športovým organizáciám, združeniam, ako to bolo 

opakované. Keď to dnes sledujú, tak v podstate sa musia chytať za hlavu, čo to vypúšťame 

z úst za síru, pretože sú to elitné prestížne športové kluby, ktoré sú na prvých priečkach 

v rámci Slovenska, ak by ste si prečítali tie materiály, o čo vlastne žiadajú, koľko majú 

deti, ako majú organizovanú činnosť, aké súťaže hrajú, tak by ste vedeli, že patria  

k jedným z najlepších, že majú základne 300, 300 detí, 200 detí. Sú to deti daňových 

poplatníkov mesta Košice. Ja si myslím a som presvedčená, že podpora športu, detí  
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a mládeže by mala byť našou prioritou a vo všetkých strategických dokumentoch mesta 

Košice. Je to súčasťou výchovno-vzdelávacieho procesu. Stále hovoríme, že chceme deti 

vychovávať, aj športom ich ľudia vychovávame, rozvíjajú sa morálno-vôľové vlastnosti, 

disciplína atď. by som mohla pokračovať. Čiže podpora športu je nevyhnutná. Keď sme 

pozreli materiál na koľko hodín im sa prenajímajú telocvične? Na 15 hod., 20 hod., čiže 

doobedu prebieha telesná výchova a športové aktivity školských zariadení a popoludní 

daných klubov, ak sú rozmiestnené po jednotlivých MČ, tak sú to deti v danej MČ  

vo väčšine a takto robia aj tie kluby, aby sa nám deti po meste nemuseli presúvať. Verte, 

že každý jeden z týchto subjektov chce osobitý zreteľ, pretože je to úplne iná právna istota 

to, keď som tu pred chvíľočkou od kolegu počúvala, že vajatajú tieto kluby, že nedajú sa 

zohnať znalecké posudky. Tak ja som obvolala minimálne 10 znalcov. Našťastie už sú 

prvé znalecké posudky na stole, len je toľko práce, čiže verím, že ako budú nabiehať 

znalecké posudky, dopracovať sa, budú predložené na MZ, na spracovanie materiálu  

a každý jeden chce radšej osobitý zreteľ. Takže máme materiál na stole. Som 

presvedčená, že treba ho podporiť. A tieto športoviská vybudované v našom meste, aby 

sme ich zabalzamovali, alebo dali do múzea. Počula som názory, že zoderú deti tú 

palubovku. Bodaj by ju zodrali každý jeden rok. Počúvajme aký je svet, sociálne siete, 

Instagramy, Facebooky, málo času na športoviskách. Budem pokračovať ďalej druhým 

príspevkom. Viete, budem po... 

 

p. Polaček, primátor mesta: Ďakujem, hej, áno. Pán poslanec Karaffa, nech sa páči. 

 

p. Karaffa, poslanec MZ: Faktická poznámka. Tu nikto nebojuje proti rozvoju športu 

v Košiciach, len viacerí poukazujeme na spôsob, akým tu je materiál predložený a na to, 

že tie argumenty, ktoré tu padajú, stoja na vode. A ja sa nedivím tomuto plamennému 

prejavu, ani tomu ďalšiemu, ktorý budete mať, lebo sama ste osobne zaangažovaná  

v jednom z tých materiálov, v jednej obchodnej spoločnosti, ktorá dostane na výpožičku 

viac ako 8000 m². Takže áno a vidíme aj nejaké hlasovania, ako tu prebieha a vidíme, aké 

sú tu nejaké interné dohody. Chce se mi z toho zvracet.  

 

p. Polaček, primátor mesta: Sa trošku ukľudnite pán poslanec. Nie je to korektné, čo rozprávate. 

Ale uvedomme si, rozvinuli sme športovú infraštruktúru, investovali sme obrovské 

peniaze do športovej infraštruktúry, vynovili sme telocvične, postavili sme nové 

telocvične, postavili sme športoviská, proste nasleduje za tým ďalšia úloha, dať ich 

deťom. Ja nerozumiem, o čom tu vlastne diskutujeme, lebo naším cieľom a my sa  

do podtlaku od samotných športovcov a športových klubov dostaneme, ktorí budú tlačiť 

na tie osobité zretele, lebo aj pre nich je to výhodnejšie. Ale našli sme kompromis, 

dohodu, o tom tu sme dnes, aby 1. septembra, keď sa budú robiť rozvrhy do telocviční, 

aby jednoducho všetko zapadlo tak, aby každý sa cítil, čo najkomfortnejšie, aby deti 

mohli celý čas v rámci školského roka, vedeli, ktorú hodinu kde, ktorý klub je, aby 

nemuseli sme meniť rôzne rozvrhy a komplikovať rodičom týchto detí život. My im 

chceme pomôcť, byť ústretoví a vy sa hráte na to, ako ubližovať. Už s tým prosím 

prestaňte, nadýchnite sa, zoberte si trošku lásky do srdca, potešte sa, usmejte sa, nerobme 

len zlé grimasy a nehrajme len zlé veci. Prosím, toto zastupiteľstvo je o pekných veciach, 

prečo hľadáme zlo, prečo sa potrebujeme na seba hnevať, kto komu čo zlé dnes urobil, 

aby sme sa hnevali, normálne vypusťme paru a poďme ďalej, hrajme sa s peknými vecami 

a urobme radosť klubom, kultúre a tým, ktorí sa starajú o zvieratká. Pán poslanec 

Matoušek. 

 

p. Matoušek, poslanec MZ: Faktická poznámka. Ďakujem veľmi pekne. Áno, pán primátor, 
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máte pravdu. Vynovili sme rôzne telocvične, postavili sme nové subjekty, obnovili sme, 

len s tým, že pre určité privilegované skupiny, ste zabudli dodať k tomu. Prepáčte mi, ale 

ja mám inakší názor na to a táto vec jednoznačne preukazuje známky diskriminácie 

ostatných klubov. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Podľa mňa by ste ten Košický klub už mali premenovať nejak úplne 

inak, aby bolo jasné, o čo vám ide, lebo toto neni o Košičanoch. Pán poslanec Karaffa. 

 

p. Karaffa, poslanec MZ: Faktická poznámka. Je nefér, že predložíte niečo, čo nebolo poriadne 

ani prerokované. Poslali ste nám to ako zastupiteľstvu v piatok poobede a dnes je utorok 

a potom tých, ktorí majú výhrady, tak tým dávate nálepku a hovoríte, že sú proti športu  

a chcú robiť zle a ešte ďalšie veci, ktoré ste povedali, lebo sa rád počúvate. Konkrétne 

argumenty sme použili, na ktoré sme nedostali odpovede. Pýtam sa prečo, keď sa hovorilo 

o tom a ste to povedali verejne, že vraj všetko bolo známe už v júni, prečo sme od toho 

júna neurobili tú obchodnú verejnú súťaž, kde sa dali stanoviť kritéria, pre ktoré športové 

kluby a ktoré telocvične sa podáva v podstate súťažiť. My sme to riešenie mohli mať a nie 

je to prvýkrát, že nám dáte vec na schválenie na poslednú chvíľu, respektíve niečo, čo 

ako pri tom memorande na Art film fest, niečo, čo podpíšete a potom už to treba schváliť 

a ak to neschválime, budeme zlí ako poslanci. Ja odmietam túto hru. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Už vám došiel čas. Ďakujem pekne. Už vám došiel čas. Ja len 

posledná poznámka a už neni dôvod sa tu viac vyjadrovať. Opakujem, nevymýšľajte si. 

Tento materiál prešiel MR, komisiami, či finančnou, či školskou, či športovou, to že vaša, 

vy ste si nezvolali, to je váš problém. Vy ste predseda. Keby ste chceli, mohli ste ju mať 

aj dnes ráno. Prestaňte byť ješitný. Prestaňte byť taký, že sa dívate len sám na seba 

snobisticky. Prešlo to finančnou komisiou, športovou a tak isto aj školskou. Tri zásadné, 

ktoré o tomto rozhodovali, prešlo to MR. A pán kontrolór aj by ste mohli dať svoje 

pripomienky na týchto komisiách i MR. Prestaňte robiť politiku, poďme pomáhať 

ľuďom. Robíte len politiku a politikárčite. Ja už sa v tomto bode radšej vyjadrovať 

nebudem. Pán poslanec Géci a pán poslanec Karaffa. 

 

p. Géci, poslanec MZ: Faktická poznámka. Ďakujem pekne. Pán primátor chcel by som sa 

opýtať prostredníctvom vás, pána riaditeľa, lebo neviem sa opýtať týmto spôsobom jeho. 

Jedna vec by ma zaujímala a to, ako je možné, že mali sme to na športovej komisii, mali 

sme to v školskej komisii, prerokovali ste to v RS, prerokovali ste to v MR, všetci to 

dostali, všetci to prerokovali. Ja len nerozumiem teraz jednému faktu, prečo to nedostal 

pán predseda komisie alebo akým spôsobom sa to mohlo stať, že majetková komisia tento 

materiál nedostala, nespracovala alebo predseda komisie nezvolal komisiu. Len naozaj 

táto jedna vec, jedna vec by ma v tomto kontexte zaujímala všetkého. Ďakujem pekne.  

 

p. Polaček, primátor mesta: Pán riaditeľ, nech sa páči.  

 

p. Čop, riaditeľ MMK: Sa ospravedlňujem, ale do systému práce predsedu komisie ja príliš 

nemôžem hovoriť, čo sa týka tohto, čiže v podstate nie je dobre smerovaná tá otázočka. 

Ospravedlňujem sa.  

 

p. Polaček, primátor mesta: Pán poslanec Karaffa. 

 

p. Karaffa, poslanec MZ: Faktická poznámka. Veľmi dobrá otázka. Pýtal som sa a teraz akože 

možno je to tak, že vlastne pani zamestnankyňa Juríková, ktoré je na dovolenke, pani 
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Verešová a pani Sabolová klamú a len vy hovoríte pravdu a možnože oni zámerne mi tú 

informáciu nedali, ak taká môže byť situácia. Ja som o tomto materiáli nebol vopred 

informovaný, nebola požiadavka, aby zasadla komisia. Dozvedel som sa o tomto 

materiáli v piatok poobede a prepáčte, keď zvolám komisiu v piatok na pondelok alebo 

utorok, to zo dňa na deň si budeme alebo na víkend budeme si meniť program. Máme 

nejaký postup, harmonogram rokovaní je na pol roka dopredu zverejnený a bol som to ja, 

kto to pred 5 rokmi zaviedol, aby sme mali v práci nejaký poriadok, čiže nevedel som  

o tom a z objektívnych dôvodov tú komisiu som ani takto zvolať nevedel za 2 dni, hej. 

To je celé. Čiže všetko ostatné, čo tuná odznelo, nie je pravdivá informácia a podľa môjho 

názoru toto bol zámer, aby to takto dopadlo, lebo keby chceli, dali by vopred informáciu, 

že takéto materiály idú na mimoriadne zastupiteľstvo a zariaďte si to. Keby som si to ja 

nezariadil, som ticho a môžete ma všetci kritizovať, ale... 

 

p. Polaček, primátor mesta: Sľúbil som, že už nebudem sa vyjadrovať. Pán poslanec Horenský. 

Nech sa páči. 

 

p. Horenský, poslanec MZ: Ďakujem veľmi pekne. No, v tomto prípade bolo trošku 

neštandardné, že najprv zasadali komisie, až potom MR, lebo nie je to zvykom.  

 

p. Polaček, primátor mesta: Vždy to tak je. Od nepamäti. Pán poslanec Berberich vie to 

povedať, je tu už veľa desaťročí, už. 

 

p. Horenský, poslanec MZ: Materiály z MR idú do komisií potom. Dobre. Ďalšia vec. Ani ja 

som o tom nevedel, že dnes je nejaké slávnostné zastupiteľstvo. Mne tiež bolo oznámené 

zamestnancami MMK o tom, že sa budú prejednávať len dotácie. Ak by to bolo 

slávnostné, očakával by som, že budete v talári, že tu bude nejaká znelka, že budete mať 

insígnie a podobné veci, ale dobre. Ja by som chcel len zopakovať to, čo povedali moji 

kolegovia, že cieľom tu nie je torpédovať alebo nejakým spôsobom bojovať proti 

športovcom, športovým klubom a podobné záležitosti. Nie. Aj my si uvedomujeme, ja si 

taktiež uvedomujem výnimočnosť mnohých úspešných športových klubov a športových 

organizácií v tomto meste. A ja sa snažím počúvať a načúvať filozofii mesta v rámci 

nastavovania športovísk a športových odvetví pre jednotlivé školy, len mi je ľúto, že 

potom to nie je nejakým spôsobom aj dodržiavané. Viď napr. Želiarska. Hej. Tak ako je 

napríklad Drábova venovaná hokejistom. Ako Laca Novomestského bude profilovaná 

atletike. A bolo povedané, že Želiarska bude profilovaná pre florbalistov, ako takých. Tak 

ja sa pýtam, prečo nedostali priestor aj ostatné florbalové kluby a je tam basketbal. A to 

teraz nemám nič proti pánovi Jendrichovskému. Bolo povedané, aj na MR, že Florko  

2 alebo 3 roky, tuším už funguje pod nejakou akadémiou, ktorého súčasťou je aj ATU 

Košice a že v rámci tejto akadémie aj on bude môcť využívať vyhradený čas  

na Želiarskej. No nie je to pravda. Lebo ATU-čko nie je súčasťou Akadémie Florka. A to 

sú presne tie čriepky, informácie, ktoré len vyvolávajú nejakým spôsobom nedôveru 

tomu, že musíme si získavať prácne informácie. Taktiež bolo povedané aj to, že bolo 

oslovené, áno, ale ja si myslím, že je to selektívna komunikácia, čo sa týka niektorých 

organizácií na to, aby mohli využívať ten priestor. A máme ešte aj ďalšiu mailovú 

komunikáciu, ktorá hovorí o pánovi Zorbovi, ktorý sa taktiež zaujímal o priestory  

na Želiarskej a pre florbal. Bolo mu povedané, že sa mu ozvú a sa mu neozvali. A ide 

o florbalistov. Čiže celý ten proces nastavovania tých podmienok je trošku netypický, 

neštandardný, a toto je nejakým spôsobom namietané. A jednotlivé materiály hovoria 

o tom, že tieto návrhy sú výsledkom jednotlivých odborných útvarov, či majetok, 

školstvo, šport a tak ďalej. Ale ja mám pocit, že keď sa chceme nejakým spôsobom 
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vyjadriť, ktorý nekorešponduje s tým oficiálnym názorom, tak sme zlí. Bohužiaľ. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Politickým zadaním vášho klubu je proste znevažovať, znevažovať. 

Opäť nemáte pravdu, pán Mário Švec, nech sa páči, vám to vysvetlí. Proste miešate 

jablká, hrušky, točíme sa dookola. Nechcel by niekto dať procedúru, že sa posuňme 

prosím. Skúšam. Nech sa páči, pán Švec, šéf športu.  

 

p. Švec, vedúci oddelenia športu a mládeže: Dobrý deň prajem. Tak aby sme teda uviedli 

faktami veci na pravú mieru. Ak sa bavíme o Želiarskej, oddelenie športu, ktoré spravuje 

a bude spravovať túto novú športovú halu, ktorá by mala byť skolaudovaná už v priebehu 

teraz pár dní, je to naozaj otázka dní, dostalo požiadavky od tých klubov, ktoré teda 

zapracovalo do týchto jednotlivých materiálov. Od florbalistov sme dostali požiadavku 

na 2 tréningové jednotky v tých popoludňajších časoch tak, ako to máte v materiáloch. 

Ostala tam ešte visieť 1 štandardná tréningová jednotka. Požiadavka prišla od klub 

YOUNG ANGELS, pretože klub má 12 mládežníckych družstiev a potrebuje ich niekde 

zmysluplne umiestniť. Ja som ešte aj dnes ráno rozprával s prezidentom Slovenského 

florbalového zväzu, kde som sa naozaj uisťoval, že ako je to s tou florbalovou akadémiou. 

Dnes ráno som s ním o tom hovoril a ubezpečil ma, že naozaj v zmysle toho, tej žiadosti 

teda podalo Florko, ale v zmysle akadémie, ktorú majú zriadenú, budú môcť využívať aj 

ostatné kluby, resp. členovia akadémie niekoľko hodín v rámci tréningového procesu a čo 

je dôležitejšie, že takisto to budú môcť využívať aj v rámci tých súťažných víkendových 

hodín, ktoré sú zahrnuté tiež v materiáli. Neprišla nám žiadna iná požiadavka,  

od žiadneho iného klubu. Opakujem, žiadna iná požiadavka, od žiadneho iného klubu 

neprišla, nemáme ju na stole, nemáme ju nikde zaevidovanú, že by prišla k nám, či už 

teda na oddelenie školstva alebo na oddelenie športu, o využitie akejkoľvek inej 

infraštruktúry, ktorú by sme nezapracovali do materiálov. Ak sa bavíme o - pôjdem teda 

trošku obsiahlejšie, ak sa bavíme o subjekte Podpor Pohyb, ktorý trénuje futsal v našej 

novo-zrekonštruovanej hale v Starej jazdiarni, tak bolo ich rozhodnutie ešte minulého 

roku, že budú v jazdiarni. To znamená, že vo vyššej infraštruktúre budú trénovať aj  

s mládežníckymi družstvami. Za to si samozrejme musia zaplatiť aj vyššiu cenu, pretože 

tam ani osobitné zreteľa ani výpožičky sme nevypracovali, aby sme tak isto nevytvorili 

nejaký precedens. To znamená, že tento systém výpožičky, resp. nejakých osobitných 

zreteľov uplatňujeme len na školských zariadeniach, aj keď sú v správe oddelenia športu 

a len pre mládežnícke kluby. To znamená, že nie pre Á-čkové tímy.  

 

p. Polaček, primátor mesta: Ďakujem pekne. To znamená, rozdelenie hodín pre kluby je 

dohodou samotných klubov a nechcime my tu v tejto miestnosti rozhádzať kluby medzi 

sebou. 

 

p. Švec, vedúci oddelenia športu a mládeže: No je to tak. A ja chcem povedať to, že určite sa 

stane aj do budúcna, že niekomu vyhovieme a niekomu nie, pretože tých telocviční máme 

proste nejaký obmedzený počet. Máme 84 subjektov, ktoré požiadali v tomto roku 

o dotáciu. 84 subjektov a tých klubov je ešte možno aj o niečo viac v rámci mesta Košice. 

To znamená, že nie je možné, určite nie je možné vyhovieť každému. Jednoducho sa to 

nedá. My nenafúkneme ani tie haly, nenafúkneme ani tie prevádzkové časy pre ich 

tréningovú činnosť, ale teda postupným budovaním infraštruktúry môžeme uspokojiť 

aspoň niekoľkých.  

 

p. Polaček, primátor mesta: A ešte odkaz pre pána poslanca Horenského, ktorý je členom 

Košického klubu, ktorý je integrovaný aj v KSK a vy pán poslanec ste šéfom športu  
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na kraji, skúste popracovať na tom, aby vy ste urobili to, že telocvične, ktoré nie sú  

v rámci stredných škôl využité, lebo sa akýmsi spôsobom nevyužívajú, sú prázdne, aby 

konečne sme do nich vpustili, do tých prázdnejších aj tých a tie kluby, ktoré jednoducho 

potrebujú pomôcť, tak by ste naozaj vy osobne pomohli športu v Košiciach. Prosím 

uvažujte o tom, aby sme využili možnosti a osobitné zretele, začali dávať aj na samotnom 

kraji. Máte tam žiadosti, máte ich tam niekoľko. Sťažovali sa mi športové kluby. Prosím, 

robte aj túto časť vašej práce a pomôžete i nám tu v meste. Pán poslanec Fedoročko. 

 

p. Fedoročko, poslanec MZ: Faktická poznámka. Ďakujem pekne. Ja len chcem potvrdiť, čo 

vraveli moji kolegovia. My, ako Košický klub a ja osobne som veľkým fanúšikom športu 

a podporíme každú aktivitu, ktorá súvisí so športom. Vôbec nie sme proti nejakým 

dotáciám pre športové kluby, vôbec nie sme proti osobitným zreteľom na prenájom 

takéhoto mestského majetku v ich prospech, aby mohli rozvíjať svoju aktivitu  

a podporovať deti pri športovaní. Čiže snažme sa pochopiť, že toto nie je o tom, že my 

nechceme, práve naopak my chceme, to čo nám vadí, je ten spôsob a ten proces, akým 

spôsobom to zavádzate. Ale mám jednu otázku na pani Zemkovú, ako predsedníčku 

legislatívno-právnej komisie. Už tu padla jedna otázka a akým spôsobom, počuli sme, že 

tento materiál bol prerokovaný na mnohých komisiách od športu a kade-tade. Chcem sa 

opýtať, či tento materiál bol prerokovaný aj na vašej komisii, ako legislatívnej a aký je 

váš názor k týmto výpožičkám, pani Zemková. Ďakujem. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Pani Zemková, keď bude chcieť, sa prihlási. Každopádne, ja si 

nepamätám, že by takéto veci prechádzali cez legislatívnu komisiu. Sústredíme sa 

v legislatívnej komisii najmä na VZN-ka, pravidlá, metodiky, pokyny, tam patria tieto 

úlohy. Nie nájomné, výpožičkové a iné zmluvy. Pani poslankyňa Kovačevičová, nech sa 

páči. 

 

p. Kovačevičová, poslankyňa MZ: Faktická poznámka. Čiže pán vedúci oddelenia športu to 

jednoznačne vysvetlil a opakoval aj na športovej komisii, aj na ostatných komisiách, že 

teda tie športové subjekty a je to pravda, kedykoľvek si vedia dohodnúť termín, môžu 

prísť tieto subjekty na MMK a vlastne hľadať riešenie, aby boli určitým spôsobom 

uspokojení. Čiže dookola sa točíme, že sa tu vytvára určitá domnienka, že sú tu vyvolení, 

vyvolenejší. No nie je to tak, ale samozrejme, ak niekto hrá prvú ligu, prvú súťaž, má  

300 detí a možno niekto si založil len niečo včera a je na tom trhu nejak 3 roky, tak presne 

ako teraz to spomínal, že k tým kapacitám, ktoré máme v meste, jednoducho jedného dňa 

dôjde k vyčerpaniu a tie možnosti budú obmedzené, ale hľadajme riešenie, ako sa to dá. 

Ja som sa včera tiež na školskej komisii pýtala, či kraj podporuje osobitné zretele a tieto 

formy vlastne prenájmom alebo nakladania krajského majetku v rámci športu, tak mi bolo 

odpovedané, že áno. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Ďakujem pekne. Pán poslanec Vrchota na pán poslanca 

Horenského, nech sa páči. 

 

p. Vrchota, poslanec MZ: Faktická poznámka. Ďakujem veľmi pekne za slovo. Ja si myslím, 

že dobre to povedal pán kolega, poslanec Horenský. Treba podporiť určite šport. Ja takisto 

chcem, aby sme mali dnes pekné zastupiteľstvo. Treba podporiť pohyb detí, šport detí. 

Máme takúto jednu vec, o ktorej som hovoril aj pánovi riaditeľovi s prenájmom pozemku 

na vybudovanie detského ihriska na Obchodnej, o ktoré sa usilujem už od 20. marca 2023. 

Ale to verím, že na najbližšom zastupiteľstve vyriešime. Každopádne chcel by som ešte 

tiež počuť teda, aj keď to neprechádza štandardne legislatívnou komisiou, pani 
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predsedníčku komisie, pani poslankyňu Zemkovú a jej právny názor na to, ako to je s tou 

výnimočnosťou takýto výpožičiek a plus ešte to, že aký má názor celkovo na to, že či to 

nemá byť naozaj tieto nájmy riešené cez... 

 

p. Polaček, primátor mesta: Ďakujem pekne. Máte potrebu úkolovať poslancov. Nie je to 

v poriadku. Pán poslanec Djordjevič. Nech sa páči. 

 

p. Djordjevič, poslanec MZ: Faktická poznámka. Ďakujem pekne pán primátor. Aj keď v prvom 

rade som sa prihlásil na pána Horenského, len keď okrajovo spomeniem, že nesúhlasím 

ani s predrečníkmi, ktorí hovoria o vrcholovom športe a automatickom nároku na viac 

hodín, lebo mesto Košice nie je ani olympijsky zväz, ani ministerstvo športu, aby tu 

podporovalo vrcholový šport, ale má vytvárať rovnaké podmienky pre každého občana 

mesta Košice, čiže každé jedno športujúce dieťa, každého jedného daňového poplatníka 

a de facto aj jeho rodičia sú potenciálni voliči naši. Čiže bolo povedané, aj zo strany pána 

Horenského a jeho klubových kolegov, boli náznaky toho, že niekto sa zaujímal. Pre mňa 

je podstatné, že či, neviem teraz presne koľko je dnes žiadostí. Všetky body, ktoré sa dnes 

týkajú výpožičky, poprosím kolegov, aby mi predložili, v ktoromkoľvek bode žiadosť 

nejakého klubu, ktorá nebola vyhovená, lebo že sa niekto zaujíma a keď sa mu z mesta 

neozvú, tak on to nebude riešiť, pre mňa nie je relevantné. Ďakujem. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Pán poslanec Karaffa. 

 

p. Karaffa, poslanec MZ: Faktická poznámka. Ďakujem za slovo. Čiže odznelo tu od pána Šveca 

to, že tých žiadostí je viacej, ako máme telocviční, ergo nevieme uspokojiť všetkých.  

Tak sa chcem opýtať, prečo v takomto prípade toho úspešného žiadateľa nesúťažíme  

z nejakého okruhu žiadateľov. My vieme tie kritériá z hľadiska počtu, z hľadiska športu, 

vieme ich nastaviť, prečo nerobíme súťaže na nájmy, ako verejné obchodné súťaže.  

V čom je problém? Lebo ten problém nie je. Hovoríte o probléme so znaleckými 

posudkami. Na obchodnú verejnú súťaž znalecký posudok nepotrebujete, ušetrí klub, 

ušetrí mesto. Áno, časovo je to dlhšie, ale tam nie je žiaden problém a to by bolo 

transparentné, pretože vyhraje ten, kto ponúkne najlepšie podmienky za splnenia tých 

kritérií, ktoré si stanovíte, stanovíme. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Ďakujem pekne. Čiže pani poslankyne, páni poslanci, sme v bode 

č. 1, ktorý sa volá výpožička nafukovacej haly a atletického areálu v objekte ZŠ námestie 

Laca Novomeského 2 v Košiciach pre nájomcu Atletika Košice OZ, Dúhová 26. Prosím 

vás, venujeme sa tomuto bodu. Pán poslanec Schwarcz. 

 

p. Schwarcz, poslanec MZ: Ďakujem veľmi pekne za slovo. Len ja som práve chcel, aby sme  

v ďalších bodoch mali všetko vyjasnené a už naozaj len hlasovali, ja preto by som chcel 

poprosiť, s tým som sa prihlásil. Pán kontrolór to už trošku otvoril, že mi tu vlastne 

schvaľujeme krátkodobý nájom, ako terminus technicus. To znamená, hodiny telocviční 

a hál. Chcem si teda ujasniť, ak pán primátor dovolí, aby pán Švec odpovedal pri všetkých 

bodoch, ktoré sa týkajú pôžičiek, či tieto kluby teda na začiatku nájmu v pondelok prídu, 

potom skončia a odídu alebo budú mať nejaké zázemie, čiže budú si skladovať športové 

potreby niekde, budú tam mať nejakú kanceláriu, budú tam mať aj dlhodobý prenájom. 

Toto ma zaujíma, keby bolo možné odpovedať pri každom jednom bode, že či teda tí 

florbalisti v pondelok o tretej prídu so všetkými vecami a potom odídu a majú len 

telocvičňu alebo budú mať aj nejaký dlhodobý nájom, budú tam mať nejaký dlhodobý 

priestor, kde budú skladovať športové potreby, kde budú mať nejakú administratívu 
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a podobne. Ďakujem veľmi pekne. Poprosím naozaj ku každému jednému bodu naraz. 

Ďakujem 

 

p. Polaček, primátor mesta: Pán poslanec, ja nerozumiem vašej otázke. Však my tu nie sme  

na to, aby sme tieto kluby poškodzovali. My sa k nim budeme chovať a správať, ako keby 

mali štandardný osobitný zreteľ, budeme im vychádzať v ústrety a budeme robiť všetko 

pre to, aby sa v týchto priestoroch cítili čo najlepšie. Pán Mário Švec chce možnože 

dovysvetľovať. Ako ja už naozaj nerozumiem tomuto vášmu klubu. Včera ma pán 

poslanec Lörinc, nás poučil všetkých na kraji, že sú 3 skupiny ľudí. Jedni čo kecajú, druhí 

čo nič nerobia a tí, ktorí dávajú riešenia. Viete, kde patríte, celý váš klub? Nech sa páči. 

 

p. Švec, vedúci oddelenia športu a mládeže: Ja tiež neviem, kam úplne smeruje tá otázka. 

Neviem, či ju zodpoviem správne. Ak sa bavíme teraz teda konkrétne o nafukovacej hale, 

tak to všetci dobre vieme, že sa jedná o výsostne špecifické športovisko, ktoré je zamerané 

na atletiku a všetci vieme, že tá atletika tam má vytvorené zázemie, má tam svoje náčinie 

a náradie potrebné pre vykonávanie vlastne jednotlivých atletických disciplín. Ak sa 

bavíme o ostatných športoviskách, napr. o Želiarskej, tak samozrejme budú tam zložené 

florbalové mantinely, ktoré sa budú samozrejme vždy skladať, tá telocvičňa bude slúžiť 

v dopoludňajších hodinách pre výchovnovzdelávací proces tamojšej ZŠ a MŠ, čiže bude 

fungovať štandardne, ako školská telocvičňa a v popoludňajších hodinách tak, ako je to 

teda nastavené a deti tam budú trénovať aj basketbalisti, aj florbalisti. Určite tam nebudú 

mať žiadne kancelárie, ani žiadne šatne, kde si budú sušiť dresy a podobne. Na tom boli 

už teda dopredu informovaní. To isté sa nedeje napr. ani v jazdiarni. Všetci si všetko, teda 

po ukončení nejakého tréningového procesu, berú so sebou. Áno, koše a mantinely 

zostanú na svojom mieste. Mantinely sa teda budú skladať do zázemia. Neviem, či som 

zodpovedal to, na čo ste sa pýtali.  

 

p. Polaček, primátor mesta: Pán poslanec Schwarcz. 

 

p. Schwarcz, poslanec MZ: Ďakujem veľmi pekne. No, v podstate, ak je to tak, že ako hovoríte, 

áno, ste zodpovedali na to, čo som sa pýtal. Ďakujem veľmi pekne. A ja neviem, pán 

primátor, ja už mám pocit, že neviem, tak im darujme tie priestory. Bezodplatne, 

preveďme to na nich. Neviem, ako  my tu ideme vytvárať harmonické prostredie, ideme 

pomáhať a veď my hospodárime s mestským majetkom. Či ako už je to váš majetok a vy 

o ňom chcete rozhodovať? Nerozumiem tomu, ako ideme nastaviť pravidlá a áno, pýtal 

som sa, či budú mať k dispozícii nejaké zázemie, aby sme to ošetrili, keď ho budú mať 

k dispozícii, lebo nebolo výnimočné, keď klub, ktorý si prenajímal telocvičňu, mal 

k dispozícii aj nejakú šatňu, v ktorej má dlhodobé zázemie. Áno, tak som to chcel ošetriť, 

aby to bolo ošetrené. Ak to tak nebude, ďakujem pekne za odpoveď, je to vybavené. 

Ďakujem pekne.  

 

p. Polaček, primátor mesta: Pán poslanec čas vám vypršal. Vy sa tuná považujete  

za najúspešnejšieho riaditeľa, učiteľa, špecialistu na školstvo. Prestaňte s tým. Tisíce detí, 

tisíce detí, dnes ideme vyriešiť v rámci našich rozhodnutí, tisíce. Viete koľko je to 

rodičov? Koľko ľuďom ideme urobiť radosť? Koľkí ľudia zrazu, koľko detí bude 

športovať. Jednoducho, prečo o tom potrebujete takto kecať? Prečo potrebujete 

znevažovať všetkých tých, ktorí majú radi šport, všetkých tých, ktorí chcú viesť svoje 

deti k športu, všetkých tých, ktorí chcú tento čas stráviť športom. Celý váš klub od rána 

robí len túto obštrukciu. Skúste sa nadýchnuť, pousmiať a potešiť. Pán poslanec Géci. 
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p. Géci, poslanec MZ: Ďakujem veľmi pekne. Ja by som len chcel nadviazať na pána vedúceho 

pred chvíľkou, aby sme si aj ujasnili, resp. využitie upresnili, využitie priestorov v tomto 

konkrétnom bode. S atletikou žijem už niekoľko desaťročí, tak len aby nám aj bolo jasné, 

že nie je možné túto halu využívať spôsobom a to takým, že nechám si tam veci, lebo ako 

vieme, atlét ten tréningový proces má nastavený tak, že jeden deň bežím, druhý deň mám 

posilňovňu, tretí deň mám špeciálny tréning technicky. Takže tie veci si vláčime a tí atléti 

si vláčia stále so sebou. Čo sa týka, keby sme čítali dôvodovú správu pri tomto 

konkrétnom bode, tak to zázemie, ktoré Atletika Košice umiestnila v hodnote 80 tis. EUR, 

tam je stále uložené aj k dispozícii už len z toho titulu, aby sa tá hala dala plne využívať. 

To znamená, jedno doskočisko žrdkárske, jedno doskočisko výškarské, prekážky a všetky 

ostatné náležitosti, ktoré tomu patria, tak minimálne v tomto bode, keď sa bavíme, tak nie 

je možné si tam veci nechávať, lebo ten atlét sa presúva. Ďakujem pekne. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Možno by sme mali pán poslanec ponúknuť Košickému klubu im 

tam urobiť exkurziu, asi tam neboli a netušia, o čom sa rozprávame. Lebo je to škoda, 

pozývam vás. Pani poslankyňa Kovačevičová. 

 

p. Kovačevičová, poslankyňa MZ: Tak ja by som nadviazala na vás. Áno, jedná sa o tisíce 

športujúcich detí, mládeže. Tu pred chvíľočkou také veľmi ťažké slovo padlo, že niekomu 

je tu na zvracanie, tak ja verím, že tej športovej verejnosti, ktorá to dnes sleduje, bude  

na zvracanie, keď toto tu všetko vidí, ako to prepierame, ako síce budeme vajatať, ako 

nám záleží na športe, na športovaní, ale ako sa proste nedá a budeme sa kolo toho  

do kolečka točiť. Už tu stokrát bolo povedané, že je to dočasný stav. Financujeme v tomto 

meste dopravu, staráme sa o zeleň, financujeme a podporujeme školstvo a zo zákona 

o obecnom zriadení priamo vyplýva, hej, samospráva, obce, § 4 a vám to prečítam 

kolegovia, aby sme si ozrejmili aj vedomosti zo samosprávy. V § 4 samospráva, obce bod 

3, bod h), nájdete si to, čo obec alebo  mesto utvára. Utvára a chráni zdravé podmienky  

a zdravý spôsob života a práce obyvateľov obce, chráni životné prostredie, ako aj utvára 

podmienky na zabezpečovanie zdravotnej starostlivosti, na vzdelávanie, kultúru, 

osvetovú činnosť, záujmovú umeleckú činnosť, telesnú kultúru a šport. Takže je to aj  

zo zákona podporovať, ak je vôľa, aj takéto aktivity a ak tu niečo dnes hovoríme, že je to 

bezplatné, o je vklad mesta. Nepeňažný vklad a je to naša investícia. To nie je strata. 

Je to investícia do zdravia obyvateľov, investícia do budúcnosti tohto mesta, pretože... 

  

p. Polaček, primátor mesta: Čo sa stalo? Mne sa to páčilo, ja som to chcel dopočúvať. Pán 

poslanec Djordjevič, nech sa páči. 

 

p. Djordjevič, poslanec MZ: Áno, ďakujem pekne pán primátor. Takže, bolo síce povedané 

vami pán primátor, že tento bod o výpožičke pre Atletiku Košice, ale ja si myslím, že keď 

už máme tak rozbehnutú diskusiu, ktorá sa týka všetkých bodov, tak ju dokončme, ale 

verím, že kolegovia sa nebudú opakovať aj v ďalších bodoch pri tom, čo povedali v tomto 

bode. Najprv potvrdím legitimitu otázok, resp. sa s ňou stotožňujem do istej miery, či už 

pána Karaffu, ktorý zrejme nedostal materiál alebo avízo o tom, že niečo také pôjde  

do zastupiteľstva, aby ak taká vec sa stala, aby bol rovnaký prístup pre všetkých 

predsedov komisií, aby mali materiály. Pán Karaffa hovorí o zámere, ale ja si myslím, že 

odporúčanie komisie neni právne záväzné, takže ja neviem, prečo by sa mal údajne niekto 

niekoho báť, ale chcem skôr iné veci hovoriť, ale tak ako pán Lörinc, pán poslanec Lörinc 

sa pýtal na legitimitu, ak bude mať pocit, že schválime dnes niečo protiprávne má 

možnosti sa obrátiť aj na prokuratúru, hej, čiže nemusíme sa tu pánom kontrolórom 

oháňať a jeho subjektívne názory zakaždým počúvať alebo vyzývať ho, lebo aj to 
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predlžuje toto zastupiteľstvo. Teraz, čo som spomínal, o vrcholovom športe som už 

povedal, čiže pre mňa pri týchto veciach argumenty naozaj toto nie sú. Aj iné organizácie 

sa venujú vrcholovému športu. My sa tu bavme o podpore masového športu. Samozrejme 

nie som za to, aby sme nejaké kluby my preferovali, ale naozaj kolegovia zatiaľ 

neposkytli v diskusii, ktorá trvá už vyše hodiny, žiaden relevantný dôkaz, že by bol niekto 

diskriminovaný. Aj keď napr. táto tu výpožička konkrétna, ktorá hovorí  

o 3 hod. týždenne. Tak, ak je niekto pracujúci a ide o tretej, teda po tretej najskôr môžu 

začať tréningy, pri pätnástich hodinách týždenne je to 3 hod. denne, čiže po šiestej už asi 

nikto nepôjde trénovať, ale keď tu nemám dnes odmietnutého žiadateľa, tak ja nevidím 

dôvod, prečo by sme toto nemali podporiť. Samozrejme, že v budúcnosti, ak sa niekto 

prihlási, tak je potrebné tie hodiny redukovať a určite veci doriešiť tak, ako bolo 

spomínané, správnou formou. No viete, každý tu je prípad špecifický, toto chcem ešte 

povedať, je to dosť podstatné. Tu v tomto prípade tento žiadateľ aspoň niečo do haly 

doniesol. Máme prípady Želiarskej, kde naozaj žiadatelia nedoniesli ani 5 korún a potom 

tu máme, ako teraz nič v zlom, neni to ich povinnosťou, ale bola tu spomínaná nejaká 

eseročka a tá eseročka pred rokmi jeden zdevastovaný školský areál zveľadila a naliala 

tam sto tisíce vlastných investícií, čiže naozaj bavme sa prípad po prípade, ale keď 

chceme podporovať a pomáhať športu, tak nielen rečami, ale tak niekedy sa asi aj treba 

povzniesť nad niečo a keď má niekto lepší návrh, prednesie ho a je o demokratickom 

zastupiteľstve, ako sa s tým... 

 

p. Polaček, primátor mesta: Pán poslanec ďakujem veľmi pekne. Pán poslanec Géci. 

 

p. Géci, poslanec MZ: Faktická poznámka. Ďakujem pekne. Chcel by som reagovať  

na spolu-sediaceho kolegu, že v podstate naozaj bavme sa bod po bode, lebo toto nebude 

to mať konca kraja a naozaj už kolega doniesol ventilátor, ďalší ventilátor. Neviem 

dokedy tu chcete dnes sedieť v podstate, keď vám niektoré konkrétne body vadia, bavme 

sa o nich, bavme sa o nich konkrétne. Napríklad v tomto bode č. 1, uvedomme si jeden 

fakt, od otvorenia haly tento daný klub je v tejto hale, platí médiá, platí energie, ktoré sú, 

ktoré sú enormne vysoké. Poďte si to zobrať niekto do prenájmu, vyskúšajte si rok  

a potom príďte povedať či áno, či nie a takisto neviem o tom, že by tu bol iný žiadateľ  

a viem si predstaviť, že ten časový priestor tam je, že mesto by vedelo uspokojiť aj iných 

žiadateľov v tom voľnom čase, ktorý tam je. Tak vás chcem kolegovia poprosiť, poďme 

ďalej, poďme bod po bode, aby sme tu neboli ešte aj zajtra. Tak, ako primátor povedal, 

neviem či slávnostnom, ale minimálne mimoriadnom zastupiteľstve. Ďakujem. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Ďakujem, pán poslanec Krcho. 

 

p. Krcho, poslanec MZ: Faktická poznámka. Ďakujem veľmi pekne. Kolegovia myslím si, že 

nikto v miestnosti, ako tu sedíme, sa nenájde taký, ktorý by nechcel podporiť športujúcu 

mládež. Myslím si, že to je to prvotné, čo by sme si mali všetci uvedomiť a už mi to 

pripadá také niečo - pranierovanie jednotlivých klubov, ako sme to mali nedávno, keď 

sme riešili ocenenia mesta Košice. Nerád by som do toho vliezol, ale už sa k tomu 

smerujeme, čiže trebalo by to nejakým spôsobom rozlúsknuť. Ja akceptujem aj 

pripomienky, ktoré má Košický klub, či pán Lörinc alebo pán Matoušek na finančnej 

komisii mal nejaký návrh, ktorý zatiaľ nepredložil. Takisto sa viem stotožniť aj s tým, čo 

povedal pán kontrolór a preto si myslím, že všetky tieto podmienky výpožičky sú 

súčasťou zmluvy. Tú nevidíme, čo je škoda. Ale tam presne tieto veci by mohli byť 

zahrnuté. Napríklad na zastupiteľstve v decembri roku 2024 predložiť informatívnu 

správu ohľadom prehodnotenia týchto zmlúv o výpožičke, keď budú splnené legislatívne 
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podmienky na to, aby bol osobitný zreteľ, tak sa výpožička zruší, a bude osobitný zreteľ 

a nie je to na rok, je to na 9 mesiacov všetky tieto výpožičky, keď si pozrieme, čo sa tu 

spomína. Čiže poďme spoločne nájsť taký pozmeňujúci návrh alebo predseda alebo ten, 

kto predloží tento návrh, ktorý by bol zhodný, akceptovateľný, lebo myslím si, že všetci 

chceme to podporiť, ale ak sú nejaké, by som povedal nezhody, tak týmto pozmeňujúcim 

návrhom by sme to vedeli vyriešiť a posuňme sa ďalej, pretože ozaj už to vyzerá tak, ako 

pri oceňovaní Košíc, kde pranierujeme pomaly slipy každého jedného klubu. Ďakujem. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Pán poslanec Berberich. Ďakujem. 

 

p. Berberich, poslanec MZ a člen návrhovej komisie: Ďakujem za slovo. Dovoľte mi to trošku 

odľahčiť. Mne tu príde táto diskusia teraz momentálne, ako keď poznáte ten príbeh  

z Babylona o pomätení jazykov. Viete, každý hovorí svojím jazykom, každý chce 

pomáhať, každý deklaruje, že chce pomáhať, akurát, že si nerozumieme a ja som zvedavý, 

aký z toho bude výsledok. Takže ja by som chcel poprosiť, veď skúsme to podporiť, už 

tu boli povedané argumenty, že je to dočasné na nejaké obdobie, následne budeme hľadať, 

keďže vidíme, že nie všetci sú s tým stotožnení, proste to lepšie riešenie, hej, čiže by som 

ešte zopakoval. Dôvody poznáme, prečo sa to takto rieši, už tu boli vysvetlené, tiež by 

som ešte povedal možno, keď tu padla poznámka, že teda mesto nehospodárne nakladá 

s majetkom. Treba sa na to pozerať a ja sa na to teda tak pozerám, že je to príspevok mesta 

do tejto oblasti, ako už tu bolo spomínané, že mesto sa stará aj o zdravie obyvateľov, 

vytvára podmienky atď., atď. Čiže, keď to budeme na to tak technicky pozerať, že mesto 

to stojí toľko a my sme vybrali za nájom iba toľko, tak potom dobre, poďme to riešiť 

takto cez súťaže a potom to bude spravodlivé? Tie kluby, ktoré na to nebudú mať, tak sa 

tam nedostanú, napr. Druhá vec, sa chcem ešte vrátiť k takým posudkom. Je zbytočné 

obviňovať mesto, že za 9 mesiacov nedokázalo tie posudky urobiť, keď je to úloha tých 

žiadateľov a následne tí žiadatelia, keďže to nevedeli získať, tak si požiadali takýmto 

spôsobom. Potom ešte ďalšiu poznámku ku jednému predrečníkov, ktorý hovoril, že teda 

mesto má z toho 0. No tak áno, nie je to prenájom, mesto v konečnom dôsledku z toho 

má 0 akože zisk, ale minimálne si optimalizuje, resp. minimalizuje na tie náklady, lebo 

keby tam nebol nikto, všetky náklady bude znášať mesto a takto sa vieme aspoň podeliť 

o tie náklady. Čiže to sú veci, na ktoré treba prihliadať a skúsme to podporiť. Ja by som 

vás poprosila, aby sme to, je to dočasné riešenie, takto sme to na začiatku deklarovali. 

Takže ďakujem za podporu. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Ďakujem. Pán poslanec Karabin. 

 

p. Karabin, poslanec MZ: Ďakujem pekne. Prepáčte, ja to považujem za takú elementárnu 

slušnosť. Máme tu päť občianskych združení vrátane eseročiek, ktoré niečo žiadajú, chcú 

zmluvu o výpožičke. Neviem koľkí z týchto klubov tu dnes sedia a niečo prišli povedať, 

doniesli nejaký papier, robia reálne veci. Veď im chceme pomôcť. Druhou vecou je toto 

divadlo alebo pardon, toto zastupiteľstvo, ktoré sledujú aj súdni znalci. Mal som telefonát 

súdneho znalca, mal som sa ozvať prezidentovi komory súdnych znalcov, urobil som tak 

a je zvláštnosťou, že mi potvrdil, že znalci sú, vedia určiť hodnotu majetku, vedia určiť 

hodnotu prenájmu, nebráni v tom žiadny predpis, ani žiadna metodika, stačí ich len 

osloviť, tak neviem, kto klame, nehovorím, že mesto, či tie kluby, keď za 9 mesiacov to 

nevedeli urobiť? Alebo kto klame? Lebo takou formou mal byť urobený znalecký 

posudok, mala byť nejaká súťaž alebo aj osobitný zreteľ. Nemal by som, kolega, problém 

to podporiť. Šport podporujem, ale takou formou, mne sa to vidí také šité veľmi, veľmi 

horúcou ihlou.  
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p. Polaček, primátor mesta: Ďakujem. Pán poslanec Djordjevič. Procedurálny návrh? 

 

p. Djordjevič, poslanec MZ: Áno, ďakujem pán primátor. Samozrejme, že nie bez možností, tí 

ľudia, ktorí sú prihlásení, pardon, kolegovia poslanci, aby mohli vystúpiť, čiže aj teraz 

ešte môžu využiť, dokedy hovorím, kto chce, sa môže prihlásiť, ale naozaj po mojom 

hlasovaní, aby bola diskusia, možnosť prihlasovania sa do diskusie uzavretá a faktické 

môžu doznieť, lebo keď bude mať potrebu niekto si vydiskutovať, aspoň nové 

prihlasovanie zrušiť už.  

 

p. Polaček, primátor mesta: Ďakujem pekne. Hlasujme. 

 

Hlasovanie č. 7 -  za: 21, proti: 6, zdržali sa: 7 

 

p. Polaček, primátor mesta: Tento návrh bol prijatý. Máme teda prihlásených 8 diskutujúcich, 

resp. 7. Nech sa páči, posledný bude pán poslanec Ténai. Pani poslankyňa, nech sa páči. 

 

p. Kovačevičová, poslankyňa MZ: Dobre, takže nadviažem na kolegov, keďže som tu viackrát 

počula, že mesto z toho nebude mať nič, no nie je to pravda. Hovoríte zisk ekonomický 

zisk, ale my máme iný zisk v tej hodnote, ktorú prinášame prostredníctvom toho športu 

pre deti daňových poplatníkov, čiže ten zisk v tej hodnote, že tie deti nám aktívne  

a efektívne trávia organizovanou činnosťou vlastne svoj voľný čas. Pamätáte sa  

na aktivity združenia „neber drogy,... zober loptu, neber drogy“. Áno, čiže takto je to 

správne. Čiže chceme, aby sa nám deti túlali niekde po sídliskách, neaktívne trávili voľný 

čas, čiže máme tu pred sebou občianske združenie, eseročku, ktorú tu viackrát aj môj 

kolega spomínal. Nie je to tajomstvo, je to eseročka môjho nebohého manžela. Myslím 

si, že ten sa v hrobe obracia, keď toto všetko vidí, ktorá tu bola už 30 rokov, 15 rokov 

prevádzkuje areál, ktorý on vlastnoručne vybudoval, postavil jeden spustošený areál, kde 

ešte aj vražda bola v roku 2009 alebo 8. Od mesta Košice si ho prenajal, mesto dalo výzvu 

na takýto schátralý objekt a dlhodobo, roky prinášal aktivity športového významu  

a celoslovenského významu, aj medzinárodného charakteru na týchto plochách, ktoré on 

vybudoval, postavil z vlastných finančných zdrojov. Tieto aktivity po nebohom 

manželovi prevzal môj syn, čiže on tam figuruje, nič strašné sa nedeje, neodnesie ten areál 

ani vo vreci, ani vo vaku, ani niekde na chrbte. A priamo v tomto areáli prebieha 

organizovaná činnosť známeho mládežníckeho futbalového klubu ŠK Galaktik, ktorý je 

na popredných priečkach v rámci svojej športovej organizovanej činnosti za tých  

15 rokov. Zisk je v hodnote, ktorú tieto aktivity rôznych združení športových klubov 

prinášajú a to, že dávame bezplatne je nepeňažný vklad nášho mesta. Áno, včera som to 

vypočítavala na nejakej komisii, ak by sme dali hodnotu jednej hodiny dajme tomu 

40 EUR, keď tam máme prenájmy na 15 hod. týždenne, to je na týždeň 600,  

2 400 na mesiac. 24 tis. EUR by napr. daný klub len za ten rozsah hodín musel zaplatiť, 

pripočítajme si k tomu náklady na tréningovú jednotku trénerov certifikovaných, 

materiálno-technické vybavenie a všetko čo s zorganizovaním, činnosťou a čím ten klub, 

pamätajte na to, je vyššie, je aktívnejší, úspešnejší, automaticky sa mu zvyšujú tie 

výdavky, čiže ak vy raz vyzbierate 3 tis. EUR mesačne, skade zoženiete ďalších 3 tis.,  

4 tis., čiže všetci títo štatutári vo všetkých kluboch chodia po žobraní, všade sa prosíkajú 

2 %, zháňajú partnerov, sponzorov. Vy myslíte, že to je také jednoduché, že niekomu 

zaklopete a on vám nasype vo vreci nejakých 10 tis. EUR na nejakú podporu? Zabudnite. 

Ani podnikatelia. Všetko je na chrbte týchto štatutárov, aby tieto organizácie mohli 

zabezpečiť a padlo slovíčko aj na komisii, dajme im komerčné nájomné. Áno, ale na konci 

dňa sa to všetko rozpočíta medzi tých rodičov, čiže ten tréningový proces na mesiac 
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nebude stáť 50, 70 EUR, ale bude 200 EUR a my zo športu urobíme nedostupný artikel 

pre vyvolených a toto je cesta do pekla. Videli ste olympiádu kolegovia, videli ste tú 

úbohú loďku, ktorá sa plavila, loďka nebola úbohá, ale ten počet našich športovcov, ktorí 

zastupovali Slovensko. Však mne sa slzy tlačili do očí. Ale z nášho mesta koľko tam bolo 

športovcov? Na to máme byť hrdí. Piati. Robme všetko preto, aby o pár rokov sme mohli 

byť ešte viac hrdí, aby z týchto klubov mohli vzísť úspešní ľudia a športovci.  

 

p. Polaček, primátor mesta: Ďakujem pekne. Máte pravdu práve v tom, čím vyššie náklady budú 

kluby mať, tým väčšie ceny sa prerozdelia medzi rodičov a tým menej detí potom bude 

športovať. A na konci dňa ruku na srdce, každý z vás si rád dá na Facebook olympionika, 

sa s ním rád odfotí. Prosím, berte do úvahy aj vaše vlastné chute, kedy zrazu vám veci 

nevadia. Pán poslanec Schwarcz. 

 

p. Schwarcz, poslanec MZ: Faktická poznámka. Ďakujem veľmi pekne. Ja som bol kedysi, bola 

komisia školstva, športu a mládeže. V tejto komisii moja dcéra 8 rokov korčuľovala 

a nadviažem vlastne na posledné slová aj pani starostky Kovačevičovej a vás pán 

primátor, len to otočím. O koľko nižšie poplatky budú platiť rodičia vďaka dotáciám, 

ktoré športové kluby dostávajú a vďaka takýmto osobitným zreteľom? Ako sa zvýši 

dostupnosť tohto športovania pre deti, lebo ja súhlasím s pánom Djordjevičom v tom, že 

naozaj v tejto oblasti by sme mali pozerať na to, aby deti športovali bez ohľadu na to, či 

pôjdu na majstrovstvá sveta alebo si chcú len po škole zakopať. Čiže otočím túto otázku, 

lebo my sa tu bavíme o tom, že deti budú drogovať. Nie, nebudú. Nebudú, tých aktivít je 

v Košiciach dosť. Ale podporme ten šport, ale potom sa naozaj pýtajme aj to, že ako sa 

zvýši dostupnosť tohto športovania. Ďakujem pekne. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Ďakujem pekne. Dostupnosť sa zvýši tým, že pomôžeme tým 

klubom, aby tie deti mohli pozvať do stánkov, ktoré dnes budeme schvaľovať, o tom tu 

celý čas rozprávame. Pán poslanec Géci. 

 

p. Géci, poslanec MZ: Ďakujem veľmi pekne. Ani neviem, kde mám nadviazať, či na jedného 

kolegu alebo na druhého kolegu. Neviem kolegovia, predpokladám, že každého dieťa, 

ktorí sme tu, športuje alebo športovalo, vykonávalo nejakú športovú činnosť.  

Pán poslanec Schwarcz sa pýtal, o koľko nižšie budú poplatky. Pán poslanec nie, o koľko 

budú nižšie poplatky. Zle ste položili otázku, ale o koľko menej zaplatia tí rodičia, keď 

budú mať tento benefit zo strany mesta Košice. Potom si povedzme, všetci starostovia 

máte radi vôňu asfaltu, minule som to počul. Nerobme športovú infraštruktúru, môžete si 

voňať chodníky, cesty. Potom nepostavme nič, budeme len lepiť len cesty, Správa 

mestskej zelene bude kosiť a v podstate ja neviem, budeme chodiť do divadla a športovať 

nebude nikto. Nikto z vás, zase sa vrátim len k tomuto bodu č. 1. Potom pán primátor vás 

poprosím, nechajte mi to celé. Nikto z vás si neuvedomuje jeden podstatný fakt a to je 

ten, predajom haly v Bratislave na Slovensku a tu je bieda a tu je bieda, máme jednu 

jedinú halu, aj to podotýkam tréningovú, lebo aj táto hala, ktorá stála 600 tis. EUR nemá 

parametre, ani aby sa tam dali usporiadať preteky na krajskej úrovni, ale aspoň slúži  

ku cti a na tento účel plnohodnotne stačí, aby tieto deti nebehali v zime vonku. Mám 

staršiu dcéru, ktorá je niekoľkonásobná majsterka Slovenska, medailistka, 

reprezentantka. Celý život si odtrénovala vonku. Celý svoj  dorastenecký aj juniorský vek 

si s deťmi odtrénovala v snehu, v zime, v džabanici. Dnes tá nastupujúca generácia, ktorá 

prichádza, tak má aspoň tú jednu výhodu, že tie malé deti, u ktorých chceme, 

predpokladám všetci, vybudovať lásku k atletike alebo športu ako takému, možno skončia 

potom nakoniec niekde inde, pri inom športe, ale nebudú musieť vonku pri -10 behať a 
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existuje tu športový klub, ktorý našiel istú mieru aj odvahy, aby sa pustil do minimálne, 

lebo bavíme sa, že kto, čo. Viete predstaviť, že túto halu dnes zavrieme, čo bude s ňou 

o rok, o 2 a nenájdete iný športový klub, ktorý to zoberie a bude sa o to starať, bude to 

udržiavať a aby mohli tieto deti v tejto hale fungovať. Všetci atléti, ktorí v Košiciach 

pôsobia, chodia v zime realizovať zimnú prípravu do Nyíregyházy, do Miškolca, ostala 

ešte taká maličká tréningová hala v Banskej Bystrici, ktorá je rozsypaná, ale ktorá slúži 

športovcom Dukly Banská Bystrica, Športového gymnázia z Banskej Bystrice, takže 

nikto iný sa tam dostať nevie, takže minimálne pre deti z Košického kraja, v tých iných 

hodinách, ktoré by využívali, keď ich nebude využívať Atletika Košice, môžu túto halu 

takisto využívať. Neviem či mesto Košice dostalo žiadosti z Bardejova, z Humenného, ja 

neviem z Prešova, že by kluby oficiálne tam prišli, ale zase mám informáciu, že  

po dohode medzi trénermi vždy sa nájde nejaká tréningová špeciálna jednotka, kde je 

vrcholový športovec aj z Bardejova môže do tejto haly si prísť zabehať. Takže naozaj, 

kolegovia, treba si aj uvedomiť to, že potrebujeme majetok využívať aj takýmto 

spôsobom. Keď by sme im to dali zaplatiť, to je jedno, ktorý klub by to mal. Pán poslanec 

Schwarcz nebudú tie deti, tí rodičia platiť 20 EUR mesačne, budú platiť 50 EUR 

mesačne, členské nebudú platiť, ja neviem, 60 EUR mesačne, ale určite ročne, ale budú 

platiť 150 EUR ročne a stále, tak ako povedala pani starostka, stále to zaplatí, stále to 

zaplatí rodič a myslím si, že všetkým nám nejde o zisk, mesto nie je v tomto prípade, nie 

je jeho úlohou vytvárať zisk z tejto činnosti, ale je vytvárať podmienky preto, aby deti 

mohli športovať. Ďakujem pekne.  

 

p. Polaček, primátor mesta: Pán poslanec Djordjevič. Pán poslanec Schwarcz reagujete na pána 

poslanca Géciho. 

 

p. Djordjevič, poslanec MZ: Faktická poznámka. Ďakujem pekne pán primátor. Ja len chcem 

zareagovať na pána poslanca Géciho, že má úplnú pravdu v tom, že ako môžu narásť 

výdavky rodiča a to hovoril veľmi malé sumy, dnes v priemere platia v rôznych športoch 

deti 30 – 50 EUR mesačne a to hovoríme o lacných športoch a hovoríme o jednom 

dieťati. Niektoré kluby majú zľavy, keď majú súrodencov a niektoré nie, pri 2 deťoch je 

to stovka a naozaj aby sme si vedeli predstaviť, že čo to taký šport môže stať.  

Napr. krasokorčuliarom veľmi nevieme pomôcť, lebo naozaj nevlastníme štadión alebo 

spoluvlastníme, kde sa hrá aj hokej a chodili s deťmi rodičia do Čane, do Prešova, lebo 

Crow Aréna sa neprevádzkuje. Keď išli na medzinárodné alebo nejaké preteky, tak rodič 

mi povedal, že má výdavok s jedným dieťaťom 300 – 400 EUR, hej a to si neviem 

predstaviť, že nejaká samoživiteľka takto môže podporovať dieťa a potom budeme naozaj 

podporovať to, že bude tento šport pre vyvolených, ale keď chceme, aby bol tento šport 

prístupný pre každého, tak musíme aj zaťať zuby a naozaj, aj keď je to zákonné, aj 

povzniesť sa nad takou vecou, ktorá je na jeden rok. Ďakujem. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Pán poslanec Schwarcz. 

 

p. Schwarcz, poslanec MZ: Faktická poznámka. Ďakujem veľmi pekne. Áno, zareagujem  

na pána poslanca Géciho. Začnem tým vrcholovým športom. Osobne si myslím, že naozaj 

áno, je to úctyhodné, že vaša dcéra dosiahla takéto úspechy, ale myslím si, že  

na individuálnu podporu takýchto mimoriadne talentovaných detí, samozrejme majú to 

aj odmakané, prispievajú zväzy a tie špecifické podmienky, ktoré potrebujú by mali 

zabezpečiť zväzy. My by sme sa naozaj mali venovať tomu bežnému športovaniu 

a podporovať ho. Čiže áno, je to v poriadku, ja naozaj nemám problém s touto atletickou 

halou, ale v podstate alfa a omega to, čo včera pán Švec prisľúbil na zasadnutí komisie 
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pre vzdelávanie, že je tu ambícia zosúladiť pravidlá a naozaj odstrániť tu disproporciu 

niekoľkých kategórii športových klubov, ktoré sú v našom majetku. Ja verím, že  

do nejakého roka, tak horizontu by sa to mohlo podariť a naozaj by sme po roku mali... 

 

p. Polaček, primátor mesta: Ďakujem veľmi pekne. Poslankyňa Zemková, nech sa páči. 

 

p. Zemková poslankyňa MZ a členka návrhovej komisie: Ďakujem veľmi pekne za slovo pán 

primátor. Milí kolegovia, len tým, že som tu bola viackrát spomínaná, tak ja si len 

dovolím pripomenúť, čo sme si pred 2. rokmi schvaľovali, keď sme napĺňali činnosť 

našich komisií a čo sa týka legislatívno-právnej, tak len pripomeniem, čo je našou hlavnou 

úlohou, je to prerokúvať a posudzovať najmä návrhy a zmeny VZN mesta a iných 

normatívnych dokumentov. Tieto dokumenty, ktoré sú tuná prerokovávané, sú 

jednoznačne činnosťou majetkovej komisie a tu pripomeniem písm. h) a je to 

posudzovanie a zaujímanie stanoviská k ďalším dôležitým majetkovým úkonom  

vo vzťahu k majetku mesta a jeho majetkovým právam atď. To znamená, že  

legislatívno-právna komisia, len pripomeniem, sa týmito vecami nezaoberá. Ak je 

potrebné alebo niektorí poslanci majú za potrebné, aby sa niečo vysvetlilo na majetkovej, 

teda na legislatívno-právnej, určite sme otvorení a môžete sa na nás obrátiť. V takom 

prípade bude zvolaná mimoriadne, v tejto veci však vôbec nebolo za potrebné 

legislatívno-právnu komisiu zvolávať. Čo sa týka majetkovej. Ja som tiež členkou aj 

majetkovej a tu len by som tak, akože na margo situácie v MČ Západ, kde zasadala 

komisia na ochranu verejného záujmu, ktorá bola schopná sa zrána do poobedia zísť  

bez akýchkoľvek problémov, tak mohla sa možno aj majetková zísť bez nejakých 

problémov, ak mal pán predseda za to, že je potrebné to prerokovať, že je to, že sú tu 

nejaké pochybenia zo strany mesta. Ja som osobne nenašla. Čiže keď ste sa aj pýtali, či 

mám nejaké právne výhrady, nie je tu žiadne porušenie zákona a je na každom z nás, ako 

sa v tejto veci rozhodne, či bol ten postup nesprávny alebo správny, je na každého 

svedomí, máme sa ako správne rozhodnúť, aby to bolo v súlade so zákonom. Teda mám 

za to, že porušenie zákona z môjho pohľadu nedošlo a teraz je na každom z nás, ako ku 

každému individuálne prípadu sa rozhodne. Čiže ešte raz, ak máte potrebné 

v legislatívno-právnom procese, že si myslíte, že došlo k pochybeniu, môžete sa kľudne 

obrátiť, ja zvolám aj mimoriadne legislatívno-právnu komisiu. Naozaj je zložená  

z právnych expertov a naozaj som hrdá na to zloženie, ktoré sa nám podarilo. Ďakujem. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Ďakujem veľmi pekne pani poslankyňa. Pán poslanec Karaffa 

potrebuje reagovať 6-krát. 

 

p. Karaffa, poslanec MZ: Faktická poznámka. Odpusťte si tie poznámky, lebo na vás reagovať 

nebudem. Pokiaľ ide o, lebo tu bolo zase pomiešané to, čo bolo na Západe. Aj tam nám 

to chvíľu trvalo, kým sme sa dohodli, mali sme mať ďalšie rokovanie komisie na ochranu 

verejného záujmu tu na meste, no niekoľkí kolegovia neodpovedali ani na e-mail, čiže je 

to problém a vzhľadom na to, prepáčte, ale v piatok poobede nám príde program, v piatok 

poobede mám riešiť komisiu, ktorá by mala zasadnúť, kedy? V sobotu, v nedeľu alebo 

v pondelok. Ako uznajme, že toto asi celkom nie je korektné a práve preto takto dnes 

vystupujem, pretože ja tú obsahovú náplň poznám a poznajú ju mnohí ľudia aj v tejto 

budove, ale zámerne ten materiál pripravili tak, aby sme sa k tomu nedostali, lebo toto je 

zámer. Toto je akože sa to nedeje prvýkrát, že som nejakým spôsobom niečo naburával, 

že to nebolo prerokované a že som to kritizoval. Toto je zámer. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Ďakujem krásne. Pán poslanec sú tí, čo chcú a sú tu tí, čo nechcú 
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a vy sa rozhodnite, kde chcete byť. Pán poslanec Géci, nech sa páči. 

p. Géci, poslanec MZ: Faktická poznámka. Ďakujem veľmi pekne. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Stop. To čo bolo pán poslanec? Vy sa neviete správať? Vy sa 

neviete správať? Poprosím vás, poprosím vás, aby ste zobrali mikrofón a trošku schladili 

svoju krv a nie mne, kolegom sa ospravedlnili za svoje výrazy. Nie mne, nie mne, nie 

mne. Ako prosím vás, ak sa nezastavíme v niektorých sekundách a si nepovieme, že dosť, 

ako to bude vyzerať, kde sa posunieme, ako to bude. Toto je vizitka? Stále je čas zobrať 

slová späť, pán poslanec, urobte to, nie kvôli mne, kvôli médiám, kvôli všetkým tým, 

ktorí sa potom budú pýtať, prečo ste v sebe nenašli tú silu, aby ste sa ospravedlnili 

kolegom za vaše výrazy. Pán poslanec Géci môžete pokračovať. Ďakujem. 

 

p. Géci, poslanec MZ: Faktická poznámka. Neviem, či mám vôbec chuť pokračovať pán 

primátor, ako naozaj úroveň, ale celého rokovania. Ja by som chcel nadviazať na pani 

kolegyňu Beatu Zemkovú. Tak isto to vnímam, že nedochádza v tomto prípade  

ku konkrétnemu porušeniu právneho predpisu, ale položím inú otázku: keď to 

neschválime môžu tieto dané subjekty bez právneho titulu užívať tento majetok ďalej? 

Odpoveď všetci vieme, že nie. Druhá vec, pozrieme si všetci štatút, ktorý hovorí, ktorý ja 

som za to nehlasoval, mal som výhrady pri prerokovávaní v komisii, ktorý hovorí  

o niektorých bodoch, neviem, že či musia byť splnené kumulatívne všetky alebo len 

dielčie, napr. je tam, sa mi zdá, že asi v písmene a) hneď na začiatku je možné 

zastupiteľstvom schváliť osobitný zreteľ, pokiaľ pozemok neprevyšuje 300 m². Teraz 

otázka znie. Koľko z toho majetku je väčší ako 300 m²? Dobre. Ja som už skončil. 

Ďakujem pekne.  

 

p. Polaček, primátor mesta: Pán poslanec Vrchota, pán poslanec Géci. 

 

p. Vrchota, poslanec MZ: Faktická poznámka. Ďakujem veľmi pekne.  

 

p. Polaček, primátor mesta: Dodržujme rokovací poriadok, rozprávajme do mikrofónu. Pán 

poslanec Vrchota má slovo a pán poslanec Géci, ja sa poradím s kolegami, aby sme vám 

vedeli odpovedať.  

 

p. Vrchota, poslanec MZ: Faktická poznámka. Bohužiaľ, nedozvedel som sa teda. Ja si myslím, 

že nie je potrebné zvolávať legislatívnu komisiu k tomuto, ja som len chcem počuť právny 

názor pani poslankyne. Je nás tu zopár právnikov s právnickým vzdelaním v rámci tohto 

zastupiteľstva, tak neviem, možnože pán poslanec Ihnát, prípadne, by sa mohol k tomuto 

ešte v rámci nejakej faktickej vyjadriť. Čiže ja si myslím, že nie je to úplne v poriadku. 

Nevyužívame síce 3 roky tej výnimočnej situácie a to, čo umožňuje v rámci výpožičiek 

Štatút mesta Košice. Mali by sme, ale nastaviť pravidlá a možno skrátiť a určiť si tu 

výnimočnosť situácie a výpožičiek maximálne možnože na nejaký kratší čas. Čiže je si 

to zoberiem v rámci mojej komisie na starosť a pripravíme nejakú zmenu štatútu  

po diskusii v komisie. Ďakujem veľmi pekne. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Pán poslanec Horenský, nech sa páči. 

 

p. Horenský, poslanec MZ: Ďakujem pekne. Dobre, skúsim teraz ísť faktami, resp. ísť vecne. 

Pani poslankyňa Kovačevičová, pán poslanec Krcho, pán poslanec Karabin alebo pán 

poslanec Berberich. Ja som si ich veľmi dobre počul, aj z hľadiska ich argumentov, čo sa 

týka tých súdnych znalcov a podobné záležitosti. Taktiež aj dobre som počúval pána 
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riaditeľa Čopa, ktorý tvrdil, hej, že športové kluby by boli radi, keby mali skôr osobitný 

zreteľ. Čiže ja mám jeden pozmeňujúci návrh, ktorým som sa inšpiroval práve týmito 

poslancami, ktorí nie sú členmi Košického klubu. Pozmeňujúci návrh len znie alebo bude 

modifikovaný pôvodný návrh v znení, že: výpožička sa bude dávať na 1. polrok školský 

do 31. januára 2025. To nie je obštrukcia. V podstate kluby majú zasa pol roka na to, aby 

riešili si ten posudok, nič nám nebráni potom si zase sadnúť v decembri, keď si povieme, 

že kluby ešte stále nemajú tento bod splnený na to, aby mohli fungovať cez osobitný 

zreteľ. Takže vychádzam len z toho, čo bolo povedané, čiže pozmeňujúci návrh. Pôvodný 

návrh, ktorý sa zmení v dobe určitej do 31. januára 2025, v tomto prípade, v tomto bode, 

takto budem pokračovať potom aj ďalších bodoch. Nič nezablokujeme týmto návrhom, 

kluby kľudne môžu začať od septembra fungovať. Vďaka. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Všetko, áno, pán poslanec. Nech sa páči, pán námestník reaguje  

na pána poslanca Horenského. 

 

p. Gibóda, námestník primátora mesta: Faktická poznámka. Ďakujem pekne. Pán poslanec 

a pán predseda komisie športu, plne rozumiem pozadiu, dobrému úmyslu, ktorý máte  

s týmto návrhom, ale ako to vysvetľoval aj pán riaditeľ, aj keď viem, že niektorí asi 

poslanci nedôverujú pánovi riaditeľovi, čo mňa osobne naozaj mrzí, pretože, myslím si, 

že jeho slovo tu má určitú váhu. Ako povedal, akonáhle budú tieto posudky k pozícií  

a spracuje sa tento materiál tak, aby sa mohol, v čo najskoršom termíne posunúť  

do zastupiteľstva na osobitný zreteľ, tak to tak bude pripravené. Ak túto lehotu skrátime 

z roka na polrok, nedostávame pod tlak, resp. vy nedostávate pod tlak vedenie mesta, ale 

dostávate pod tlak nielen vedenie tých klubov, ale najmä rodičov a deti, ktoré sú v tých 

kluboch. Takže to prosím naozaj zvážte, či je to potrebné.  

 

p. Polaček, primátor mesta: Pán poslanec Krcho. 

 

p. Krcho, poslanec MZ: Faktická poznámka. Ďakujem pekne. Reagujem z časti na pána kolegu 

Horenského. Ďakujem za konečne prvý návrh uznesenia k tomuto bodu, čiže kvitujem to, 

je to nejaká cesta, ktorou by sme teoreticky vedeli sa pohnúť ďalej a toto rokovanie mať 

ako efektívne. A na margo sa 2 vetami vyjadrím aj kolegovi Dominikovi Karaffovi.  

20. 8. to je utorok minulý týždeň sme dostali pozvánku na zasadnutie RS, kde súčasťou 

tejto pozvánky bol link na materiály na dnešné zastupiteľstvo. V stredu sme dostali 

pozvánku z finančnej komisie od pána predsedu Romana Matouška na rokovanie 

finančnej komisie, kde súčasťou tejto pozvánky boli materiály na rokovanie, takže len 

konštatujem, že tie materiály boli dostupné aj pre členov, aj predsedov jednotlivých 

komisií a tie rokovania jednotlivých komisií boli. Toľko. Ďakujem. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Kto chce, hľadá cestu, kto chce, ju hľadať nebude. Pán poslanec 

Bačinský, nech sa páči. 

 

p. Bačinský, poslanec MZ: Dobrý deň prajem, ďakujem pekne za slovo. V prvom rade, podľa 

môjho názoru, úroveň rokovania je vizitkou predsedajúceho. Pán primátor prosím vás, 

neurážajte nás. Prekáža vám zrejme to, že vám niekto dáva otázky, ale na to sme tu. Sme 

tu na to, aby sme hľadali najlepšie riešenia pre Košičanov. S čím nie som stotožnený, je 

zrýchlený proces obídenia majetkovej komisie a otázne je aj transparentnosť. K tomu 

všetkého mal výhrady aj pán hlavný kontrolór. Je to robené narýchlo týždeň  

pred začiatkom školského roka. My však šport podporujeme, ja ho podporím aj 

hlasovaním. Ďakujem. 
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p. Polaček, primátor mesta: Nemá zmysel sa, pán Bačinský, k vám vyjadrovať. Pán poslanec 

Ihnát nech sa páči. 

 

p. Ihnát, poslanec MZ: Faktická poznámka. Ďakujem veľmi pekne. Pán Vrchota ma vyzval, tak 

sa vyjadrím. Plne sa pripájam k pani Zemkovej, čo sa vyjadrila ona. Všetko je v poriadku, 

legislatívno-právne je v poriadku, hlasovať budem za. Samozrejme, ako poslanecký zbor 

si dajme tomu ustrážiť ten rok presne tej výpožičky, aby boli k dispozícii vlastne tie 

znalecké posudky, ale je to nás, na našom slobodnom rozhodnutí sa na základe svedomia 

a vedomia, ako budeme hlasovať. Ja osobne už teraz hovorím, budem hlasovať za. 

Všetko. Ďakujem. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Pán poslanec Berberich. 

 

p. Berberich, poslanec MZ a člen návrhovej komisie: Faktická poznámka. Ďakujem pekne  

za slovo. Mrzí ma pán kolega, že ste reagoval na pána primátora, že on nás uráža, pritom 

tu kolega vulgárne práve naopak nazval pána primátora. Tak toto som absolútne 

nepochopil. A ešte jedna poznámočka k tomu návrhu, ktorý sme dostali. Podľa všetkého 

tie návrhy všetky, ktoré sú v zastupiteľstve prešli aj športovou komisiou, takže ten návrh 

mohol prísť už tam, ak teda ten problém z vašej strany je taký veľký, že teda ešte chcete 

to skrátiť a druhá otázka možno síce v rámci faktickej asi nie je vhodná, ale sa pýtam, či 

máte to prekonzultované s tými klubmi, či to vedia dovtedy zrealizovať, lebo potom im 

nabúrame ten tréningový proces. Ďakujem pekne.  

 

p. Polaček, primátor mesta: Ďakujem pekne. Pán poslanec Bačinský mne vŕta hlavou na aké 

otázky som vám ja, pán riaditeľ alebo konkrétni kolegovia neodpovedali. Dajte pánovi 

Bačinskému slovo, lebo ja nemám vedomosť, že by som vám niečo neodpovedal a nemali 

by ste nejakú otázku zodpovedanú, čiže prosím, to bola fabulácia alebo nejaká hra.  

 

p. Bačinský, poslanec MZ: Pán primátor, ja som nepovedal, že ste neodpovedali, len že vás 

podráždili tie otázky a z toho plynuli aj vaše negatívne vystúpenia, kde ste na nás útočili. 

To bolo všetko.  

 

p. Polaček, primátor mesta: No, lebo hľadáte spôsob, ako zmariť pekné veci, 2 hodiny 

rozprávame o ničom, lebo už to dávno mohlo byť za nami. Pán poslanec Vrchota, nech 

sa páči. 

 

p. Vrchota, poslanec MZ: Faktická poznámka. Ďakujem vám pekne. S niektorými vecami 

súhlasím s mojimi predrečníkmi. Každopádne tento návrh, ktorý dal pred chvíľou aj pán 

poslanec Horenský je kompromisným návrhom. Ja si myslím, že tá 6 mesačná lehota je 

dostatočná. To, ako sa vyjadril aj pán poslanec Karabin, že znalecké posudky je možné 

získať, nevidím v tom problém. 6 mesiacov je dostatočne dlhá doba a naozaj potom sa 

budeme musieť venovať tým výpožičkám a ich využívaniu v rámci rozhodovania 

zastupiteľstva. Ďakujem pekne. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Pán poslanec Ténai, nech sa páči. 

 

p. Ténai, poslanec MZ: Ďakujem veľmi pekne za slovo. Dobrý deň prajem dámy, páni, ja by 

som poprosil, zamyslime sa nad tým, čo ideme odsúhlasovať, výpožička nafukovacej haly 

a atletického areálu. Ďalšie body je výpožička telocvične pri ZŠ a MŠ Želiarska. Kedy 
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tieto veci boli postavené, odovzdané? Ja som veľmi hrdý na to, že za 6 rokov, čo som aj 

ja poslanec, aj väčšina z nás kolegovia, sme investovali peniaze do športu, postavila sa 

KFA, postavilo sa Národné tenisové, tréningové tenisové centrum, stavia sa Národné 

olympijské plavecké centrum, rekonštruuje sa Steel Aréna, vytvárame možnosti  

pre športovcov rôznych kategórií, rôznych úrovni. Som hrdý na to, že atletika dostala 

takýto priestor, pretože moji chlapci, keď boli mladší, tento priestor nemali, tak isto syn 

je vicemajster Slovenska v nejakej kategórii v atletike. Myslím si, že atletika je taký 

prvotný prostriedok na to, aby sa deti rozvíjali a musíme si uvedomiť jednu vec ešte, 

dámy, páni, kolegovia, nie každý rodič má na to, aby platil poplatky, ktoré budú zvýšené, 

poplatky nielen pre deti v týchto kluboch, ale celkovo tie všetky poplatky, ktoré sme 

podvíhali Košičanom, takže je to taký príspevok mesta na to, aby sme rozvíjali šport  

v rôznych lokalitách. Keď si pozriete aj tie body, ktoré máme, sú to v rôznych MČ.  

To znamená, aby všade sa vytvorila možnosť pre tieto deti športovať, či už budú 

dochádzať alebo priamo tam bývajú, aby si našli čas aj na šport. Máme úspešných 

športovcov, ako to už odznelo a preto som aj hrdý na tých športovcov, ale som hrdý aj  

na nás, že sme dali možnosť rozvoju športu v tomto meste a budem veľmi rád, dámy 

a páni, kolegovia, ak budeme hľadať spôsoby, ako sa to dá, ako sa dá obyvateľom, ich 

deťom vychádzať v ústrety a spoločne, aby sme vytvárali podmienky. Takže som hrdý  

na to, čo sme dokázali za tých 6 rokov, čo ešte dokážeme a verím tomu, že nájdeme 

spoločne to, aby nás - aby obyvatelia boli spokojní. Ďakujem. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Ďakujem pekne. Pán poslanec Sitkár. 

 

p. Sitkár, poslanec MZ: Faktická poznámka. Dobrý deň dámy a pani, vyjadrím sa krátko. Mám 

asi najmenší dôvod podporovať vedenie mesta, ale toto hlasovanie je pre deti, mládež 

a športujúcich Košičanov. Ročná lehota je myslím si dostatočná, aby si školy vedeli 

nastaviť svoj vyučovací proces do konca júna v ďalšom školskom roku a kluby tréningové 

procesy. Verím aj v to, že je to právne v poriadku, ak nie, tak určite nás prokurátor na to 

upozorní a dá sa to do poriadku a tak, ako hovoríte väčšina, ktorí tu už ste povedali, že 

ste za tak to poďme dokázať a poďme hlasovať. Ďakujem. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Ďakujem veľmi pekne pán poslanec. Pán poslanec Matoušek.  

 

p. Matoušek, poslanec MZ: Faktická poznámka. Ja si myslím práve opak, nejakým spôsobom 

musíme tie kluby donútiť, aby si dali vypracovať tieto súdnoznalecké posudky a presne 

myslíme si, že tá doba pol roka je dostatočná na to, aby boli motivovaní, aby prišli  

s týmito posudkami, aby zbytočne nenaťahovali ten čas a aby sme v rámci legislatívneho 

procesu schválili osobitný zreteľ možnože aj s inakšími výhodami, ktorý môže mať. 

Ďakujem pekne. 

 

p. Polaček, primátor mesta: A teraz som to pochopil, pán poslanec Matoušek, za celý váš 

Košický klub donútiť, byť mocenský, mať silu a mať moc. Toto? Takto vy rozmýšľate? 

Nebudeme nikoho donucovať, prosím, vytvorme im podmienky, netlačme ich a nech si 

v kľude urobia svoju robotu a pripravia podklady tak, aby sme mohli sa posúvať. 

Ďakujem pekne všetkým za diskusiu, poprosím návrhovú komisiu, aby predniesla návrh 

na uznesenie. 

 

p. Berberich, poslanec MZ a člen návrhovej komisie: Ďakujem pekne za slovo. Takže návrhová 

komisia obdržala jeden pozmeňujúci návrh, ktorý je v podstate totožný s tým pôvodným, 

iba sa mení tá doba, hej. Tá doba je do 31.1., pôvodný je do 31.08.2025. Takže ak 
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dovolíte, predniesol by som ho v skrátenom konaní, kde teda v skrátenom, v skrátenej 

forme, kde teda zdôrazním ten dátum, aby bolo jasné, že ide o ten pozmeňujúci návrh. 

Takže pozmeňujúci návrh pána poslanca Horenského. Mestské zastupiteľstvo  

v Košiciach v zmysle príslušných právnych predpisov schvaľuje výpožičku nehnuteľného 

majetku mesta Košice nafukovacej haly atletického areálu na dobu určitú do 31.01.2025 

podľa predloženého návrhu pre Atletiku Košice, o.z..  

 

p. Polaček, primátor mesta: Ďakujem pekne, hlasujeme o pozmeňujúcom návrhu pána poslanca 

Horenského.  

 

Hlasovanie č. 8 -  za: 16, proti: 4, zdržali sa: 15 

 

p. Polaček, primátor mesta: To znamená, tento pozmeňujúci návrh neprešiel. Pokračujte 

návrhová komisia.  

 

p. Berberich, poslanec MZ a člen návrhovej komisie: Takže pôvodný návrh. Mestské 

zastupiteľstvo v Košiciach v zmysle príslušných právnych predpisov schvaľuje 

výpožičku nehnuteľného majetku mesta Košice nafukovacej haly a atletického areálu  

pre žiadateľa Atletika Košice podľa predloženého návrhu. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Nech sa páči, hlasujte o pôvodnom návrhu. 

 

Hlasovanie č. 9 -  za: 33, proti: 0, zdržali sa: 2 

 

p. Polaček, primátor mesta: Ďakujem pekne. Tento bod č. 1 sme schválili. 

- - - 

 

Bod č. 2 

Výpožička telocvične pri ZŠ s MŠ Želiarska 4 v Košiciach pre FK Florko o.z. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Budeme pokračovať bodom č. 2, ktorým je Výpožička telocvične 

pri ZŠ a MŠ Želiarska 4 v Košiciach pre FK Florko. Jedná sa o novú telocvičňu  

pri ZŠ, ktorej verím, že sa zúčastníte otvorenia niekedy v septembri, kedy vlastne v tejto 

chvíli už dávame ju do takého stavu, aby mohla byť pripravená na vyučovací proces. 

Určite si pamätáte, že sa jednalo o školu, kde sme museli zbúrať starú telocvičňu  

a na zelenej lúke sme postavili novú aj vďaka Ministerstvu regionálneho rozvoja a ak sa 

nemýlim, aj Fondu na podporu športu. Čiže jedná sa o túto novú školskú telocvičňu, novú 

školskú infraštruktúru na Želiarskej ulici. Nech sa páči, otváram rozpravu. Pán poslanec 

Lörinc. 

 

p. Lörinc, poslanec MZ: Ďakujem veľmi pekne. Chcel by som sa opýtať právneho oddelenia, 

či by mi vedeli vysvetliť, lebo v júni tohto roka už mesto zjavne vedelo, že túto halu stavia 

nejaký ten rok a podpísalo zmluvu o spolupráci pri užívaní multifunkčnej športovej haly 

medzi mestom Košice, podpísaný pán primátor Polaček a riaditeľkou, podpísaná pani 

riaditeľka Kulíková. V tejto zmluve v bode 2 sa hovorí okrem iného v bode g), prístup  

do športovej haly nebude vyhradený pre konkrétneho jedného užívateľa. V bode d), ak je 

súčasťou projektu podpora športových organizácií, tak športový klub musí spĺňať 

nasledovné kritéria. Musí byť otvorený celej komunite, musí byť organizovaný  

na amatérskej báze, jeho hlavným účelom musí byť poskytovanie zariadenia pre alebo 

podpora účasti na jednom alebo viacerých športoch. V bode 2c) sa hovorí, že ak táto 
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športová hala má slúžiť pre podnikateľov, tak je povinný zabezpečiť, že nebude 

vyhradená pre jedného konkrétneho užívateľa a že všetci títo užívatelia budú mať  

k multifunkčnej hale rovnaký a nediskriminovaný prístup. Čiže chcem sa opýtať, že ak to 

teraz prenajmeme konkrétnym klubom, či dokážeme zabezpečiť to, že nebude 

diskriminovaný prístup pre ostatných a všetky ostatné body tejto zmluvy, ktoré som čítal. 

Ďakujem veľmi pekne. 

 

p. Polaček, primátor mesta: S faktickou ešte pán poslanec Bačinský, nech sa páči. 

 

p. Bačinský, poslanec MZ: Faktická poznámka. Opäť ďakujem pekne za slovo. Ja len 

v krátkosti. Práve som dostal správu od jedného občana, od predsedu jedného športového 

klubu, ktorý nemá žiadnu vedomosť o tom, že by tá telocvičňa na Železiarskej mala byť 

k dispozícii na zajednanie. Vedeli o tom len vyvolení a preto mám pocit, že ide  

o privilegované vybratie konkrétnych organizácií. Ďakujem. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Pán poslanec Bačinský, ja so všetkou úctou k vám, aj k pánovi, 

ktorý nám napísal, podľa mňa už viac sa urobiť nedalo. Ja osobne o tejto hale rozprávam 

tak veľa a musím povedať, že v tomto prípade média veľmi korektne o tejto hale 

informujú, hovoria o nej, proste to sa už nedá povedať, že by niekto, kto žije športom, by 

mu niečo ušlo. Hej? A nechcem naozaj nikoho dehonestovať, ale však na druhej strane 

stále môže každý dať žiadosť a môžeme riešiť a hľadať mu hodiny. O tom to celé je. Pán 

poslanec Ihnát, aj pán poslanec Lörinc, faktická. 

 

p. Ihnát, poslanec MZ: Faktická poznámka. Ďakujem veľmi pekne. Sami sme videli vlastne 

hlasovanie v predošlom bode, kde vlastne aj Košický klub zahlasoval za. Samozrejmé, že 

si rozmyslia vlastne ako zahlasujú, však ide o šport pre deti. Plná podpora tejto hale, 

hlasujem za, poďme hlasovať už konečne vlastne a jednoducho naozaj nezdržiavajme 

veci a nedemolujme všetko, čo sa dá demolovať. Všetko. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Pán poslanec Lörinc. 

 

p. Lörinc, poslanec MZ: Faktická poznámka. Teraz zaznela, pán primátor, keď neútočíte  

na svojich oponentov slovne, taká podstatná veta, že ktokoľvek aj teraz, keď vidí tento 

záznam a robí florbal a má záujem o Želiarsku, sa môže prihlásiť a dostane rovnaké 

podmienky ako dostane Florko. Tak? Stačí povedať áno, nie. To je všetko o čom tu celý 

čas rozprávame. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Áno. 

 

p. Lörinc, poslanec MZ: Faktická poznámka. Áno. Ďakujem veľmi pekne. 

 

p. Polaček, primátor mesta: A pán Mário Švec vám to môže dopovedať, aby neostalo niečo 

nedorozprávané. Vždy tak, aby sme naplnili voľný rozsah hodín. To je vždy podmienkou. 

A na druhej strane v rámci florbalu tá dohoda je medzi florbalovými klubmi. Ja mám 

vedomosť, že sú tu, nech sa páči pán Švec. 

 

p. Švec, vedúci oddelenia športu a mládeže: Len aby som zas ja pochopil správne a aby sme to 

rozmenili na drobné, si teraz povedzme. Prevádzkové časy športovej haly akejkoľvek, 

hej, v danom momente teda Želiarskej, sú obmedzené. Tzn., že ak my nejakému subjektu 

alebo niektorým subjektom schválime akýkoľvek prenájom, to teraz sa nebavme o tom, 
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že či to bude výpožička, osobitný zreteľ alebo komerčný nájom alebo čokoľvek iné, tak 

tie časy na využitie, máme nejakým spôsobom obmedzené, tzn., že a ja som preto povedal 

aj v tom predchádzajúcom vstupe, že ten pretlak na tie športoviská tu bude, tu bude ten 

pretlak, čiže teraz mi len povedzte, že ak sa nám ozvú, nám sa kľudne môžu ozvať aj 

ďalšie kluby, nielen florbalisti, môžu sa ozvať futsalisti, môžu sa ozvať karatisti, môže sa 

ozvať ktokoľvek, povedzte mi, ako ich do tých tréningových časov napasujeme. Dáme 

20 klubom prenájom po 20 minút denne, aby tam trénovalo 20 klubov? Lebo dosť dobre 

nerozumiem otázke. A ako, keď celý tréningový proces každého športového klubu musí 

dávať zmysel. Ak tam ide umiestniť kolektívny šport časť svojich družstiev 

mládežníckych, tak mali by mať zabezpečenú tréningovou prípravou od pondelka  

do piatku v hale minimálne aspoň jednu tréningovú hodinu. Ak tam ide umiestniť  

2 družstvá, ako bola požiadavka, vrátane toho, že tam dostanú možnosť trénovať 

florbalisti z celých Košíc, z celých Košíc, tak jednoducho celá tá príprava musí dávať 

zmysel. My potom môžeme urobiť to, že dáme každému subjektu 1 hod. v týždni alebo 

teda 1 tréningovú jednotku v týždni a umiestnime tam naozaj 15 subjektov. Len otázka 

znie, či to bude v nejakom koncepte dávať zmysel pre tie športové kluby. A ešte poviem, 

že preto hľadáme možnosti aj na iných školách, aj pre iné subjekty, aby mali možnosť 

trénovať v inej školskej športovej infraštruktúre a aby mali možnosť využiť aj tento 

nástroj, čiže už je to osobitný zreteľ alebo teda teraz v súčasnosti tie výpožičky, o ktorých 

sa bavíme. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Pán poslanec Djordjevič. 

 

p. Djordjevič, poslanec MZ: Faktická poznámka. Ďakujem pekne. Tak teraz ma len napadla  

pri slovách pána Šveca taká myšlienka, že v budúcnosti dlhodobé prenájmy asi nebudeme 

dávať, ako nie že dlhodobé prenájmy ale dlhodobé zretele na 10 - 15 rokov, lebo naozaj 

môže vzniknúť nejaký športový klub a jednoducho bude mať smolu. Čiže ja zase verím 

tomu, že to trošku povedal nadnesene, že neni taký záujem, že by sme potom vedeli 

poskytnúť len jednu hodinu, ale na druhej strane, teraz nechcem to nazvať opozícia, ale 

poslanci vzadu s nimi čiastočne budem súhlasiť, že nemá ísť o jeden vyvolený klub a tým 

pádom bude dobré, keď aj v spolupráci s komisiou pána Horenského, čiže s komisiou 

športu sa určí nejaký dátum, napr. pred začiatkom školského roka, dokedy bude môcť  

sa podávať žiadosti. Lebo teraz my niekomu prenajme a počas roka sa nám ozve a teraz 

k tomu budeme rušiť hodiny? Toto neni v poriadku a to nie je v poriadku, hej. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Vidíte pán poslanec a práve ste odhalili výhodu tejto výpožičky, 

ktorá je na 1 rok pre športoviskách, kde jednoducho sa môže stať, že sa nám niekto ozve 

a budeme vedieť a môcť korigovať. Akonáhle bude osobitný zreteľ na dobu neurčitú, tá 

korekcia je veľmi zložitá. Čiže áno, pri nových športoviskách môžme odhaliť nejaké 

disproporcie, ktoré by nám mohli pomôcť v ďalšom uvažovaní. Pán poslanec Karaffa, 

nech sa páči. 

 

p. Karaffa, poslanec MZ: Ja mám, no dobre, tak sa opýtam aj tak. Ja mám otázku. Môžem vás 

poprosiť, keď, môžem vás poprosiť? Ja sa chcem opýtať, keďže ide o novú telocvičňu 

teda či je majetok poistený a v akej výške, či sa budú podieľať, lebo aj to sú prevádzkové 

náklady na samotnom poistení alebo teda v hodnote toho poistenia užívatelia? Zároveň, 

akým spôsobom, keďže sme nedostali návrh zmluvy, ani nie je podstatne popísané, aké 

budú náležitosti tej zmluvy o výpožičky, tak ako bude riešená zodpovednosť za škody  

a za poškodenie, ktoré vznikne a za nejaké neprimerané opotrebenie, lebo ide o novú 

telocvičňu, ako bude konkrétne riešená údržba, či to bude a upratovanie, či to bude riešiť 
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si klub alebo oddelenie školstva alebo škola. A takisto pokiaľ ide aj o nejakú reklamu,  

či tam bude možnosť mať nejakú reklamu pre tieto športové kluby. Ďakujem. 

 

p. Polaček, primátor mesta: To je milá, konkrétna otázka. Pán riaditeľ, nech sa páči. 

 

p. Čop, riaditeľ MMK: Podstatná informácia, ktorá sa týka poistenia majetku, tak majetok mesta 

je poistený. My už keď rozbiehame projekty, tak poisťovni oznamujeme vlastne nárast 

majetku. Každoročne sa aktualizuje majetok mesta, čiže vlastne tým, že ho preberieme 

do majetku mesta po dokončení, po kolaudácii je súčasťou poistenia majetku mesta.  

To je táto záležitosť a čo sa týka vlastne tej otázky, kto sa bude starať o túto halu, práve 

pretože vlastne, keď správa školského alebo tohto takýchto zariadení je na škole, školy 

majú problém zabezpečiť vlastne prenájom a funkčnosť tej haly od skorých ranných 

hodín do večerných hodín, pretože vlastne sú obmedzené rozpočtom, sú obmedzené 

personálne, školník sa nevie zabezpečiť a podobné záležitosti. Aj z toho dôvodu bola 

významná školská športová infraštruktúra a tá je vlastne predmetom dnešného materiálu, 

vyňatá zo školstva a je v správe oddelenia športu tak, aby sme vedeli v maximálnej 

možnej miere využiť tieto športoviská. Cieľom je, aby v týchto športoviskách alebo  

v týchto telocvičniach začínal ten tréningový alebo ten aktívny proces už ranných  

od 7-mej, niektorí začína už od 6-tej, áno, tak ako ich dokážeme prenajať, až do večerných 

hodín. A to je práve zabezpečené správou oddelenia športu, ktorý má vlastne správcov, 

vie zabezpečiť funkčnosť týchto športových zariadení a v priebehu týždňa, ale vie 

zabezpečiť aj vo sviatky a víkendy, keď sa počíta, že v týchto zariadeniach bude prebiehať 

zápasová, resp. športová aktivita týchto klubov práve v rámci líg a všetkých zápasov.  

Čiže toto máme práve ošetrené a zabezpečuje to plne v réžii oddelenia športu, ak sa 

nemýlim. A ešte zareagujem na tú otázku, ktorá bola v rámci čo sa pýtal pán poslanec 

Lörinc, áno je to vzhľadom na to, že sme získali externé zdroje, získali sme financovanie 

z MIRRI, sú tam aj záväzky, ktoré spočívajú, že za nejakých podmienok musíme túto 

telocvičňu poskytnúť aj bezodplatne na podporu športu a toto máme podobne 

zabezpečené aj pri športovom zariadení Stará jazdiareň, kde sú z tej zmluvy alebo z tej 

dotačnej schémy povinnosťou poskytnúť aj voľné hodiny bezodplatne, áno a toto sú 

vlastne záležitosti, keď sa využívajú tzv. mŕtve nevyužité hodiny na to, aby si povedzme 

deti z rôznych škôl v dopoludňajších hodinách práve vyskúšali, aké je to zahrať si práve 

v takejto hale, ktorá je určená pre profesionálny šport. To sú záväzky, ktoré nám 

vyplývajú z toho a my musíme na pravidelnej báze referovať, resp. pri auditoch 

preukázať, že boli naplnené všetky zmluvné záväzky vyplývajúce z dotácie, ktorú sme  

na dané športovisko dostali. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Pán poslanec Karaffa. 

 

p. Karaffa, poslanec MZ: Faktická poznámka. Budem reagovať na pána riaditeľa, ktorý hovoril, 

že teda tú správu bude zabezpečovať oddelenie športu a v rámci toho nejaký zamestnanec 

to bude otvárať, tak tomu rozumiem? A mzdové náklady na toho zamestnanca sú 

súčasťou, predpokladám, že bude mať na starosti viacero športovísk, sú súčasťou 

prevádzkových nákladov, na ktoré sa budú skladať jednotlivé športové kluby? Poprosím 

na záznam, lebo ja už chcem mať veci na zázname. Ďakujem. 

 

p. Čop, riaditeľ MMK: Na zázname máme toho dneska viacej, ale áno potvrdzujem, že tieto 

prevádzkové náklady a náklady spojené s prevádzkovanou a zabezpečením chodu haly, 

sú v prevádzkových nákladoch. 
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p. Polaček, primátor mesta: Pán poslanec Špak, nech sa páči. 

 

p. Špak, poslanec MZ: Faktická poznámka. Ďakujem. Ja vlastne mám takmer to isté, čo 

predrečník, na vás pán riaditeľ, tzn., že to mám chápať tak, lebo tá dlhá veta končila, že 

to je všetko na nich, na pánovi Švecovi a oddelení, že tí 2 napr., čo si myslím, že je 

minimálny počet školníkov, údržbárov, profíkov, ktorí tam budú dohliadať na to, 

opravovať to, zametať, čistiť, ráno vypnúť, večer naštartovať alebo naopak, tak týchto 2 

budeme platiť my ako mesto cez to oddelenia a oni ich budú spravovať ako nejakú 

personálne svoje oddelenia budú mať a budú ich riadiť? 

 

p. Čop, riaditeľ MMK: To je presne to, keď sme sa bavili vlastne o rozpočte pre rok 2024, kde 

vtedy pán Švec vám tu všetkým vysvetľoval, prečo náklady v rámci referátu športu sú 

nastavené tak, ako sú, pretože vlastne referát športu má vo svojej správe športové 

zariadenia, ktoré sú k dispozícii 24/7, áno a sú to aj zariadenia, kde prebiehajú povedzme 

koncertná činnosť a pod. a kde príprava týchto zariadení na to, aby sme získali aj externé 

zdroje prebieha v nočných hodinách, cez sviatky, cez víkendy. Áno, toto sú veci, ktoré sú 

zabezpečované oddelením športu a preto hovoríme, že je to efektívnejšia správa, pretože 

vieme plnohodnotnejšie tieto profesionálne športoviská využiť a Želiarsku považujeme 

naozaj za profesionálne športovisko, ktoré v rámci hospodárneho využitia je  

v dopoludňajších hodinách zverené škole pre výchovnovzdelávací proces a krúžkovú 

činnosť.  

 

p. Polaček, primátor mesta: Pán poslanec Matoušek. 

 

p. Matoušek, poslanec MZ: Faktická poznámka. Pán riaditeľ, ja si myslím si, že robíme 

duplicitnú robotu. My tu už máme jeden podnik, BPMK, ktorý dokáže túto vec robiť 

a dokonca nemá vyťaženosť zamestnancov na 100 %, čiže si myslím si, že to je duplicita, 

zbytočne vyhodené finančné prostriedky, čiže ja to považujem za nehospodárnosť. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Áno, áno pán poslanec, vy by ste na kraji založili agentúru športu, 

určite áno, to by bola ďalšia vec. Poďme ďalej. Pán poslanec Horenský. 

 

p. Horenský, poslanec MZ: Ďakujem pekne. Pán primátor, len by som vás chcel trošku 

poopravil, lebo ste asi pred pár minútami povedal, že existuje dohoda medzi florbalovými 

klubmi. Ja mám teraz informáciu a čerstvú informáciu, že žiadna dohoda medzi 

florbalovými  klubmi neexistuje. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Ďakujem pekne, diskusiu sme vyčerpali. Poprosím návrhovú 

komisiu o návrh na uznesenie. 

 

p. Zemková, poslankyňa MZ a členka návrhovej komisie: V predmetnom bode návrhová 

komisia neobdržala žiaden pozmeňujúci návrh, takže budem čítať len ten pôvodný. 

Mestské zastupiteľstvo v Košiciach podľa príslušných právnych predpisov schvaľuje 

výpožičku telocvične podľa predloženého návrhu. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Nech sa páči, prosím, hlasujte. 
 

Hlasovanie č. 10 -  za: 34, proti: 0, zdržali sa: 3 
 

p. Polaček, primátor mesta: Tento návrh prijatý bol. Ďakujem pekne. 
- - - 
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Bod č. 3 

Výpožička telocvične pri ZŠ s MŠ Želiarska 4 v Košiciach pre YOUNG ANGELS 

ACADEMY, o.z. Košice 

 

p. Polaček, primátor mesta: Pod bodom č. 3 otváram bod Výpožička telocvične pri ZŠ s MŠ 

Želiarska 4 v Košiciach pre YOUNG ANGELS ACADEMY, o.z. Košice. Nech sa páči, 

jedná sa o tú istú telocvičňu na Želiarskej. Rozprava je otvorená. Jedná sa o 10 hod. 

týždenne. Pán poslanec Fedoročko má procedurálny návrh. Nemá procedurálny a už má 

návrh. Nech sa páči. 

 

p. Fedoročko, poslanec MZ: Len sa chcem opýtať, ostali tam ešte nejaké hodiny pre iné 

florbalové kluby, ktoré budú mať záujem behom ďalších mesiacov alebo už sme si všetky 

hodiny vyminuli na 1 klub a basketbalový klub. Lebo táto telocvičňa bola stavaná 

prioritne na florbalový účel, pokiaľ si dobre pamätám, to bolo niekoľkokrát povedané 

a mňa len zaujíma, či tam ešte je nejaký priestor pre iné florbalové kluby, ktoré sa teraz 

momentálne nevedeli prihlásiť alebo neboli oslovené. Čiže ak by sa oni prihlásili, či už 

potom im povieme, že už nie je na to kapacita? 

 

p. Polaček, primátor mesta: No v prvom rade si prosím uvedomme, že toto je školská 

telocvičňa. Jej úlohou, tou prvoradou, je naplniť potreby ZŠ a MŠ. To sú tie doobedňajšie 

hodiny, ktoré poznáme štandardne ako žiaci škôl. A potom prichádza táto záležitosť,  

pán riaditeľ doplní a Mário Švec bude druhý. 

 

p. Čop, riaditeľ MMK: Treba si uvedomiť, že aj v rámci tej výzvy tá telocvičňa nebola  

monofunkčná, ale bola multifunkčná telocvičňa pre školskú športovú infraštruktúru. 

A takto sme ju aj budovali a preto táto telocvičňa má aj tú výhodu, že má koše aj  

po stranách, čiže pri rozmere 20 na 40, prezieravo sme tak mysleli, rozdelením sieťou  

sa dá využiť pre 2 tréningové jednotky počas 1 hod., čo sa na šírku týka pri basketbale. 

Čiže je to o to efektívnejšie. Čiže áno, rozmýšľali sme od začiatku ako spraviť 

multifunkčnú športovú halu. Takto bola výzva a takto sme sa prihlasovali a takto musíme 

aj deklarovať. Čiže nie je možné, aby tam bol len jeden šport. Je to multifunkčná školská 

športová infraštruktúra. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Nech sa páči ešte pán Švec, ak treba. 

 

p. Švec, vedúci oddelenia športu a mládeže: Čo sa týka hodín využitia, tak aktuálne tak, ako to 

je nastavené, máme využité 3 tréningovej jednotky od pondelka do piatku, tzn. začína sa 

o 15:30, štandardná 90 min. tréningová jednotka, čiže ak počítame od 15:30 do 17:00  

1. tréningová jednotka, od 17:00 do 18:30 2. tréningová jednotka pre florbalistov  

a od 18:30 do 20:00 3. tréningová jednotka pre basketbal. Opakujem žiadne iné 

požiadavky neevidujeme na oddelení športu. Prišla požiadavka na nejaké uvoľnené 

hodiny, zatiaľ len verbálne, nie písomne, prišla požiadavka od florbalu na uvoľnené 

hodiny na športovej hale Slavomíra Šipoša, kde samozrejme im vychádzame v ústrety 

v rámci prenájmu. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Ďakujem pekne. Pán poslanec Djordjevič faktická na pána poslanca 

Fedoročka. 

 

p. Djordjevič, poslanec MZ: Faktická poznámka. Áno. Tak a ja nadviažem na to, čo hovoril pán 

Švec, pán vedúci športu, že jednoducho bol nejaký termín a prepáčte, stále nemám  
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vo svojej mailovej schránke žiaden mail od nejakého klubu, kde žiadal o prenájom 

telocvične, ale poďme sa niečo nové naučiť, všetci 41 alebo 30, koľko nás je tu?  

37 povieme vo svojom okolí, že existujú také a také telocvične a podporím to, aby som 

zase nevyzeral ako farizej, že ak ďalší rok podá iný klub, tak viem si predstaviť, že práve 

ten klub pôjde do novej haly a Florko pôjde to haly Slavomíra Šipoša a vlastne tým 

budeme aj spravodliví a opäť sa potvrdzuje aj to, teraz nie to aj to, ale to, že toto riešenie 

na rok je dobre. Lebo keby sme niekoho zakonzervovali na 10 - 15 rokov, tak by to bolo 

ťažšie. Ale jednoducho naozaj nevieme ani tú telocvičňu nafúknuť, ani predlžiť deň, čiže 

fajn. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Ďakujem pekne. Ono táto debata by nebola, keby kraj bol ústretový 

ku klubom a uvoľnil by telocvične, napríklad Ostrovského, tam je kapacity a kapacity, 

ale ešte by sa dalo iné, iné telocvične pridať. Čiže prosím Košický klub, popracuje trošku 

na pánom Horenskom, ten popracuje na pánovi predsedovi župy a bude konečne mier  

v Košiciach, lebo naším cieľom a my dnes vieme, že ten pretlak je, chceme vyhovieť 

všetkým, takže aj tam je cesta, kde je vôľa. Pán poslanec Fedoročko. 

 

p. Fedoročko, poslanec MZ: Faktická poznámka. Ja som sa chcel poďakovať, že som dostal 

odpoveď od pána Šveca, že vlastne kapacita na Železiarskej je už momentálne 

vybookovaná na tento nasledujúci rok. Čiže uchádzači aby sa pripravili na ďalší rok, aby 

mohli si potom podať žiadosti. To je celé. Ako ďakujem, je dobré vedieť, že už sme 

vybookovaní, to je fajn, lebo na to sme to postavili. Akurát škoda, že sme to vybookovali 

iba pre 2 subjekty. To je celé, ďakujem. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Pán Fedoročko, počujete to, čo chcete, nie to, čo máte. Táto hala je 

vybookovaná medzi 15:30 a 20:00. Pán riaditeľ povedal, vieme fungovať aj 24/7, vieme 

fungovať aj po 20-tej hod. a neviem či je kapacita aj pred 15:30, pozerám na pána Šveca. 

Je ešte priestor, či už tam je škola? Čiže 15:30 uzatvára škola svoju krúžkovú činnosť, 

po 20-tej tam ešte priestor je. Máme skúsenosť, že ešte do 9-tej občas sa podarí. Tu 

kolega, ktorý má rád šport, športuje, kyve hlavou, že áno, sú kluby, ktoré aj po 8-mej si 

vedia tréningovú hodinu zobrať. Je to samozrejme náročnejšie, ale aj takáto pre hlavne 

staršie kategórie možnosť existuje. Čiže len sa počúvajme a bude fajn, aj mier. Pán 

poslanec Špak. 

 

p. Špak, poslanec MZ: Faktická poznámka. Ďakujem za slovo. Ja som mal faktickú na pána 

Šveca, otázku, takže možno popritom by už mohol sa postaviť a pomaličky tam ísť, žeby 

sme nestrácali čas a v rámci toho si dovolím poprosiť, pán primátora, aby si prestal fakt 

už vyťahovať ten kraj, lebo nepatrí to sem. Dostal si Rasťa tam, kde si ho dostal, Laco 

zase teba tam, kde ťa dostal, prosto načo to teraz tu. Však to ani nedobre vyzerá. Takže 

pán Švec poprosím, jak to vyzerá vlastne s tou obsadenosťou toho personálu, lebo ja tiež 

mám nejaké veci na starosti, nejaké prevádzky, vy máte už ľudí takých, čo vedia, ja 

neviem, od ponorky po čerpadlo, cez klímu a elektriku a ističe a neviem čo ešte, akože 

zohnali ste ich normálne na trhu, ktorý sa budú starať o tieto náročné objekty? 

 

p. Polaček, primátor mesta: Nech sa páči. 

 

p. Švec, vedúci oddelenia športu a mládeže: No vzhľadom k tomu, že oddelenie športu, teda 

okrem iného, sa teda stará aj túto štruktúru, nemáme samozrejme správcov, ktorí sa 

venujú správcovskej činnosti, tzn. činnosť, ktorá priamo teda súvisí s činnosťou tej ktorej 

športovej haly, máme kmeňových zamestnancov, ktorí túto činnosť vykonávajú.  
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Tá starostlivosť hlavne teda o tie nové haly a o novo zrekonštruované haly je obrovská, 

pretože tam musíme zabezpečovať v nejakých intervaloch jednoducho revízie rôznych 

zariadení, zdvíhacie zariadenia, ak sa nám dvíhajú koše, EPS-ka, hasiace prístroje, 

dieselagregáty, tepelné čerpadlá a pod. to všetko, to všetko majú na starosti naši ľudia  

a naši správcovia. V prípade, že sa jedná o odborný zásah do niečoho, ja neviem, 

elektrika, voda a kúrenie, tak to si samozrejme objednávame v nejakej subdodávke  

na toto, samozrejme títo zamestnanci nemajú dosah, hlavne teda kvôli tomu, aby sme 

zabezpečili nejakú ochranu a bezpečnosť zdravia a aby nám samozrejme nepadli nejaké 

revízie. Máme kmeňových zamestnancov. Kmeňoví zamestnanci fungujú predovšetkým 

v tých väčších športových halách, predovšetkým v športovej hale Stará Jazdiareň, ktorá 

je veľmi solídne vybookovaná vlastne, hlavne teda v školskom roku od rána až v podstate 

do večera. Tých správcov si samozrejme šérujeme medzi jednotlivými halami. Tak to 

bude aj pri športovej hale Želiarska alebo teda pri telocvični ZŠ Želiarska.  

No a samozrejme máme aj externých správcov, ktorých využívame predovšetkým  

pri nejakých podujatiach, ak sa jedná o piatky, sviatky, soboty, nedele, keď sú, keď sú 

rôzne zápasy a pod. pretože tí naši 3 správcovia by logicky z kapacitných dôvodov 

nedokázali obsiahnuť celé tie hodiny využiteľnosti tých hál. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Ďakujem pekne. Mimochodom pán poslanec Špak, patrí vám 

vďaka, ja vám som to nikdy verejne povedal, vy ste ma pred 4 - 5 rokmi upozornili  

na chátrajúci stav tejto telocvične, ste nás tak postrčili a sme to všetci aj s pani 

Lopušniakovou, pánom riaditeľom potom dali do tejto roviny. Čiže dnes o tomto 

rokujeme aj vďaka vám. Takže ďakujem. Pán poslanec Horenský, nech sa páči. 

 

p. Horenský, poslanec MZ: Faktická poznámka. Ďakujem pekne. No a toto ma trochu mrzí, 

lebo bolo povedané, že žiadna žiadosť, žiadna iná žiadosť na Želiarsku nebola. Mám 

jeden email zo 7. augusta, 15:50 poobede, kde sa jeden florbalový klub dopytoval  

o možnosti prenájmu Želiarskej. Takže to ma mrzí, že tie informačné toky alebo 

informácie, ktoré dostávame, nie sú presné a nebolo vybavené. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Ak máte taký email pána kolegu rezortného, poznáte, viete mu 

zavolať, viete ho poprosiť, dajte mu to. Pán poslanec Lörinc. 

 

p. Lörinc, poslanec MZ: Faktická poznámka. Ďakujem veľmi pekne. Teší ma, že kolegovia tak 

podporujú šport a chcel by som potom do pozornosti aj to, že napr. máme jedinú strednú 

športovú školu v kraji, myslím, že aj pán Djordjevič navštevoval, tak isto aj ja a čo je 

paradoxom, že táto škola nemá také podmienky, v akom teraz schvaľujeme klubom, čiže 

bol by som pani poslanci a dámy poslankyne veľmi rád, aby sme tú jedinú školu, ktorá je 

v ťažkej situácii aj vďaka legislatíve, tiež jej dali také super podmienky a výpožičky ako 

teraz schvaľujeme. Čiže prosím myslíte na to, lebo za mňa kluby a eseročky majú 

výpožičky, ale jediná športová škola platí za tréningové procesy. Ďakujem pekne. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Pán poslanec Špak. Ja som tam tomu nerozumel príspevku. Nech 

sa páči. 

 

p. Špak, poslanec MZ: Faktická poznámka. Ďakujem za slovo. Ak tomu dobre rozumiem pán 

Švec, ja sa vrátim znova naspäť k tej údržbe a opatere toho športoviska, tak my vlastné 

máme len takého dispečera, ktorý to bude sledovať a bude objednávať, keď bude treba 

vymeniť istič, zavolá elektrikára externe. Keď bude treba, ja neviem, doplniť nejaké 

tekutiny do nejakého čerpadla, tak bude musieť zavolať klimatizéra alebo keď sa niečo 
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udeje, že ja neviem, spadne strop. Ja hovorím o tých tradičných školníkoch, ktorí boli 

platení školami a ktorí vedeli zobrať vedro s farbou, natrieť, ktorí vedeli zobrať omietku 

opadanú opraviť, ktorí vedeli vymeniť istič atď. toto už nebude, toto sú vlastne len 

oznamovatelia nejakých vád. Dobre to chápem? 

 

p. Polaček, primátor mesta: Ja možno len taká malá pripomienka. Starí školníci, práve preto 

sme historicky v Košiciach, ale to je podľa mňa problém celého Slovenska, nevedeli  

a nedokázali otvoriť telocvične čo najväčšej verejnosti, lebo proste to nefungovalo, lebo 

ten školník tiež je len 8 hodín v robote, aj keď sa volá školník a môže tam mať aj dokonca 

školný byt, ale nevie byť 24 hodín k dispozícii. Preto vlastne, aby sme športovú 

infraštruktúru otvorili čo najviac nielen športovým klubom, alebo ihriská, napr.  

na tej Starozagorskej sa snažíme otvoriť verejnosti, jednoducho musí to mať nejaký 

dozor, musí to mať nejakého pána, musí niekto byť. Čiže toto je úloha oddelenia školstva, 

aby jednoducho bol zabezpečený režim, aby bol zabezpečený dozor a samozrejme 

základná údržba. Ale tá vyššia údržba, kde už sú záruky, kde už sú technické vyhradené 

zariadenia, jednoducho musíme, už sme z inej doby von musíme proste rešpektovať aj 

BOZP, dodávateľské zmluvy, záručné zmluvy a všetky technické špecifikácie. Čiže áno, 

čo vieme urobiť a verte, že mnohokrát sa urobí, ale jednoducho, či už je odborný zásah, 

tak ju musí urobiť odborník. Asi takto by som na to odpovedal a to je od prípadu k prípadu 

asi. Nech sa páči ešte pán poslanec Špak, možnože som nerozumel správne. 

 

p. Špak, poslanec MZ: Faktická poznámka. Mne to len evokuje, že vlastne sme si vytvorili také 

nové veľké MČ, že tam je jeden človek, ktorý je tam na to, aby ukazoval a kázal, že čo 

kto má urobiť a prakticky nevie nič robiť, ani nemá kompetencie. To že to je jak taký 

starosta veľkej MČ, ktoré si najme mesto, aby mu to opravilo. Asi tak. Ďakujem. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Pán riaditeľ by chcel ešte vysvetliť. 

 

p. Čop, riaditeľ MMK: Nemáte celkom pravdu, pretože aj správca, ktorý je dneska v tej Starej 

Jazdiarni, je človek, ktorý si tú halu pamätá ešte rokov 10 rokov, 15 rokov dozadu?  

18 rokov dozadu. Ten chlap vie, kde je ktoré potrubie, kde je aký vypínač a pozná tú halu 

najlepšie z tohto mesta. Podobné je to aj pri správcovi, ktorý je na Železiarskej. Ten chlap 

tam bol od začiatku, resp. keď sa chystala, robila výstavba. Ten chlap chodil na kontrolné 

dni. Ten vie, kde sú jednotlivé záležitosti a našou úlohou je tých ľudí udržať. Doba sa 

zmenila. Dneska školník tepelné čerpadlá opravovať nebude, ani do elektriky nezasiahne, 

ani svietidlá nevymení, neopraví, lebo ho musí celé vymeniť. Sú tam presne zadefinované 

veci. My na školách dneska máme havarijnú službu, ktorú zabezpečuje BPMK, áno, čiže 

tu je spolupráca v rámci tých existujúcich štruktúr, ktoré máme a snažíme sa ich 

maximálne využívať. Ale ani bytový podnik nevieme použiť na nové technológie, ktoré 

sme dali do týchto zariadení v rámci zabezpečenia optimálnej energetickej prevádzkovej 

udržateľnosti týchto zariadení. Čiže toto si treba na rovinu povedať a takto to funguje. Aj 

v  moderných budovách je správca, ktorý to má na starosti a objednáva si subdodávateľov, 

ktorí jednotlivé časti tohto objektu dodali na pravidelnú údržbu, revízie, kontroly, opravy. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Pán poslanec Špak ešte otázka. Nech sa páči. 

 

p. Špak, poslanec MZ: Dobre. Faktická poznámka. Ja už sa nebudem viacej hlásiť, ale toto je 

presne to, že tak ako hovoríte, doba sa zmenila, ja len poukazujem asi na ten systém, ktorý 

max hovorí asi o tom, že to takéto veci kvázi podnikateľské, lebo áno, my to ideme 

ponúknuť, my to potrebujeme živiť, potrebujeme na to zarobiť, potrebujeme, aby to občan 
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mal k dispozícii, tak toto tieto skryté náklady nikto nevidí. Možno je to vaša chyba, že to 

neukážete, že vlastne o čo všetko sa stará mesto a že na to treba peniaze, ale možnože ani 

by sa o to mesto starať nemalo a mal by to zobrať nejaký subjekt, ktorý sa bude snažiť to 

vyvážiť tak, žeby to bola aj dostupné a aj že by sme na to nemuseli doplácať všetci. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Pán riaditeľ posledný vstup v tejto veci. 

 

p. Čop, riaditeľ MMK: Ťažko sa mi na to reaguje, keď teraz schvaľujeme výpožičku v čase  

od 7:00 do 15:30 pre spojenú ZŠ a MŠ Želiarska a od 15:30 do 20:00 pre kluby, aby tam 

trénovali deti a mládež. Tak chcem vidieť podnikateľský subjekt, ktorý by si za takýchto 

podmienok to zobral, aby v čase medzi 20:00 a 6:00 hod. rannou zarobil na prevádzku 

a ziskovosť, návratnosť takejto investície. My si musíme povedať, že to je verejný 

záujem. A verejný záujem je, že sme základnej škole, ktorá ako jediná v tomto meste, 

nemala telocvičňu. Dali sme im telocvičňu, deti už necvičia na chodbách, ale ako  

v 21. storočí, áno, cvičia v telocvični na to špeciálne určenej. To nie je vymoženosť, to je 

štandard. Toto sme dali a toto je verejný záujem a chceme, aby tie deti po skončení školy, 

zostali tam trénovať, aby sa hýbali. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Pán poslanec Špak. 

 

p. Špak, poslanec MZ: Faktická poznámka. Tu teraz neriešim Želiarsku. To určite nie. To už 

len kvôli tomu, že tam máme na pár rokov „zárvu“, ako sa povie, lebo však to je platené 

nie z našich peňazí, takže nemôžme to ani dať nikomu. Ja riešim celkovo systém ako taký 

pri týchto športoviskách a pri týchto objektoch, ale dobre, ďakujem veľmi pekne za slovo. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Pán poslanec Bačinský. 

 

p. Bačinský, poslanec MZ: Ďakujem pekne za slovo. Ja nadviažem na pána Horenského, ktorý 

rozprával o tom, že konkrétny klub sa dopytoval po možnostiach športovať a nebolo mu 

vyhovené. Ja som totiž dostal kópiu tej komunikácie a dovolím si prečítať len krátky 

odsek dvojvetový tej komunikácie. Bolo tam: Dobrý deň, telocvičňa na Želiarskej je  

v správe mesta, takže objednávky riešime my. No všetky voľné časy už zabrali florbalové 

a basketbalový klub. S úctivým pozdravom, meno zamestnanca, oddelenie športu 

a mládeže. Tento email bol poslaný 08.08. tzn., že pred 3 týždňami ste mali dohodnutých 

ľudí, ktorí tam pôjdu. Ale vy napriek tomu riešite tento návrh takto narýchlo, týždeň  

pred otvorením školských zariadení. Podporím to, v poriadku, ale ja dúfam, že tak, ako 

ste povedali pán primátor, že je to výpožička, že to vieme flexibilne nastavovať. Tak, ak 

príde teraz nejaký oficiálnejší, oficiálnejšia žiadosť o poskytnutie takejto výpožičky z inej 

strany, takže to dostaneme na zastupiteľstvo a že to potom zapracujeme reálne. Ďakujem. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Pán poslanec Horenský. 

 

p. Horenský, poslanec MZ: Ďakujem pekne. Chápem obsadenosti Železiarskej. Ja sa len chcem 

opýtať, ak by náhodou bola požiadavka zo strany florbalových klubov na jazdiareň a by 

boli voľné časy, bolo by možné ich využiť? Nakoľko sú tam ťahané florbalové čiary. 

Ďakujem pekne. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Vždy, keď je voľný čas, nie je dôvod niekomu nevyhovieť.  

My máme problém ten, že máme kapacity preplnené, že máme pretlak. Preto tá moja 

poznámka, že aj kraj by nám mohlo pomôcť. Nič zlé v tom nehľadajte. Nie nám, mestu  
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a tým klubom. Nie mne. Nehľadajte, prosím, za tým zle. Poďte, porozprávajte s kolegom, 

riešme to. Naozaj pomôžeme ďalším a ďalším, lebo tie kluby by mnohé, čo ja mám 

informáciu, že pán Švec vám to vie povedať, oni by vedeli svoje portfólio služieb v tých 

športových rozširovať a prijať viac detí, ale sú proste limitovaný tým priestorom. Proste 

sú tu ambície klubov sa rozrastať, len nie je kde. Preto sme vstúpili do programu Reštart 

športovej infraštruktúry, kde niekde im možno nedávame nové, ale opravujeme tie staré, 

aby proste sa mohlo. Rozbehli sme halu Šipoša, toto je nová hala na Železiarskej,  

aj Bernoláčka prešla nejakou opravou. Čiže postupne sa snažíme urobiť maximum, ale 

tých hál máme obmedzený počet. Čiže možnože ešte toto povysvetľujme a prosím, 

poďme ďalej. 

 

p. Švec, vedúci oddelenia športu a mládeže: No, aby som uviedol veci na pravú mieru, aj tieto 

materiály sa netvoria z večera do rána. Prešli nejakým kolečkom tuná na MMK,  

s právnym oddelením sme hľadali možnosti a riešenia. Ak ste pán poslanec Bačinský 

prečítali mail z 8. augusta, tak ja teraz neviem, že či sú to útoky na oddelenie športu alebo 

ako. Jednoducho kolega, ktorý má na starosti športovú infraštruktúru a vyťažovanie,  

v júni rozposlal všetkým športovým klubom, ktoré máme v portfóliu mesta, všetkým 

športovým klubom bola poslaná informácia, aby nám dali požiadavky na nový školský 

rok na obsadenosť jednotlivých hál, ktoré sú v našej správe. V júni. Postupne tak ako sme 

ich zbierali, vy všetci dobre viete, že na webe mesta Košice, na šport Košice, prenájom 

športovísk je kalendár obsadenosti športovísk, ktorý je v našej správe a Želiarska tam 

doteraz ešte nebola zaradená, pretože ešte nebola skolaudovaná. Odteraz tam bude 

zaradená aj Želiarska. V júni teda odišiel mail, kluby sa hlásili na jednotlivé voľné hodiny 

a 08.08. kolega veľmi správne odpísal, pretože nám už prišla požiadavka pred tým, my 

nikoho neuprednostňujeme, jednoducho prišla požiadavka, nasmerovali sme ich  

na športovú halu Slavomíra Šipoša, pretože tam sa aj doteraz viedol a vedie ešte stále 

tréningový proces florbalistov. Samozrejme môžme florbalistov presunúť aj do športovej 

haly Starú Jazdiareň, ale konzultovali sme si to z florbalovými klubmi, chceli by sme ju 

tak trochu uchovať, lebo ona nie je primárne stavaná na florbal, má zápasisko o veľkosti 

alebo teda ihrisko o veľkosti 40x20, ale takmer s nulovými výbehovými zónami. Čiže  

za prvé, je to nebezpečné. Po druhé, je tam drevená palubovka, ktorá nás stála skoro 

100 tis. Na športovej hale Šipošovej hale máme gerflor, ktorý je uspôsobený na hru 

s hokejkami. Takže po osobnej konzultácii sme tých florbalistov z  týchto praktických 

dôvodov smerovali na Šipošovú halu. V momente, keď sa prihlásilo aj Florko o to, že má 

záujem a že v rámci teda akadémie, taká bola, ak ma klame prezident zväzu, tak potom 

vás klamem aj ja, taká bola informácia od prezidenta zväzu, že v rámci akadémie majú 

dohodu, že tam budú môcť trénovať. Čiže sa presunuli s niektorými družstvami  

na novootvorenú Želiarsku, uvoľnili sa tým pádom nejaké časy na hádzanárskej hale 

Slavomíra Šipoša a tým pádom klub, ktorý sa dotazoval dňa 08.08. na Želiarsku, sme 

odporučili, aby si zabookovali časy na Šipošovej hale. A podľa mojich informácii sa tak 

aj udialo. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Pán poslanec Lörinc. 

 

p. Lörinc, poslanec MZ: Faktická poznámka. Ďakujem veľmi pekne. Reagujem na vás, pán 

primátor. Dovolím si poopraviť tie informácie, ktoré tu podávate. Napríklad počas 

prestavby Starej Jazdiarne kraj pomohol viacerým klubom napr. ANGELS basketbal, 

YOUNG ANGELS trénuje v Šaci. Pokiaľ viem, si to pochvaľujú a možno aj preto 

nežiadajú toľko časov v Košiciach, čiže ono sa to reálne deje. Aj pán Berinšter môže 

povedať, myslím, že RIM Basket aj ďalšie, na Ostrovského. Čiže športovým klubom kraj 
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aj pán Werich sa môže premisy, že rybárskej aj ďalší na Ostrovského klubom kraj ponúka 

haly. Nie je pravda to, čo tvrdíte, ale to vy opakovane tu zavádzate. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Mám informáciu od klubov, že majú niekoľko nevybavených 

žiadostí o osobitný zreteľ v kraji. Veľmi rád ich oslovím a vám ich pošlem osobne. To, 

že sme si vyšli v ústrety pánovi Jendrichovskému, keď sme potrebovali jazdiareň, tak je 

pravda, tak isto v Šaci myslím, že sa nasťahovali aj florbalisti, nie som si istý a postupne 

sa títo vracajú všetci späť. ale to nie je len o Šaci, ktorú kraj obetoval, ale sú tu aj ďalšie 

športové haly, ktoré kraj má a mohol by ich mestu, resp. klubom ponúknuť. Čiže máme 

ešte spolu rezervy. Neťahajme sa za slovíčka, lebo tie rezervy tu sú. To je celé. Čiže áno, 

mám informáciu od dvoch klubov, ja ich poprosím, aby mi, ak to je pravda, čo mi 

povedali, aby mi dali podklady a ja vám ich rád doručím. Či už vám alebo pánovi 

Horenskému, ktorý v kraji riadi oddelenie. Pán poslanec Matoušek. 

 

p. Matoušek, poslanec MZ: Faktická poznámka. Pán primátor, aj ja mám informácie od klubov, 

ktorým nebolo vyhovené s výpožičkou prenájmu, resp. bezodplatnej výpožičky. 

 

p. Polaček, primátor mesta: No, ja pošlem vám a vy pošlete mne.  

 

p. Matoušek, poslanec MZ: Faktická poznámka. Ja vám tiež pošlem a som zvedavý, ako to 

vyriešime. Dobre? 

 

p. Polaček, primátor mesta: Ďakujem pekne. Prosím, konajte. Nestojte v rade na otázky, ale 

konajte. Pán poslanec Lörinc. 

 

p. Lörinc, poslanec MZ: Faktická poznámka. YOUNG ANGELS bol v Šaci napriek vám, nie 

vďaka vám, lebo tak ste to prezentovali, ako keby ste to vy vyriešili. Nie je to pravda, to 

chcem dementovať a čo sa týka osobitného zreteľa. V kraji prebiehajú tak isto diskusie 

ako nastaviť rovný a transparentný systém a poviem, tak, že nie sme fanúšikom takých 

výpožičiek zadarmo, ani osobitného zreteľa za euro. Čiže momentálne sa diskutuje 

a možno aj pre to sú tie kluby a čakajú, ale kľudne nech prídu za mnou a budeme to riešiť.  

 

p. Polaček, primátor mesta: My sme fanúšikmi rýchlej pomoci a niekto špekuluje a nepomáha, 

len o tom rozpráva. A zistite si informácie o tej Šaci. Pán poslanec Berinšter, nech sa páči. 

 

p. Berinšter, poslanec MZ: Ďakujem. Teda, čo sa týka Šace, tam je pravda, že kraj vyšiel  

v ústrety YOUNG ANGELS, ale dá sa povedať, že oni odkedy tam išli, tak sa snažili 

každým možným spôsobom dostať naspäť do Košíc a preto aj troška som medioval 

dohodu na Starozagorskej, ktorej ak sa dostaneme, lebo tam v podstate má osobitný zreteľ 

jeden basketbalový klub a pustili časy a umožnili túto dohodu. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Hádzanársky. 

 

p. Berinšter, poslanec MZ: Na Starozagorskej, tak a tak isto aj to, že teraz schvaľujeme túto 

Želiarsku je tiež dôkaz toho, že sa chcú dostať do Košíc, lebo tá Šaca je troška od ruky. 

To športovisko je tam super a tak ako ho kraj zrekonštruovali je to fakt fajn, lebo tá hala 

bola presne na takéto užívanie stavaná. No ale ja mám informáciu, že tak ako sa chceli 

dostať a kopali, kde sa dalo, do Starej športovej haly, resp. do Starej Jazdiarne, tak teraz 

sa YOUNG ANGELS snaží dostať naspäť do Košíc. 
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p. Polaček, primátor mesta: Pán poslanec Karaffa. 

 

p. Karaffa, poslanec MZ: Faktická poznámka. A možno aj to je výsledkom tie rôzne mediálne 

tlaky a tlačovky spoločné, že tento materiál je tu dnes a možno aj preto si niekto potrebuje 

politicky prihriať polievku, že on to vybavil. A tam si už doplňte akékoľvek meno. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Ďakujem pekne. Poprosím návrhovú komisiu. Myslím, že máte 

jeden pôvodný návrh. Nech sa páči, prečítajte ho. 

 

p. Berberich, poslanec MZ a člen návrhovej komisie: Ďakujem pekne za slovo. Mestské 

zastupiteľstvo v Košiciach v zmysle príslušných právnych predpisov schvaľuje 

výpožičku telocvične pre účely športu v objekte ZŠ a MŠ Želiarska pre žiadateľa 

YOUNG ANGELS ACADEMY podľa predloženého návrhu. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Nech sa páči, hlasujte o pôvodnom návrhu. 

 

Hlasovanie č. 11 -  za: 33, proti: 0, zdržali sa: 2 

 

p. Polaček, primátor mesta: Bod č. 3 je schválený. 

- - - 

 

Bod č. 4 

Výpožička telocvične pri ZŠ Bernolákova 16 v Košiciach pre ZŠ Bernolákova 16, Košice 

 

p. Polaček, primátor mesta: Budeme pokračovať bodom č. 4, ktorým je Výpožička telocvične 

pri ZŠ Bernolákova 16 v Košiciach pre ZŠ Bernolákova 16, Košice. Opäť sa jedná tiež  

o zrekonštruované veci, tak nech sa páči, otváram rozpravu. Výborne, nikto sa nehlási, 

ďakujem pekne. Poprosím návrhovú komisiu o návrh na uznesenie. 

 

p. Zemková, poslankyňa MZ a členka návrhovej komisie: Mestské zastupiteľstvo v Košiciach 

podľa príslušných právnych predpisov schvaľuje výpožičku telocvične v objekte ZŠ 

Bernolákova 16 pre žiadateľa ZŠ Bernolákova 16 podľa predloženého návrhu. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Nech sa páči, hlasujeme o pôvodnom návrhu. Ďakujem pekne. 

 

Hlasovanie č. 12 -  za: 36, proti: 0, zdržalo sa: 0 

 

p. Polaček, primátor mesta: Ďakujem, návrh bol prijatý. 
- - - 

 

Bod č. 5 

Výpožička nafukovacej haly a atletického areálu pri ZŠ Nám. L. Novomeského 2 v 

Košiciach pre nájomcu ZŠ Nám. L. Novomeského 2, Košice 

 

p. Polaček, primátor mesta: Pod bodom č. 5 otváram bod Výpožička nafukovacej haly  

a atletického areálu pri ZŠ. Námestia Laca Novomeského pre nájomcu ZŠ Laca 

Novomeského. Nech sa páči, otváram rozpravu. Pán poslanec Karaffa, nech sa páči. 

 

p. Karaffa, poslanec MZ: Ja sa chcem len opýtať, lebo toto sú vlastne subjekty v zriaďovateľskej 

pôsobnosti mesta Košice, či toto je to systémové riešenie ako to budeme do budúcna riešiť 
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pri všetkých školách, lebo zase tá výpožička je nejakým spôsobom limitovaná, čiže ako 

ďalej? Alebo budeme čakať na zmenu právnej úpravy, ktoré nám to, lebo tej škole to  

do správy dať nechceme, bude to spravovať oddelenie športu a tým pádom tie školy budú 

pravidelne predlžované výpožičky, resp. ako to pôjde ďalej, akú máte predstavu? 

 

p. Polaček, primátor mesta: Ďakujem pekne. Ak sa do rozpravy nik nehlási, poprosím návrhovú 

komisiu o návrh na uznesenie. 

 

p. Berberich, poslanec MZ a člen návrhovej komisie: Mestské zastupiteľstvo v Košiciach  

v zmysle príslušných právnych predpisov schvaľuje výpožičku nehnuteľného majetku 

nafukovacej haly a atletického areálu pre žiadateľa ZŠ Námestie Laca Novomeského 2, 

Košice podľa predloženého návrhu.  

 

p. Polaček, primátor mesta: Ďakujem pekne. Nech sa páči, prosím, hlasujte. 

 

Hlasovanie č. 13 -  za: 36, proti: 0, zdržalo sa: 0 

 

p. Polaček, primátor mesta: Tento návrh prijatý bol, ďakujem pekne. 

- - - 

 

Bod č. 6 

Výpožička telocvične pri ZŠ s MŠ Želiarska 4 v Košiciach pre ZŠ s MŠ Želiarska 4, Košice 

 

p. Polaček, primátor mesta: Budeme pokračovať bodom č. 6, ktorým je Výpožička telocvične 

pri ZŠ a MŠ Želiarska 4 v Košiciach pre ZŠ s MŠ Želiarska 4. Obdobný prípad ako bol 

pred chvíľkou, ale aj predtým v bode 4, teda 5, pointou je ten istý problém, stále sa  

na veci nič nemení. Je to subjekt ako subjekt, či už športový klub so svojim IČO-m alebo 

ZŠ so svojim IČO-m. Je to stále o znaleckých posudkoch. Akonáhle tento problém 

preklenieme, pôjdeme do spolupráce zmluvného vzťahu, ktorý bude štandardizovaný ako 

sme zvyknutí. Nič viac sa k tomu nedá povedať. Nech sa páči, návrhová komisia, teda 

otváram rozpravu, prepáčte. Ak sa do rozpravy nik nehlási, poprosím návrhovú komisiu 

o návrh na uznesenie. 

 

p. Zemková, poslankyňa MZ a členka návrhovej komisie: Mestské zastupiteľstvo v Košiciach 

podľa príslušných právnych predpisov schvaľuje výpožičku telocvične v objekte ZŠ s MŠ 

Želiarska 4 žiadateľa ZŠ s MŠ Želiarska 4 podľa predloženého návrhu. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Nech sa páči, hlasujte. 

 

Hlasovanie č. 14 -  za: 36, proti: 0, zdržalo sa 0 

 

p. Polaček, primátor mesta: Návrh bol prijatý, ďakujem pekne. 
- - - 

 

Bod č. 7 

Výpožička športového areálu pri ZŠ Starozagorská 8 v Košiciach pre ZŠ  

Starozagorská 8, Košice 

 

p. Polaček, primátor mesta: Budeme pokračovať bodom č. 7, ktorým je Výpožička športového 

areálu pri ZŠ Starozagorská 8 v Košiciach pre ZŠ Starozagorská 8, Košice. Mnohí ste 
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zaznamenali nové športovisko, ktoré jej vynovené, naozaj nádherné, máme na to krásne 

referencie, naším cieľom, aby fungovalo aj pre školu, aj pre kluby a keď sa podarí všetok 

voľný čas zároveň venovať aj samotnému sídlisku. Verím, že to bude funkčné a budeme 

sa z toho spoločne tešiť. Rozprava je otvorená, nech sa páči. Ak sa do rozpravy nik nehlási, 

ďakujem, poprosím návrhovú komisiu o návrh na uznesenie. 

 

p. Berberich, poslanec MZ a člen návrhovej komisie: Mestské zastupiteľstvo v Košiciach 

v zmysle príslušných právnych predpisov schvaľuje výpožičku športového areálu  

pri ZŠ Starozagorská 8 pre žiadateľa ZŠ Starozagorská 8 podľa predloženého návrhu. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Nech sa páči, hlasujte. 

 

Hlasovanie č. 15 -  za: 35, proti: 0, zdržalo sa: 0 

 

p. Polaček, primátor mesta: Tento návrh prijatý bol, ďakujem. 

- - - 

 

Bod č. 8 

Výpožička telocvične v objekte ZŠ Starozagorská 8 v Košiciach pre YOUNG ANGELS 

ACADEMY, o.z. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Pod bodom č. 8 otváram bod Výpožička telocvične v objekte  

ZŠ Starozagorská 8 v Košiciach pre YOUNG ANGELS ACADEMY. Teda nie športový 

areál, v tomto prípade telocvičňa pri ZŠ pre basketbalistov. Myslím, že nie je čo k tomu. 

Otváram rozpravu. Nech sa páči, uzatváram, prosím návrhovú komisiu o návrh  

na uznesenie. 

 

p. Zemková, poslankyňa MZ a členka návrhovej komisie: Mestské zastupiteľstvo v Košiciach 

podľa príslušných právnych predpisov schvaľuje výpožičku telocvične v objekte ZŠ 

Starozagorská 8 pre YOUNG ANGELS ACADEMY, o.z. podľa predloženého návrhu. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Ďakujem pekne, nech sa páči, hlasujte. 

 

Hlasovanie č. 16 -  za: 31, proti: 0, zdržali sa: 3 

 

p. Polaček, primátor mesta: Tento návrh prijatý bol. 
- - - 

 

Bod č. 9 

Výpožička dvoch telocviční s príslušenstvom v objekte bývalej ZŠ Juhoslovanská 2 Košice 

pre Mestský klub vzpierania a silových športov Košice 

 

p. Polaček, primátor mesta: Budeme pokračovať bodom č. 9, ktorým je Výpožička dvoch 

telocviční s príslušenstvom v objekte bývalej ZŠ Juhoslovanská 2, Košice pre Mestský 

klub vzpierania a silových športov Košice. Nech sa páči, otváram rozpravu. Uzatváram  

a poprosím návrhovú komisiu. 

 

p. Zemková, poslankyňa MZ a členka návrhovej komisie: Mestské zastupiteľstvo v Košiciach 

podľa príslušných právnych predpisov schvaľuje výpožičku dvoch telocviční a ich 

príslušenstva v objekte bývalej ZŠ Juhoslovanská 2 v Košiciach pre Mestský klub 
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vzpierania a silových športov podľa predloženého návrhu. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Ďakujem pekne. Hlasujte. 

 

Hlasovanie č. 17 -  za: 33, proti: 0, zdržali sa: 2 

 

p. Polaček, primátor mesta: Tento návrh bol prijatý, ďakujem pekne. 

- - - 

 

Bod č. 10 

Výpožička pozemkov v areáli bývalej ZŠ Galaktická 9 v Košiciach pre MILEN, s.r.o. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Bola tu námietka niektorých z vás, že tu nie sú predsedovia klubov. 

Je tu v tomto prípade aj pán predseda Mutafov, vítam ho. Čiže ak niekto tvrdil, že 

nechodia a nemajú záujem títo predsedovia, nie je to pravda, sú tu viacerí. Budeme 

pokračovať bodom č. 10 Výpožička pozemkov v areáli bývalej ZS Galaktická 9  

v Košiciach pre MILEN, s.r.o. Nech sa páči, otváram rozpravu. Nech sa páči pani 

poslankyňa Kovačevičová. 

 

p. Kovačevičová, poslankyňa MZ: Ďakujem za slovo. Aby som sa neopakovala, predsa to ešte 

raz spomeniem, čiže vysvetľovala som určité udalosti v predchádzajúcom bode  

na začiatku, že jedná sa o pozemok, ktorý bol voľne dostupný, mesto ponúklo v podstate 

do prenájmu pred 15. rokmi. Môj manžel sa o to uchádzal, vybudoval na týchto plochách 

bez jediného vkladu mesta, bez nároku na uplatnenie akejkoľvek výdavkov, veľký 

športový areál s rôznymi druhmi vlastne ihrísk, ktoré sú v podstate na organizovanie 

športovej činnosti detí a mládeže. Po pár rokoch v podstate tým, že to vybudoval, postavil, 

sa uchádzal o osobitý zreteľ. Tento osobitný zreteľ bol schválený a jej vlastne tých  

15 rokov činnosti, ktorá vlastne sa tam realizuje je len zárukou kvality toho, čo športový 

klub zabezpečuje športový klub Galaktik, ktorého štatutárom je Michal Kovačevič, je to 

môj syn, ktorý po nebohom manželovi vlastne prevzal všetky tieto aktivity a aj túto 

spoločnosť, ktorá v podstate zabezpečuje túto činnosť, je štatutárom a je zároveň aj 

štatutárom občianskeho združenia ŠK Galaktik. Čiže som v tom konflikte záujmov  

a chcem kolegovia povedať, naozaj mňa veľmi mrzí táto diskusia, pretože používajme 

rovnaký meter na všetkých. Nieže naši ľudia, sa skloňuje, že teda niekomu sa nepáči, že 

niekto má niečo za jedno euro, ale kolegovia poslanci z Košického klubu, pozrite  

sa do svojich radov. Máte tam kolegu, ktorý robí tiež športovú činnosť alebo zabezpečuje 

futbalový klub Benecol a taktiež má za 1 EUR-o pozemok, na ktorom realizuje na dobu 

určitú, na preinvestovanie finančných prostriedkov. Ani nie to tak dávno, keď sme to 

schvaľovali tu v MZ a myslím si, že nebola žiadna vášnivá diskusia a všetci to podporili, 

pretože robia naozaj záslužnú prácu a zaslúžia si to. Robia výchovnovzdelávací proces  

na športovisku, čiže a takýchto subjektov, toto nie je žiadna novinka, tu v meste máme 

XY, ktorí postavali možno nejaký objekt, športovisko, halu a majú prenajatý pozemok  

za osobitý zreteľ. Čiže len toľko. S tými znalcami je to pravda, oslovovali sme viacerých 

znalcov a verím, že tieto procesy sa podarí potom naštartovať a spracovať znalecký 

posudok, pretože pre každý subjekt je lepšie mať osobitný určite zreteľ a tu určitú právnu 

tú istotu. Takže len toľko k tomu. Ďakujem pekne. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Ďakujem pekne. Ja si myslím, že prácu Galaktiku poznáme všetci. 

Je naozaj výnimočná v rámci futbalu. Pán poslanec Lörinc. 
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p. Lörinc, poslanec MZ: Faktická poznámka. Ďakujem veľmi pekne. Vidím pani starostka, že 

si pekne s pánom primátorom hrkútate nielen politicky, ale už aj takto. Nechcel som sa  

k tejto téme vyjadrovať z úcty k vám, ale poviem to tak. Že ja som za rovnosť a to celý 

čas presadzujem a som za to, aby Galaktik mal také isté podmienky ako má Benecol.  

Pre mňa dieťa Košičan z Benecolu je také isté dieťa ako Košičan Galaktiku. Ale vy 

zavádzate v tom, že vy nemáte také isté podmienky. Benecol dostal pred 2. rokmi nájom 

na 10 rokov z dôvodu osobitého zreteľa s tým, že každý rok má povinnosť investovať  

v kapitálových výdavkoch 1/10 tejto sumy. Vám dávame teraz bianko šek. Na rok  

v podstate len náklady, žiadny nájom. Čiže prosím, ja budem za to a to sme ešte predtým, 

pán Švec to dosvedčí, sme hovorili, že podľa Benecolu všetky futbalové kluby dostanú 

rovnakú zmluvu, lebo nastavujeme nové pravidlá. Ubehli 2,5 roka, nové pravidlá tu nie 

sú, ideme cez výpožičky, krivíme systém a niektorým ľuďom dávame výpožičky, 

niektorým dávame nájmy a niektorým dávame nájmy aj s povinnosť investovania. A to 

je to, čo namietam. Nenamietam šport, nenamietam deti, namietam nerovnosť, ktorú 

vytvárame. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Vy vidíte nerovnosti a my stále vidíme deti, športovcov, trénerov 

a kluby. Ja vidím Lokomotívu pána Zvaru, ja vidím FC Košice pána Trnku, ja vidím 

Galaktik, ja vidím aj Benecol. A keď sa Benecol predložil, nikto o tom nefilozofoval. Ani 

minútu som neváhal, aj keď ma napadlo, že ako vnímať tento konflikt a som si povedal, 

načo do toho zasahovať, chceme predsa pomáhať a jednoducho som išiel ďalej. Takže 

o čom, prečo sa musíme donekonečna vadiť. Chceme sa vadiť a chceme poukazovať  

na drobné chyby, lebo nevidíme tie veľké veci. Pán poslanec Babušík, nech sa páči. 

Nebolo to nič proti vám, pardon. 

 

p. Babušík, poslanec MZ: Faktická poznámka. Ďakujem, len sa musím vyjadriť a nie som 

štatutárny zástupca Benecolu, je to môj otec. Otca nepopriem. Pôsobil som tam ako 

manažér klubu. Akonáhle som nastúpil do verejnej funkcie, teda na pozíciu starostu, tak 

túto pozíciu nevykonávam. Čiže rád by som len upozornil na to, že keď ma spájate 

s klubom, áno, je to môj otec, rodinné vzťahy nepopriem, ale nevykonávam žiadnu 

činnosť v rámci klubu. Ďakujem pekne. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Nech sa páči pani starostka, reagujte. 

 

p. Kovačevičová, poslankyňa MZ: Faktická poznámka. Ja som tiež spomenula svojho syna, 

ktorý sa tomu aktívne venuje, je to mladý človek, ktorý v 21. rokoch jednoducho musel 

sa čeliť ťažkým životným situáciám a pán poslanec Lörinc, môj manžel investoval veľké 

finančné prostriedky práve do vybudovania a na základe toho získal osobitý zreteľ, 

pretože preukázal a musel preukázať finančné prostriedky do vybudovania športovísk, 

ktoré sú na týchto plochách, nešli z verejných zdrojov, máme tu podanú žiadosť, má syn 

podanú žiadosť na osobitý zreteľ a opäť v podstate je tam požiadavka a vlastne bude 

musieť byť splnená aj  určitá povinnosť preinvestovania na kapitálové výdavky, pretože, 

áno, je tam chce do budúcna zveľaďovať toto športovisko, uchádzať sa teda o nejaké 

finančné prostriedky na vybudovanie ďalších kapacít a vlastne zveľadenia tohto 

športového areálu. Čiže finančné prostriedky tam boli preinvestované. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Ďakujem. Pán poslanec Lörinc. 

 

p. Lörinc, poslanec MZ: Faktická poznámka. Opäť zopakujem, lebo asi proste raz, že 100-krát 

opakovaná lož sa stane pravdou. Ja som strávil v košických telocvičniach dvojfázovo  
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10 tréningov do týždňa 14 rokov svojho života. Neviem, či niekto to tu s poslancov toľko 

prešportoval v Košiciach, ako ja. Som 9-násobný majster Slovenska napríklad. Čiže keď 

sa tu bavíme o deťoch, vidím, že pán Géci hovorí, čiže asi do toho trošku vidím. A ja som 

jedine za to, aby napr. všetky futbalové kluby pri obdobných prípadoch mali rovnakú 

zmluvu. Ak som za to zlý a mne je jedno, či to bude Kovačevičová, Babušík, Slivenská, 

Karabin, Lörinc, ak som za to zlý, fajn, beriem, ja len chcem rovnaký prístup  

pri obdobných podmienkach. Ak máme 3 polo-amatérske futbalové kluby alebo máme  

4 FC-čka, nech majú rovnakú zmluvu. A tu sa to prosím nedeje. A aj tu kritizujem len ten 

nerovný prístup. Ak to niekomu vadí, ja sa ospravedlňujem. Nie je to niekto proti deťom 

a nie je to proti športu. Len si uvedomte, že čím viacej zliav dáme klubom, ktoré si to 

vyberú od rodičov tak či tak, tak tým viacej peňazí nám chýba v rozpočte. A práve tí 

poslanci, ktorí najviac hovorili, že krachujeme pred polrokom, tak teraz rozdávajú ako 

keby rozdávali zo svojho. Čiže proste nie je udržateľný model, že budeme rozdávať 

každému všetko zadarmo... 

 

p. Polaček, primátor mesta: Ďakujem pekne pán poslanec. 

 

p. Lörinc, poslanec MZ: Faktická poznámka. ...a zároveň plakať, že nemáme peniaze. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Viete pán poslanec, veľkosť toho politika je aj v tom, že nie  

na všetko vždy je rovnaký meter. Váš kolega použil slovo, že treba donútiť. To je to, čo 

som spomínal, tá mocenskosť. Veľkosť politika je v tom, že vidí kontinuitu, že 

jednoducho prepája veci aj tie, pri ktorých nebol, lebo ja som nebol pri mnohých veciach, 

ako sa história mesta rieši, ale jednoducho si nechám vysvetliť, poviem okej, jednoducho 

keď treba zachovať kontinuitu a treba vidieť niektoré veci, tak ich treba vidieť a môžem 

sa aj hnevať, aj môžem mať názor nejaký vlastný, ale jednoducho tá kontinuita a pomôcť 

je vždy prvoradá. Takže prosím, nebuďme mocenský a nedonucujme len preto, lebo 

chceme donucovať. musíme vždy na každý prípad a preto sa to volá aj osobitný zreteľ,  

o ktorom sa bude následne rozprávať, k tomu prídeme za nejaké obdobie, sa to volá 

osobitný zreteľ, lebo vždy musíme vnímať všetky i vady, chyby, ale aj tie pekné veci  

a tie máme nejakým spôsobom ohodnotiť. Pán poslanec Babušík. 

 

p. Babušík, poslanec MZ: Faktická poznámka. Ďakujem pán primátor. Ja som chcel ešte  

na doplnenie, že v čase schvaľovania osobitného zreteľa, ako to bolo spomenuté,  

pre futbalovú akadémiu Benecol som nebol ani poslancom mesta a ani starostom MČ  

a zároveň si dovolím potvrdiť, že áno, na začiatku, keď sa táto zmluva a bol som v pozícii 

manažéra klubu a schvaľovala, boli sme v kontakte s MMK, oddelením v tom čase 

myslím, že ešte bolo školstva a šport spolu a vlastne sa rozprávalo o tom, že je to prvý 

klub, ktorý takýmto spôsobom ide predlžovať zmluvu na ďalšie obdobie a teda nastavali 

sa nejakým spôsobom tie podmienky, viem, že aj pán Macko do toho vstúpil, kde sme si 

presne povedali, že bude to taká prvá zmluva, kde tých 10 % z komerčného nájomného 

bude opätovne preinvestovaná v prvej polovici zmluvného vzťahu, teda v prvých  

5. rokoch späť do mestského majetku. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Ďakujem pekne. Pán poslanec, nemusíte sa vyviňovať. Nie je na to 

dôvod, je v poriadku. Nech sa páči pán poslanec Matoušek. 

 

p. Matoušek, poslanec MZ: Faktická poznámka. Ďakujem pán primátor. Ja si dovolím reagovať 

na vás. Vy rád prekrúcate slová. Dneska rád používate slovíčko zlý, horší, ale keď sa 

pozriem 2 roky dozadu, tak ja vidím asi to zlo, ktoré vychádza stamaď, z toho predného 
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stola, keďže to zastupiteľstvo sa nevie tu dohodnúť 2 roky a všetky zastupiteľstva trvajú 

v priemere od 4 do 12 hod. Asi je problém niekde hore. Vy ste sa nad tým nezamyslel 

trošku? Že problém je niekde po vás? Keď 41 ľudí sa dokáže zhodnúť a vy sa nedokážete 

zhodnúť sám so sebou. Prepáčte mi, ale nemám inakších slov. Rád prekrúcať slová a rád 

svoju pravdu obraciate vo svoj prospech aj keď je nepravdou. A jak sa hovorí, 7-krát 

povedaná lož sa stáva pravdou a vy to veľmi dobre viete a preto veľakrát zavádzate. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Pán poslanec máte pravdu. Problém je tam hore medzi vašimi 

radmi, lebo dnes ste nikde neposunuli debatu. A keď hľadíte vo mne vinníka, vysvetlite 

mi ako je možné, že ešte aj vy ste v mnohých prípadoch stlačili zelené, ako je možné, že 

na konci dňa si rozumieme. Takže kto tu politikárči a kto kecá? Prestaňte prekrúcať, 

prestaňte to robiť. Poďme pracovať. Ja vás vyzývam. Ale vy sa vyhýbate, keď ma vidíte, 

vy radšej prejdete na druhú stranu chodníka, lebo sa nechcete stretnúť, nechcete pracovať. 

Ja som pripravený s každým a mám mnohé nezhody, ktoré proste vychádzajú z nejakého 

vnútra a každý vidíme veci inak, ale vždy nejakým spôsobom tie kompromisy, však  

o tom je poslanecký zbor, máme hľadať. Takže možno máte pocit, ale ja mám pocit, že 

vždy hľadáme riešenia a aj dnešné zastupiteľstvo ukazuje, že sme tie riešenia našli. Takže 

pozerajme na fakty a nekecajme. Prosím, nerobte zlo. Vy potrebujete sa predvádzať  

a naozaj nudí toto všetkých. Nerobme politiku, dneska to nemalo byť o tom. Pán poslanec 

Matoušek. 

 

p. Matoušek, poslanec MZ: Faktická poznámka. Ďakujem veľmi pekne za váš herecký výkon, 

ktorý ste práve podali, ale ja si myslím si, že sa vám nevyhýbam, opačne by som povedal, 

vy sa vyhýbate mne, keď ma zbadáte, ale je to váš pohľad a ja mám školu protokolu, 

bohužiaľ, asi vás trošku ja budem musieť preškoliť, pri podávaní ruky a pri ostatných 

veciach, ani na finančnej komisie neprídete za mnou, aby ste mi ruku podal. Tak neviem, 

kto sa komu vyhýba. Prepáčte, ale myslím si, že obraz si tvoríte sám o sebe. Častokrát sa 

to prejavilo aj na verejných akciách, keď vás ľudia nejakým spôsobom ukázali, čo si o vás 

myslia. Ďakujem pekne. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Ste riadne zabil teraz, naozaj. Pani poslankyňa Gurbáľová, nech sa 

páči. 

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Ďakujem pekne za slovo. Ja som si dovolila využiť 

túto príležitosť v tejto diskusii v tomto bode, pretože je to 10. bod, ktorý ako posledný 

hovorí o nejakej výpožičke alebo o materiáloch tohto charakteru a v tomto rokovaní 

nemáme bod Rôzne, takže využijem túto diskusiu na to, aby som sa poďakovala 

poslancom za podporou uznesení, ktoré predložilo vedenie mesta, vďaka ktorým sa 

skutočne naše žiačky a žiaci košických ZŠ budú mať lepšie, pretože sme sa postarali  

o ich zmysluplné trávenie voľného času. Chcem povedať, že špeciálne poďakovanie patrí 

k tým poslancom, ktorí nepotrebujú klásť prekážky a všetko negovať a torpédovať všetko, 

čo je z dielne vedenia mesta. Nebyť týchto poznámok všetkých, ktoré tu dnes odzneli, 

presne takých, tak sme už mohli byť mohli mať ukončené toto rokovanie a mohli venovať 

ďalším aktivitám. Tak ja len, že vďaka takýmto poslancom, ktorí hľadajú cestu  

k zjednoteniu, ktorí hľadajú riešenia, ktorí sa vedia spojiť pre dobre ciele, vďaka takýmto 

poslancom sme boli úspešní aj pri iných projektoch, či už pri rekonštrukciách ZŠ, MŠ, 

ktoré sa nám podarili počas tohto leta uskutočniť, či pri rekonštrukcii Slaneckej, či  

pri rekonštrukcii Verejného cintorína, či pri, ja neviem, rekonštrukcii mestskej plavárne, 

čo verím, že sa nám podarí premeniť na jedno moderné športovisko národného významu. 

Dovolila som si takto vstúpiť do tejto diskusie, lebo nebude príležitosť, tak všetkým 



51 

poslancom, ktorí prikladajú ruku k dielu, teda k spolupráci, naozaj za seba osobne 

úprimne ďakujem. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Ďakujem pekne. Pán poslanec Karaffa. Skúsme to nenegovať, 

prosím. 

 

p. Karaffa, poslanec MZ: Faktická poznámka. Ja žasnem, ako posunúť všetkých tých, ktorí 

hovoria o nejakých konkrétnych výhradách a majú konkrétne argumenty a dať ich  

do skupiny, že sú nekonštruktívni? Tak ako prepáčte, ale načo potom sú tie komisie?  

Tak treba zrušiť tú majetkovú komisiu, keď tam nechcete dávať veci, nech o tom 

rozhoduje primátor, nech o určitých veciach rozhodne zastupiteľstvo. Vy tie pravidlá 

dodržiavate selektívne a prepáčte pán primátor a nie, to si nechám na ďalší príspevok a je 

my, my sme aj spolu kandidovali pani námestníčka a je mi o ľúto, že keď vidím, čo sa 

deje v Bratislave, že tá skupina ľudí, s ktorou by sme názorovo mali byť rovnako, tie 

pravidlá selektívne uplatňuje podľa toho, ako im to vyhovuje, ako to nevyhovuje a potom 

tých druhých, ktorí si dovolia povedať, že teda pozor súhlasíme, lebo sú tu nejaké 

pravidlá, tak hádžete do nejakého vreca a označujete za tých zlých. Z toho mi je smutno. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Pán poslanec, vyčerpali ste svoju faktickú a teraz bude diskusia a ja 

rozmýšľam, že možno by tu toľko debaty nebolo, keby sme mali na majetkovej komisii 

iného predsedu. Boli by veci prerokované a nemuseli sme o tom kecať. Poďte ďalej. Nech 

sa páči. 

 

p. Karaffa, poslanec MZ: Ja viem presne, kam smerujete, už máte adeptku pán primátor.  

Už niekoľkokrát som to povedal, tú informáciu sme ani nemali. Zámerne sa ku nám 

nedostala, preto tá komisia nezasadala a vy ste to urobili zámerne tak, ako zámerne  

a zákerne robíte viacero vecí. Moralizovali ste tu o nejakej kontinuite, keď hovoril pán 

poslanec Lörinc, ale veď vy ste mali predvolebné heslo, že pravidlá majú platiť  

pre všetkých rovnako a nedodržiavate to. Čo sa týka tohto konkrétneho materiálu, ja mám 

niekoľko otázok a predpokladám, že ani nedostanem na nich odpoveď, ale položím ich, 

aby boli na zázname. Chcem sa opýtať, akým spôsobom funguje spoločnosť v MILEN, 

s.r.o., pretože zmluva ten osobitný zreteľ bola uzatvorená na 10 rokov do 1. júna 2022  

a máme vlastne koniec augusta 2024. Čiže, akým spôsobom, v akom režime ide teraz. 

Nedozvedel som sa to zatiaľ, ani z materiálu. Zároveň sa chcem opýtať, kto nejakým 

spôsobom kontroloval, lebo ani to sa neuvádza v materiáli, či bola splnená tá investícia, 

o ktorej sa píše, v akej výške a čo všetko sa urobilo a potom ešte mám jednu otázku a to 

je, či spoločnosť MILEN, s.r.o., respektíve nejaký iný subjekt na tom predmete výpožičky 

alebo nájmu predtým, vykonáva aktuálne podnikateľskú činnosť. Konkrétne otázky. 

Dúfam, že dostanem odpoveď. Ďakujem. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Ešte s faktickou pán námestník. 

 

p. Gibóda, námestník primátora mesta: Faktická poznámka. Ďakujem pekne. Ja si dovolím  

na kolegu pána poslanca a ešte raz by som mu adresoval výzvu, lebo ja som bol tiež ten, 

ktorému pred určitým časom ušlo nepekné slovo na kolegu v tomto zastupiteľstve  

a myslím si, že je chlapské povedať to, že ma to mrzí, keď tu, kde máme dávať príklad 

obyvateľom mesta ako sa slušne správať a rozprávať, tak ako povedať, že ma mrzí, že 

človek použil takýto výraz, čiže ja by som poprosil kolegu, aby ešte využil tie príležitosti, 

ktoré má, aby za tento hanlivý výraz sa ospravedlnil. Nevravím, že má meniť názor  

na osobu, na ktorú ho použil, iba hovorím, že by sa mal ospravedlniť za slovo, ktoré 
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použil. Pán poslanec, pán poslanec, 05.08. dostali všetci poslanci mesta informáciu o tom, 

aký je časový plán zasadnutí MR aj zastupiteľstva. Myslím si, že každý predseda komisie 

sa na základe toho mohol zariadiť a rovnako aj predseda majetkovej komisie. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Pani poslankyňa Kovačevičová, asi chcete niektoré otázky 

zodpovedať. Nech sa páči. Keby vám nestačil čas, tak ešte... 

 

p. Kovačevičová, poslankyňa MZ: Faktická poznámka. Myslím si, že bude stačiť a vypočuli 

sme, niekomu je tu smutno, treba tu zvracať a v podstate ja som v nemom úžase aké 

veľakrát invektívy tu padajú na rôzne adresy štatutárom mesta. Slušnosť, úcta, mali by 

byť elementárne vlastnosti nás volených funkcionárov, ktorým obyvatelia tohto mesta 

dali. Ja naozaj, ja som v nemom úžase, pretože tá slušnosť tu už dlhodobo v tomto MZ 

chýba. Dominik, si pozvaný, kedykoľvek, nepreukázal si ani raz, si predseda majetkovej 

komisie, príď do toho športového areálu Galaktik na stretnutie, príď pozrieť, však ten 

nájom bol dlhodobý, prebiehalo dedičské konanie po mojom nebohom manželovi a tie 

procesy bohužiaľ trvali, keďže veľmi veľa ľudí v danom čase zomrelo na ťažký COVID. 

Môj manžel musel všetky výdavky ešte predchádzajúcich období a preukázať, však tak 

tam bola a ja naozaj na ďalšie zastupiteľstvo, keď bude sa prejednávať osobitý zreteľ, 

pretože primárne o toto máme záujem a ja som vďačná pánu Lörincovi, keď povedal, aby 

tie podmienky boli naozaj v rámci futbalu pre všetkých rovnaké, tak ja budem vďačná, 

keď alebo môj syn bude vďačný, keď dostane takú istú zmluvu ako má Benecol.  

Čiže pripravím prezentáciu pre toho, kto nedvihne zadok a bude mať nejaké pochybnosti.  

Príď na tvár miesta, príď sa pozrieť, si srdečne pozvaný, bez nejakých invektív, aby videl, 

viem tie desiatky linkov poposielať, činnosti to, čo bolo v športovom areáli zrealizované. 

Čiže ani to nebol športový areál, pretože on sa stal športovým areálom jeho vybudovaním, 

čiže tým, že sa tam vložili finančné prostriedky, vybavili sa zariadenia vlastne, 

sprocesovalo sa športovisko. Si pozvaný, takže ešte raz. 

 

p. Polaček, primátor mesta: A možno dodávam tým, že táto zmluva bude na 1 rok maximálne, 

tak jednoducho pri prejednávaní už ďalších faktorov, jednoducho bude priestor 

v komisiách, v MR dať len tu všetky doplňujúce otázky. Čím skôr tieto otázky budeme 

poznať, úplne transparentnejšie ich pripravíme, aby boli všetci spokojní. Nech sa páči pán 

poslanec Karaffa váš druhý príspevok. 

 

p. Karaffa, poslanec MZ: Môžem dostať odpovede na tie konkrétne otázky, ktoré som položil, 

lebo ja som ich nedostal. Boli konkrétne. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Ďakujem pekne, vaše otázky podľa mňa boli zodpovedané. 

Poprosím návrhovú komisiu, ak sa nik nehlási do rozpravy, aby po uzavretí rozpravy teda, 

aby prečítali návrh na uznesenie. Nech sa páči. 

 

p. Zemková, poslankyňa MZ a členka návrhovej komisie: Mestské zastupiteľstvo v Košiciach 

podľa príslušných právnych predpisov schvaľuje výpožičku pozemkov v areáli bývalej 

ZŠ Galaktická 9, Košice podľa predloženého návrhu za účelom podpory športových 

aktivít detí, mládeže, organizácia tréningového procesu a súťažných zápasov klubu  

pre MILEN, s.r.o. podľa predloženého návrhu. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Nech sa páči, hlasujte o pôvodnom návrhu. 

 

Hlasovanie č. 18 -  za: 30, proti: 1, zdržali sa: 2 
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p. Polaček, primátor mesta: Tento návrh prijatý bol, ďakujem veľmi pekne. Pán poslanec 

neodchádzajte, teraz prídu tie najkrajšie časti bodov, pán poslanec Karaffa. Ďakujem 

pekne. Bod č. 10 sme uzavreli. 

- - - 

 

Bod č. 11 

Návrh na prerozdelenie dotácií na šport v roku 2024 

 

p. Polaček, primátor mesta: Budeme pokračovať v bode č. 11, ktorým je Návrh na prerozdelenie 

dotácií na šport v roku 2024. Materiál prešiel športovou komisiou. Naším cieľom bolo 

využiť to, že ak teda sa stretávame častejšie, každé 2 mesiace, aby naozaj sme športovým 

klubom vedeli pred 1. septembrom oznámiť, ak teda schválime tento materiál, s akou 

sumou môžu rátať. Chcem sa vyvarovať tomu, čo sa nám stalo minulý rok, kedy vlastne 

na konci roka to bolo spôsobu financií neisté, tu dnes môžeme garantovať, že tieto 

prostriedky sú vyčlenené a teda po schválení budeme čo najrýchlejšie procesovať 

zmluvné vzťahy, aby sme mohli pomôcť všetkým klubom. Pripomínam, že naposledy 

minulý rok naozaj v závere roka sme si tieto povinnosti splnili, mnohých sme potešili, 

boli naozaj nervózni a už nás prosili, aby sme to vyriešili s tým, že mnohí povedali, čo 

nám dáte v roku 2023, tak hoc by ste nám nedali rok 2025, budeme vedieť plánovať 

a vtedy sme, 2024. A vtedy sme si uvedomili, že to plánovanie je aj pri športových klubov 

veľmi dôležité a keď chceme začať a v kluboch to vždy začína školským rokom, to je ten 

zlom, kedy jednoducho treba vedieť ako si nastaviť procesy. Tak verím, že sa nám to 

spoločne podarí či už v kolektívnych športoch alebo v individuálnych. Ak sú nejaké 

otázky, nech sa páči. Ak sa do rozpravy nik nehlási, ďakujem veľmi pekne, uzatváram 

rozpravu a poprosím návrhovú komisiu o návrh na uznesenie v rámci pôvodného 

materiálu. 

 

p. Berberich, poslanec MZ a člen návrhovej komisie: Mestské zastupiteľstvo v Košiciach 

v zmysle príslušných právnych predpisov schvaľuje v zmysle uznesenia Mestského 

zastupiteľstva v Košiciach č. 448 zo dňa 30.05.2024 rozdelenie dotácií v roku 2024  

na šport pre kolektívne športy v celkovej sume 115 000,- EUR, individuálne športy 

v celkovej sume 125 000,- EUR a pre podporu mládežníckeho futbalu v celkovej sume 

120 000,- EUR podľa predloženého návrhu. 

 

p. Polaček, primátor mesta:  Ďakujem pekne, nech sa páči, prosím, hlasujte. 

 

Hlasovanie č. 19 -  za: 35, proti: 0, zdržalo sa: 0 

 

p. Polaček, primátor mesta: Tento návrh prijatý bol, ďakujem pekne. 
- - - 

 

Bod č. 12 

Grantový program na rok 2024 - schválenie dotácií úspešným žiadateľom grantovej výzvy 

 

p. Polaček, primátor mesta: Budeme pokračovať bodom č. 12, ktorým je Grantový program  

na rok 2024 - schválenie dotácií úspešným žiadateľom grantovej výzvy. Pán námestník, 

neviem či chce pár informácii dať. Ak nie, otváram rozpravu. Pán poslanec Schwarcz. 

 

p. Schwarcz, poslanec MZ: Ďakujem veľmi pekne za slovo. Ja by som chcel dve pochvaly  

a poďakovania k tomuto materiálu. Ďakujem predkladateľovi za to, že materiál obsahuje 



54 

anotácie projektov a ďakujem komisii za, podľa môjho subjektívneho názoru, dobrú 

prácu, keďže jednak pracovali v časovej tiesni a musím povedať, že ja v tej kultúre 

pôsobím, aj sám organizujem podujatia a už dávno som nebol takto na 100 % stotožnený 

s vybranými projektami, takže ďakujem pekne a úspešným žiadateľom držím palce. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Ďakujem. Ak sa do rozpravy sa nehlási, uzatváram rozpravu. 

Poprosím návrhovú komisiu o návrh na uznesenie. 

 

p. Zemková, poslankyňa MZ a členka návrhovej komisie: Mestské zastupiteľstvo v Košiciach 

podľa príslušných právnych predpisov schvaľuje rozdelenie finančných prostriedkov  

vo výške 116 000,- EUR na Grantový program pre žiadateľov uvedených v tabuľkovom 

prehľade, ktoré boli finančné prostriedky schválené uznesením Mestského zastupiteľstva 

č. 448 zo dňa 30.05.2024 Programového rozpočtu mesta Košice pre rok 2024  

v Programe 2 - Mesto kultúry a športu podľa predloženého návrhu. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Ak dovolíte pred hlasovaním, pani námestníčka, ja som s nimi 

rozprával skôr, i pán poslanec Berberich, by chceli ohlásiť konflikt záujmov. Vyriešia to 

asi tým, že nebudú hlasovať, lebo to neurobili v čase rozpravy. Nech sa páči. Bol 

vyrieknutý  návrh, hlasujme. 

 

Hlasovanie č. 20 -  za: 33, proti: 0, zdržalo sa: 0 

 

p. Polaček, primátor mesta: Tento návrh prijatý bol. Ďakujem pekne. 

- - - 

 

Bod č. 13 

Poskytnutie dotácie podľa VZN č. 190 OZ Malá farma Košice, OZ Únia vzájomnej 

pomoci ľudí a psov a OZ Srdce pre mačky 

 

p. Polaček, primátor mesta: Budeme pokračovať bodom č. 13, ktorým je Poskytnutie dotácie 

podľa VZN č. 190 pre OZ Malá farma Košice, OZ Únia vzájomnej pomoci ľudí a psov  

a OZ Srdce pre mačky. Všetky 3 združenia poznáte. Tieto združenia spoločne si sadli, 

spoločne sa dohodli ako chcú dohodnutú sumu, ktorú sme v rozpočte vyčlenili v hodnote 

50 tis. si navzájom rozdeliť, čiže je to po spoločnej dohode týchto občianskych združení. 

Občianske združenia Malá farma, Únia vzájomnej pomoci a Občianske združenie Srdce 

pre mačky. Nech sa páči, otváram rozpravu. Uzatváram rozpravu a poprosím návrhovú 

komisiu o návrh na uznesenie. 

 

p. Berberich, poslanec MZ a člen návrhovej komisie: Mestské zastupiteľstvo v Košiciach  

v zmysle príslušných právnych predpisov schvaľuje poskytnutie dotácie podľa všeobecne 

záväzného nariadenia č. 190 o poskytovaní dotácií z rozpočtu mesta Košíc občianskym 

združeniam Malá farma Košice, Únia vzájomnej pomoci ľudí a psov, Srdce pre mačky 

podľa predloženého návrhu. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Nech sa páči, hlasujte. 

 

Hlasovanie č. 21 -  za: 33, proti: 1, zdržal sa: 1 

 

p. Polaček, primátor mesta: Tento návrh prijatý bol, ďakujem pekne. 
- - - 
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Bod č. 14 

Informácia o príprave a podaní Žiadostí o NFP pre projektové zámery v rámci výzvy 

Personalizácia služieb verejnej správy a podpora omnikanálového modelu komunikácie, 

kód výzvy: PSK-MIRRI-620-2024-DV-EFRR 

 

p. Polaček, primátor mesta: Budeme pokračovať bodom č. 14, ktorým je Informácia o príprave 

a podaní Žiadostí o NFP pre projektové zámery v rámci výzvy Personalizácia služieb 

verejnej správy a podpora omnikanálového modelu komunikácie. Jedná sa, môžem 

pracovne, o názov Konto občana, ktoré má byť personalizovaným kontom občana, aby 

mohol komunikovať elektronicky s mestom a využívať jeho služby. Nech páči, otváram 

rozpravu. Pán námestník. 

 

p. Gibóda, námestník primátora mesta: Ďakujem veľmi pekne. Kolegovia, verím, že aj tento 

projekt podporíme a preto sa vám chcem poďakovať za dnešné zastupiteľstvo. Ukázali 

sme, že napriek názorovým rozdielom na niektoré témy nám spoločne záleží  

na budúcnosti nášho mesta, našich detí a ďalších generácií. Pozrime sa ale spolu na to, čo 

sa nám v poslednom období v Košiciach podarilo, aké veľké projekty sme dokončili, 

ktorých charakter ovplyvní nielen kultúru, ale aj šport na dlhé desaťročia dopredu. Okrem 

KFA a NTC sú to mnohé iné športoviská, medziblokové priestory a cesta k týmto 

projektom nebola jednoduchá, vyžadovala si odvahu, komunikáciu s obyvateľmi, 

hľadanie kompromisov, ale aj presviedčania a komunikáciu s vládami SR na získanie 

nemalej finančnej podpory na ich dokončenie. Dokončená rekonštrukcia športovej haly 

Stará Jazdiareň, prebiehajúca rekonštrukcia zimného štadióna Ladislava Trojáka, Steel 

arény, ale najmä aj Geoterm pre Košice, sú projekty, na ktoré môžeme byť hrdí. Nebola 

to však ľahká úloha, najmä pre primátora mesta Košice, presvedčiť nás poslancov, 

obyvateľov, ale najmä predstaviteľov vlády SR a zástupcov ministerstiev, aby Košice 

získali externé zdroje na to potrebné. A za to mu patrí naša vďaka. Najmä doteraz spiaci 

30 ročný projekt geotermálnej energie sa rozbehol vďaka jeho pričineniu a zápalu 

a realizuje víziu Európskeho zeleného mesta Košice. Reálne nás približuje k naplneniu 

stratégie uhlíkovej neutrality mesta Košice. My poslanci aj zamestnanci samosprávy 

často čelíme výzvam a hejtu, plynúcemu často iba z nepochopenia pre detaily procesov a 

projektov, ktoré sa realizujú. Tu sa chcem poďakovať predovšetkým pracovníkom 

samosprávy MMK, mojim kolegom, zamestnancom mestských podnikov aj iným 

spolupracujúcim organizáciám ako aj zamestnancom štátnej správy, za Vašu obetavú 

prácu a pomoc pre mesto Košice. Ďakujem. Kolegyne, kolegovia, poslanci mesta Košice, 

našou úlohou je zabezpečiť cez nové investície dlhodobý rozvoj mesta. Sme tu preto, aby 

sme vychovali, prilákali a hlavne udržali budúci potenciál mesta vo forme talentovaných, 

úspešných a šťastných obyvateľov. Preto vám ďakujem za to, že spoločne aj napriek 

názorovým rozdielom berieme na zreteľ potreby a dobro obyvateľov mesta Košice. 

Prosím, šírme spoločne pozitívny obraz mesta Košice navonok aj dovnútra. Buďme hrdí 

na to, čo nám závidia naši susedia a priatelia z iných miest. Prenášajme spoločne túto 

hrdosť aj na našich obyvateľov tak, aby sme všetci nachádzali spokojný život v našom 

meste Košice. Ďakujem vám za to. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Ďakujem pekne, ďakujem pekne aj za potlesk. Ak sa do rozpravy 

nikto nehlási, tak poďme hlasovať. Jedná sa teda o predpokladaný náklad v hodnote  

1 mil. EUR pri maximálnej spoluúčasti 80 tis. EUR. Návrhová komisia, máte slovo.  

 

p. Zemková, poslankyňa MZ a členka návrhovej komisie: Mestské zastupiteľstvo v Košiciach 

podľa príslušných právnych predpisov schvaľuje za a) predloženie Žiadosti o nenávratný 
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finančný príspevok „Konto Košičana“ v predpokladanej výške celkových nákladov cca 

1 000 000 EUR pre projektové zámery v rámci výzvy Personalizácia služieb verejnej 

správy a podpora omnikanálového modelu komunikácie, podľa predloženého návrhu.  

Za b) zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci.  

Za c) zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného projektu 

„Konto Košičana“, podľa predloženého návrhu. Za d) zabezpečenie financovania 

prípadných neoprávnených výdavkov z rozpočtu mesta a za e) zabezpečenie financovania 

prevádzky a udržateľnosti projektu minimálne 5 rokov po ukončení realizácie projektu.  

 

p. Polaček, primátor mesta: Ďakujem pekne, nech sa páči, prosím, hlasujte. 

 

Hlasovanie č. 22 -  za: 33, proti: 0, zdržalo sa: 0 

 

p. Polaček, primátor mesta: Tento návrh sme prijali, ďakujem pekne. 

- - - 

 

Bod č. 15 

Záver  

 

p. Polaček, primátor mesta: Dovoľte, aby som poďakoval, aby som poďakoval všetkým tým, 

ktorí ste hlasovali, pomohli. Zároveň vás pozývam 8. septembra, to je nedeľa, na akciu, 

ktorú bude oddelenie športu organizovať, volá sa Vyburcuj sa alebo Vyburzuj sa, ako už 

niekomu milé. Ide o to, aby sme ponúkli, je to už odskúšaný ročník, chceme ho trošku 

modelovať a vylepšovať, ktorý je určený pre rodičov a detí, ktoré môžu všetky tie kluby, 

ktoré ste dnes podporili, tam stretnete, všetky tieto kluby budú mať svoje stánky a zároveň 

budú rodičom ukazovať, čo dokážu a snažíme sa motivovať deti, aby do takýchto klubov 

boli prilákané. Čiže je to akcia pre hlavne tých rodičov, ktorí hľadajú športové, ale aj iné 

vyťaženie svojich detí v našich kluboch. Prosím príďte, podporte, určite tam nájdete 

svojich priateľov a bude to jedna pekná akcia nenáročná, ale hlavne, aby tí prváčikovia 

druháčikovia, ktorí hľadajú svoje voľnočasové aktivity, aby ich tam našli. Tak o tom je 

táto akcia. Ešte raz, ak ešte pôjdete na dovolenku, prajem vám pekný zvyšok letných 

prázdnin a vidíme sa teda 12. septembra na rokovaní, ktoré už bude opäť trošku dlhšie  

a bude mať aj svoj štandardný priebeh. Ďakujem veľmi pekne. 
- - - 
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Záver rokovania 

 

Primátor mesta Košice Jaroslav Polaček skonštatoval, že program XXII. mimoriadneho 

zasadnutia mestského zastupiteľstva vyčerpali. Zasadnutie uzatvoril a vyhlásil zasadnutie 

Mestského zastupiteľstva v Košiciach za ukončené.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Mgr. Marcel Čop Ing. Jaroslav Polaček 

riaditeľ Magistrátu mesta Košice primátor mesta Košice  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zápisnica vyhotovená: 30.09.2024 

Oddelenie právne a majetkové, Referát samosprávnych orgánov MMK 

 

 

 

 

 

 

 

 

Overovatelia zápisnice: 

 

 

Mgr. Matej Kundrát........................................................................   Podpísal dňa:  

 

 

JUDr. Beáta Zemková.....................................................................   Podpísala dňa: 16.10.2024  
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